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Boleh minta pampasan, pembaikan
© Kontraktor
projek
berhampiran
buat penilaian
kerosakan esok
Oleh Mohd Zulkifli
Zainuddin

mohd.zulkifli@bh.com.my
Kuala Lumpur/

Masalah keretakan di be
berapa bahagian rumah
yang dialami 15 pemilik

kediaman di Taman Impian Se
jati, Saujana Impian, Kajang, di
sini, menemui jalan penyelesaian
apabila kontraktor yang menja
lankan keija mengorek lubang
pembetungan berhampiran ka
wasan perumahan itu akan
membuat penilaian kerosakan di
alami, esok.
Perkara itu dinyatakan Penge

rusi Persatuan Penduduk Taman
Impian Sejati, Mahadzir Bakar,
yang memaklumkan bahawa kon
traktor berkenaan sudah menga

dakan pertemuan dengan pendu
duk dan memberitahu pihaknya
akan melantik syarikat insurans
untuk melakukan keija menilai ke
rosakan dialami penduduk terba
bit

Pampasan atau pembaikan
Katanya, melalui kerja penilaian
itu, kontraktor berkenaan dijangka
memberi pilihan kepada pendu
duk sama ada pampasan atau
pembaikan.
Katanya, keija mengorek lubang

pembetungan berkenaan sudah di
hentikan dan kontraktor berkena
an juga sudah membina pagar ser
ta memasang papan tanda kese
lamatan di sekitar tapak projek
supaya tidak diceroboh.
"Lori serta mesin juga sudah di

keluarkan sementara menunggu
tempoh siasatan selesai. Lebih 200

penduduk di sini berasa lega de
ngan tindakan kontraktor berke
naan bagi mengelakkan masalah
itu menjadi lebih teruk.
"Malah, saya juga terkejut apa

bila berita mengenai masalah yang
dialami penduduk disiarkan Ha
laman Kota kelmarin, banyak pi
hak datang melawat kawasan pe
rumahan kami untuk melihat kea
daan rumah yang retak, merekah
dan mendap.
"Saya juga turut dihubungi Ja

batan Pembangunan Persekutuan
(JPP) untuk menanyakan perkem
bangan mengenai masalah yang
dihadapi penduduk," katanya ke
pada BH.
Halaman Kota kelmarin menyi

arkan lebih 200 penduduk Taman
Impian Sejati hidup dalam ke
bimbangan dan keresahan kerana
rumah mereka mengalami kere
takan teruk dan mendap diper
cayai akibat keija mengorek lu
bang pembetungan yang letaknya
tidak sampai 10 meter dari ke
diaman mereka, sejak lebih se
bulan lalu.
Keadaan itu bertambah buruk

dengan kehadiran lori tanah yang
keluar masuk untuk mengangkut
tanah yang dikorek keluar dari
lubang besar berkenaan yang di
anggarkan sedalam lebih 20 me
ter.

Minta PBT arah henti keija
Berikutan masalah yang dihadapi
itu, penduduk membuat laporan
kepada JPP dan Majlis Perbanda
ran Kajang (MPKj) bagi meminta

pihak berkuasa tempatan (PBT) itu
mengeluarkan arahan berhenti
keija sementara kepada kontrak
tor terbabit
Sementara itu, Timbalan Presi

den Gabungan PersatuanPersatu
an Pengguna Malaysia (FOMCA),
Mohd Yusof Abdul Rahman, ber
kata bagi penduduk sesebuah ka
wasan yang mengalami masalah
sedemikian, seharusnya melapor
kannya kepada pihak berkuasa
tempatan (PBT) sekiranya tiada se
barang tindakan diambil pihak pe
maju dan kontraktor walaupun
bantahan sudah dilakukan.
"Dengan laporan itu, PBT boleh

melakukan siasatan dan pendu
duk juga boleh melantik penyiasat
bebas untuk mengetahui punca
sebenar berlakunya masalah di
hadapi.
"Jika ia berpunca daripada keija

pembinaan, pemaju atau kontrak
tor perlu bertanggungjawab dan
notis untuk menghentikan operasi
mereka perlu diberikan PBT.
"Bagaimanapun, sekiranya tiada

tindakan diambil atau cubaan me
lengahlengah oleh PBT, penduduk
disaran membuat aduan kepada
Biro Pengaduan Awam bagi me
nyiasat kes selain mendesak PBT
bertindak," katanya.
Beliau berkata, Biro Pengaduan

Awam yang berfungsi mengurus
dan menyelesaikan aduan orang
ramai terhadap agensi awam ada
lah sesuai apabila PBT gagal men
jalankan tanggungjawabnya.
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Lori serta mesin juga
sudah dikeluarkan
sementara menunggu
tempoh siasatan
selesai. Lebih 200
penduduk di sini
berasa lega dengan
tindakan kontraktor
berkenaan bagi
mengelakkan masalah
itu menjadi lebih
teruk"

Mahadzir Bakar,
Pengerusi Persatuan Penduduk
Taman Impian Sejati

10 METER
jarak keija mengorek lubang
pembetungan dari
kediaman penduduk

15 PEMILIK
kediaman di Taman Impian
Sejati, Saujana Impian,
Kajang hadapi masalah
keretakan
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+ Penduduk memmjukkan dindingpagar kediamim yang retak di Taman Impian Sejati, Saujana Impian, Kajang.
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RANGUNAN TANPA STATUS Dl AMPANG

MPAJ sita, arah
hentikan kerja
© Premis didakwa dibina secara ha ram
Oleh Mohd Zulkifli
Zainuddin dan Wan Nur
Faliqha Wan Hazani

bhnews@bh.com.my
N Kuala Lumpur

Penduduk Taman Putra,
Ampang, di sini, bersetuju
dengan tindakan Majlis

Perbandarari Ampang Jaya
(MPAJ) menyita sebuah bangu
nan tidak ketahui statusnya yang
dibina bersebelahan dewan
orang ramai kawasan peruma

han itu, kelmarin.
Selain itu, MPAJ juga mengeluar

kan notis selama tujuh hari ber
mula kelmarin bagi pihak yang ter
babit dalam pembinaan bangunan
itu menghentikan keija di tapak
berkenaan dan mengemukakan pe
lan bangunan untuk diteliti.
Pegawai Perhubungan Awam

MPAJ, Nor Hayati Ahmad, berkata
pihaknya akan melihat sarna ada
bangunan itu dibina mengikut pe
lan atau sebaliknya, selain menye
mak status tapak bangunan ber
kenaan sebelum memberi seba

rang kelulusan.
"Kami mengeluarkan notis di ba

wah Akta Jalan Parit dan Bangu
nan Seksyen 70(1) kerana bangu
nan berkenaan didapati tidak
mendapat sebarang kelulusan da
ripada MPAJ.

Dibina secara haram
"Bangunan itu juga tidak mem

punyai sebarang kaitan dengan de
wan di sebelahnya dan ia dibina
secara haram serta menyalahi un
dangundang," katanya kepada
BH.

BH Isnin lalu melaporkan ban
tahan penduduk terhadap bangu
nan berkenaan yang dibina ham
pir sebulan lalu kerana tidak di
maklumkan selain menjadi tanda
tanya mengenai kegunaan serta
kepentingannya.
Tinjauan BH di bangunan ber

kenaan semalam yang dililit de
ngan pita larangan menceroboh
MPAJ mendapati, satu kain pe
midang besar bertulis 'Gelanggang
Badminton Tertutup Orang Ramai
Taman Putra akan dibuka' dipa
sang di luar bangunan berkenaan,
menurut penduduk sejak Ahad la
lu.
Sementara itu, Ketua MCA Ba

hagian Pandan, Dattik Leong Kok
Wee, ketika ditemui semalam,
mendakwa Ahli Dewan Undangan
Negeri (ADUN) Teratai, Tiew Way
Keng, seolah melindungi sesuatu
apabila memberi alasan tidak mu
nasabah berhubung pembinaan
bangunan berkenaan iaitu gelang
gang badminton.
Katanya, tapak bangunan ber

kenaan adalah kawasan rekreasi
dan aktiviti penduduk.
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[FOTO IHSAN PEMBACA]

Bangunan yang tidak diketahui status disita MPAJ, kelmarin.
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Anwar khianati saya: Nallakaruppan
© Diminta tarik
diri bertanding
jawatan Naib
Presiden PKR
Oleh Ahmad Johari Mohd
Ali

ajohari@bh.com.my
h Kuala Lumpur

Senator Tan Sri S Nallaka
ruppan memberitahu Mah
kamah Tinggi di sini, sema

lam, beliau tidak dapat melupa
kan tindakan Datuk Sen Anwar
Ibrahim yang memintanya me
narik diri daripada bertanding un
tuk pemilihan Naib Presiden PKR
pada 2007 pada saat akhir.
Nallakaruppan dalam ketera

ngannya berkata, Anwar membe
ritahunya bahawa beliau (Nalla
karuppan) mendapat jumlah undi
kedua tertinggi dalam pemilihan
jawatan itu dan pada masa sama
memintanya menarik diri bagi
memberi laluan kepada 'anak
emas' Anwar, Datuk Seri Mohamed
Azmin Ali
"Saya memberitahunya (Anwar)

dia bukan Presiden, kenapa mahu
halang saya. Selepas itu ada per
selisihan faham tetapi sekarang su
dah okey" katanya.
Nallakaruppan yang ketika itu

menjawab soalan peguam, Tan Sri
Muhammad Shafee Abdullah pada
sesi pemeriksaan semula, pada
masa sama memandang Anwar
yang berada di sebelahnya sambil
melemparkan senyuman ke arah
bekas Ketua Pembangkang itu.

Nallakaruppan berkata demi
kian dalam perbicaraan kes saman
fitnah Anwar terhadap Ketua Pe
muda UMNO, Khairy Jamaluddin
Abu Bakar, yang difailkan pada 7
Mac 2008.
Nallakaruppan berkata, dia tu

rut kecewa dan berasa dikhianati
Anwar apabila disingkirkan secara
tidak adil bagi memberi laluan
kepada bekas Menteri Besar Se
langor, Tan Sri Abdul Khalid Ib
rahim sebagaicalon untuk Pilihan
Raya Kecil Ijok pada 28 April 2007.
Saksi itu berkata, Anwar pada

masa sama memintanya hadir pada
hari penamaan calon dan beliau
mengikut arahan berkenaan.
Katanya, beliau kecewa dengan

keputusan menggugurkan nama
nya sebagai calon kerana berpe

luang memenangi pilihan raya itu,
malah Anwar menggelarnya se
bagai bintang popular Tamil di Ijok
yang mempunyai populasi kaum
India sebanyak 30 peratus.
Menjawab soalan peguam, La

theefa Koya yang mewakili Anwar
pada sesi soal balas, bahawa bukan
keputusan Anwar untuk menen
tukan siapa bakal menjadi Naib
Presiden, sebaliknya wakil baha
gian yang membuang undi, Nal
lakaruppan berkata: 'Presiden par
ti (Datin Seri Dr Wan Azizah Ismail)
tidak suruh saya tarik diri.'
Latheefa kemudian mencadang

kan ketika saksi meletak jawatan
daripada parti pada 17 Mei 2007,
masih terdapat 150 bahagian be
lum membuang undi, yang dija
wab Nallakaruppan: "Separuh ja
lan kamu suruh saya berhenti (me
narik diri), mana tahu mungkin
saya jadi nombor satu lepas itu."
Perbicaraan di hadapan Pesu

ruhjaya Kehakiman, Azizul Azmi
Adrian, bersambung hari ini.
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S Nallakaruppan
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Lebih banyak rumah mampu
milikdalam Bajet2017
KUALA LUMPUR : Pakar

bahan binaan bersepadu, Chin
Hin Group Bhd yakin kerajaan
akan menawarkan lebih banyak
projek perumahan mampu milik
dalam Bajet 2017 yang diben
tangkan bulan depan.
Pengarah Urusan Kumpulan,

Chiau Haw Choon berkata pada
masa ini, kerajaan Persekutuan
dan kerajaan Selangor meng
galakkan pemaju membina kedi
aman bersaiz lebih kecil pada
harga berpatutan.
"Pada pandangan saya, kera

jaan akan memperkenalkan
lebih banyak projek perumahan
sedemikian dalam bajet berke
naan," katanya.
Beliau berkata demikian keti

ka diminta berkongsi harapan
kumpulan itu terhadap belan
jawan itu yang akan diben
tangkan di Parlimen pada 21
Oktober depan.
Terdahulu, Chiau mewakili

syarikat itu bagi menandatan
gani perjanjian jual beli dengan
Midah Industries Sdn Bhd dan

Epic Diversity Sdn Bhd, di sini,

semalam.

Pada April lepas, Perdana
Menteri Datuk Seri Najib Tun
Razak berkata kerajaan men
yasarkan untuk membina sejuta
rumah mampu milik menjelang
tahun 2018.

Selain itu, Chiau juga meng
gesa kerajaan, menerusi Bajet
2017, untuk melonggarkan
dasar kelulusan pinjaman bagi
pembeli rumah pertama.
"Syaratsyarat lebih fleksibel

itu akan turut membantu melon

jakkan sektor hartanah di nega
ra ini dan seterusnya memberi
manfaat kepada pembekal
bahan binaan seperti kami,"
katanya.
Beliau juga berharap kerajaan

dapat mengurangkan kadar
cukai korporat daripada 24 pera
tus ketika ini selain memperk
enalkan lebih banyak faedah
cukai bagi aktiviti pelaburan
semula.

"Langkah itu akan menggalak
kan kami untuk melabur semula

dan mengembangkan per
niagaan," katanya. — Bemama
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BN sedia bertanding
dalam pilihan raya
KUALA LUMPUR 22 Sept.  Ba
risan Nasional (BN) sedia untuk
bertanding sekiranya pakatan
pembangkang sebulat suara ber
hasrat ingin mengadakan pilihan
raya mengejut di Selangor.
Bagaimanapun, Bendahari

UMNO, Datuk Serf Dr. Salleh Said
Keruak berkata, pakatan pembang
kang iaitu DAP dan PKR sendiri
berbeza pendapat dalam hal terse
but sekali gus membuktikan mere
ka tidak selari dalam isu itu.
"Kami sentiasa bersedia untuk

bertanding dalam pilihan raya di
Selangor, tetapi sekarang mereka
(pakatan pembangkang) tidak
bersama dalam isu ini," katanya
kepada pemberita di sini hari ini.
Beliau berkata demikian seba

gai mengulas cadangan Penasihat
DAP, Lim Kit Siang supaya kera
jaan negeri Selangor mempertim
bangkan pilihan raya awal bagi
menghalang usaha BN untuk me
menangi semula negeri tersebut.
Sementara itu, Salleh yang

juga Menteri Komunikasi dan
Multimedia memberitahu, dalam
sistem demokrasi yang diamal
kan di negara ini hanya Perdana
Menteri yang akan memutuskan
tarikh pilihan raya umum dan
pembubaran Parlimen.
Tegasnya, berdasarkan ke

peribadian Datuk Seri Najib Tun
Razak,' beliau yakin Perdana
Menteri tidak akan sewenang

wenangnya menggunakan hak itu
untuk mengadakan pilihan raya
bagi mengambil kesempatan ter
hadap situasi yang melanda parti
pembangkang ketika ini.
"Fokus utama kerajaan ada

lah untuk berkhidmat kepada
masyarakat, banyak agenda yang
perlu dilaksanakan. Kami (Je
maah Menteri) ketika ini men
unggu Bajet 2017 malah Perdana
Menteri juga sedang fokus terha
dap perkara tersebut.
"Walau bagaimanapun, seki

ranya beliau (Perdana Menteri)
mengumumkan pilihan raya,
kami telah bersedia sepenuhnya
malah kami yakiin majoriti me
nyokong BN dan mereka mahu
kan kestabilan negara diteruskan
tanpa campur tangan orang luar,"
katanya.
Dalam perkembangan lain,

Salleh yang juga Ahli Parli
men Kota Belud menegaskan,
UMNO Sabah juga bersedia untuk
berdepan dengan saingan daripa
da parti yang dijenamakan semula
oleh bekas Naib Presiden UMNO,
Datuk Seri Mohd. Shafie Apdal
dalam pilihan raya akan datang.
Katanya, seiring dengan sistem

demokrasi yang diamalkan di ne
gara ini, UMNO dan BN sentiasa
mengalualukan parti baharu un
tuk bersaing secara sihat kerana
akhirnya rakyat yang akan mem
buat keputusan.
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S. Nallakaruppan tidak bertanding Naib Presiden PKR 2007

Anwar arah tarik diri
Oleh NORAZLITA MOHD. SIES
pengarang@utusan.com.my

■ KUALA LUMPUR 22 SEPT.

AHLI Dewan Negara, Sena
tor Tan Sri S. Nallakaruppan
berkata, beliau diarahkan

oleh Datuk Seri Anwar Ibrahim
supaya menarik diri pada saat
akhir daripada bertanding bagi
pemilihan kerusi Naib Presiden
PKR pada 2007.
Tindakan bekas Ketua Pem

bangkang itu untuk memberi la
luan kepada Datuk Seri Mohamed
Azmin Ali yang dianggap oleh Nal
lakaruppan sebagai 'anak emas'
Anwar meskipun beliau berada di
tangga kedua mendapat penca
lonan tertinggi.
Dakwa Presiden Parti Bersatu

India Malaysia (MIUP) itu, Anwar
adalah orang yang bertanggung
jawab membuat keputusan.
"Saya mahu bertanding Naib

Presiden tetapi Anwar mengarah
kan saya pergi dan mengeluarkan
nama saya. (Datin Seri) Wan Azizah
(Wan Ismail) tidak mengarahkan
saya berbuat demikian," ujar be
liau yang memberi keterangan di
Mahkamah Tinggi di sini hari ini
pada perbicaraan kes saman fitnah
Anwar terhadap Menteri Belia dan
Sukan, Khairy Jamalud
din.
Menurut bekas

Pengarah Eksekutif
Perhubungan Awam
Magnum Bhd. itu, jika
bertanding jawatan
tersebut, beliau yakin
akan menjadi nom
bor satu (memenangi
kerusi itu).
Nallakaruppan juga

berkata, beliau turut
berasa sekali lagi di
khianati oleh Anwar

meskipun tidak marah
setelah namanya digugurkan un
tuk memberi laluan kepada be
kas Menteri Besar Selangor, Tan
Sri Khalid Ibrahim sebagai calon
Pilihan Raya Kecil (PRK) Ijok pada
28 April 2007.
Menurut bekas Pengarah Ka

munting Corporation Bhd. itu,
beliau . berasa kecewa dengan
keputusan Anwar menggugurkan
namanya kerana beliau berpotensi
memenangi PRK itu memandang
kan populasi India di Ijok adalah
30 peratus.
"Saya beritahu Anwar, beliau

bukan Presiden par
ti. Jadi mengapa mahu
menghalang saya. Se
lepas itu berlaku per
selisihan faham dengan
Anwar. Tetapi kini sudah
okay," kata Nallakarup
pan sambil tersenyum
memandang ke arah
bekas rakan baiknya itu
yang duduk di belakang
kandang saksi.
Pada suatu peringkat,

Nallakaruppan keliha
tan tidak berpuas hati
dengan soalansoalan

peguam Latheefa Koya yang me
wakili Anwar yang dianggapnya
sebagai cuba mengajar beliau ten
tang politik.

Kata Nallakaruppan, apabila An
war menyuruhnya menarik diri,
beliau akur dan tidak lagi men
jawab panggilan telefon Anwar.

Terdahulu, Nallakaruppan sem
pat bersalam dengan Anwar sebe
lum beliau mengangkat sumpah

sebagai saksi defendan kelima.
Selain itu, Datuk Ali Sheikh, 59,

yang namanya disebut oleh Panel
femikir Jabatan Hal Ehwal Khas
(Jasa), Datuk Lokman Noor Adam
hadir dalam pertemuan di Hotel
pelican, Johor dan Ahli Dewan Un
ciangan Negeri Lenggeng, Datuk
fshak Ismail, 65, turut memberi
keterangan.
Anwar memfailkan saman ter

liadap Khairy pada 7 Mac 2008 bagi
rnenuntut ganti rugi RM100 juta
clengan mendakwa menteri tersebut
yang ketika itu Naib Ketua Pemuda
tJMNO, mengeluarkan katakata
loerbaur fitnah dan menyebabkan
l.dip video bertajuk Anwar and kin
jio threat disiarkan dalam laman
yveb, temiasukMalaysiakini.com.
Anwar selaku pihak plain

t'if mendakwa klip video itu
inengandungi sebahagian ucapan
yang dikatakan berbaur fitnah
clilafazkan Khairy dalam satu ce
ramah di Lembah Pantai di ibu
iegara pada atau sekitar 20 Feb
iiari 2008.
Perbicaraan di hadapan Pesu

iahjaya Kehakiman, Azizul Azmi
>dnan bersambung esok.
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ADUN ghaib selepas tabur janji
SAUDARA PENGARANG,

PENGUNDI di Damansara Perdana
dan Mutiara Perdana sudah
muak dengan gelagat Ahli Dewan
Undangan Negeri (ADUN) Bukit
Lanjan, Elizabeth Wong yang
memutarbelitkan janji manis
semasa pilihan raya lalu.
Antara janji tersebut berkaitan

usaha mempertahankan hak
hak penduduk menentang
pembinaan Lebuh Raya
Damansara Shah Alam (Dash)
khususnya di Damansara
Perdana.
Selepas menang Pilihan Raya

Umum (PRU) Ke13, Elizabeth
dengan penuh semangat berjanji
menggunakan mandat yang
diberikan pengundi Bukit Lanjan
bagi menghalang projek lebuh
raya itu.
Malah beliau pernah

menyebut bahawa peruntukan
tanah sememangnya di bawah
bidang kuasa kerajaan negeri
dan mana mungkin pengambilan
tanah dapat dijalankan tanpa
restu dan izin kerajaan negeri.
Namun, apa yang berlaku

sekarang 'indah khabar dari
rupa'. Projek Dash tetap
diteruskan mengikut warta
kerajaan negeri yang dikeluarkan
barubaru ini.

Keluhan penduduk langsung
tidak diendahkan bahkan ADUN
berkenaan terus membisu seribu
bahasa.
Masih terngiangngiang di

telinga pada 2014 penduduk
Petaling Jaya menentang
projek Lebuh Raya Kinrara
Damansara (Kidex) dan Ahli
Parlimen Puchong, Gobind Singh
Deo dengan penuh keyakinan
menyatakan dalam manifesto
pakatan pembangkang bahawa
mereka akan memansuhkan
kesemua lebuh raya bertol.
Kami sedar alasan yang dibuat

pada masa itu hanyalah taktik
untuk menyingkirkan bekas

Menteri Besar Selangor, Tan
Sri Abdul Khalid Ibrahim yang
menyokong projek lebuh raya di
Selangor.
Kini selepas setahun Abdul

Khalid dijadikan kambing hitam,
pakatan pembangkang sudah
tidak mempedulikan rakyat
lalu meluluskan bukan setakat
projek lebuh raya Dash malahan
dua projek lain iaitu Lebuh Raya
Bertingkat Sungai BesiUlu Klang
(SUKE) dan Lebuh Raya Lembah
Klang Timur(EKVE).
Secara peribadi saya tidak

menyebelahi manamana
parti politik yang memerintah
tetapi pembangunan lebuh

raya yang Imerentasi kawasan
perumahan Damansara Perdana
dengan jarak 11 meter dari
bangunan pangsapuri sudah
pasti menjejaskan kehidupan
kami sekeluarga dan juga ribuan
penghuni lain.
Selepas diberikan kuasa

memerintah, sekelip mata
saha ja kerajaan negeri pakatan
pemlbangkang sanggup
menjgetepikan suara penduduk
yang? tinggal di kawasan ini,
ibarait 'habis madu sepah
dibuang'.
Saya juga terkilan kelibat

ADU^ Bukit Lanjan yang juga
ahli fxco Kerajaan Negeri
Selafgor ini telah sekian lama
tidaikeJihatan bagaikan
halirunan di kawasan Bandar
Damnsara Perdana.
Juteru, kami mengambil

keseipatan ini untuk mengalu
aluk;n ketibaan calon dari
Barisin Nasional (BN) yang bakal
bertfiding di kawasan ini pada
PRU^4 tidak lama lagi.
pinsip kami mudah, sokong

caloiyang berani berkhidmat
kep^a penduduk di bawah DUN
BukiLanjan dan tinggalkan
oran memungkiri janji.

FIRDAUS ABDULLAH

Damansara Perdana, Selangor
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Pemain didakwa diminta tandatangan memorandum

Kemelut belum reda?
■ KUALA LUMPUR 22 SEPT.

KEMELUT Persatuan Bola
sepak Selangor (FAS) yang
kedengaran sejak beberapa

bulan lalu difahamkan belum
selesai, malah menjadi semakin
parah apabila ada dakwaan me
ngatakan pemain Red Giants tu
rut diheret dalam krisis yang me
landa.
Menurut sumber, beberapa

pemain telah diminta menan
datangani memorandum bagi
menyatakan sokongan terhadap
kepimpinan Presiden Datuk Seri
Mohamed Azmin Mi, selain me
nyokong cadangan penswastaan
Selangor.
Kata sumber itu lagi, ada pe

main mendakwa diancam tidak
akan dibayar gaji sekiranya
berkeras untuk tidak menandata
ngani memorandum tersebut.

"Seseorang yang berada dalam
FAS cuba paksa pemain menan
datangani memorandum me
nyatakan mereka perlu sokong
Presiden dan penswastaan per
satuan.
"Jika mereka tidak mahu..

mereka diugut dengan tidak diba
yar gaji.
"Tetapi pemain tolak dengan

alasan mereka hanya pemain bola
sepak dan tidak mahu campur
tangan dalam urusan penguru
san," kata sumber berkenaan.
FAS, antara persatuan bola

sepak tempatan paling berpen
garuh, sebelum ini dikatakan
berdepan kemelut kepimpinan
yang serius, di mana beberapa
Exco mendakwa wujud kem A
dan kem B dalam badan induk
itu sehingga mendorong ke
pada beberapa keputusan tidak
menggembirakan diambil.
Antara keputusan yang dika

takan menimbulkan kemarahan
Exco adalah pemecatan bekas ju
rulatih Mehmet Durakovic yang
telah membawa Selangor men

juarai Piala Malaysia sebelum
lalu, disusuli dengan penying
kiran Zainal Abidin Hassan.
Memburukkan lagi keadaan

adalah apabila dua orang lama
FAS, Rosman Mohd. Ibrahim
(Setiausaha Agung FAS) dan Da
tuk S. Sivasundram (Bendahari)
dikatakan telah meletak jawatan
secara sukarela, sedangkan mere
ka pada hakikatnya tidak pernah
meletakkan jawatan.
Masalah dalaman yang melan

da FAS itu telah mendorong be

berapa pihak mencadangkan agar
Raja Muda Selangor Tengku Amir
Shah mengambil alih persatuan
yang telah melahirkan juara Piala
Malaysia 33 kali itu.

P
Seseorang yang berada
dalam FAS cuba paksa
pemain menandatangani
memorandum

menyatakan mereka perlu
sokong Presiden dan
penswastaan persatuan."

SUMBER
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Umiak an pencegahan
secara holistik

Kerajaan Negeri Selangor melihat
secara keseluruhan kesan daripada
fenomena air pasang besar
berdasatkan Pelan Pengurusan
Pantai Bersepadu (ICM).
Tindakan pencegahan

kemusnahan akibat fenomena
semulajadi itu dilaksanakan secara
holistik dan bersepadu bersama
agensi terbabit termasuk Lembaga
Urus Air Selangor (LUAS) dan
Jabatan Pengairan dan Saliran (JPS).
Menerusi kenyataannya, LUAS,

berkata Kerajaan Negeri juga
memperuntukkan pembinaan ban
di kawasan pantai terbabit antaranya
daerah Sabak Bernam dilaksanakan
|PS dengan kos RM3.5 juta.
Menurut kenyataan itu juga,

inisiatif jangka masa panjang
■ melalui penanaman semula spesies
bakau juga mula dilaksanakan
menerusi agensi kerajaan negeri .
di kawasan memerlukan sebagai

langkah pemuliharaan.
"Berdasarkan data JPS,

dianggarkan ketinggian ombak
ketika berlakunya fenomena ini
adalah antara 5 hingga 5.7 meter,"
katanya.
LUAS turut mengingatkan

penduduk yang tinggal
berhampiran pantai supaya
berwaspada dan mengutamakan
keselamatan selain mematuhi
arahan pihak berkuasa.
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'Takkan lupa tindakan Anwar'
Kuala Lumpur: Presiden
Parti Bersatu India Malaysia
(MIUP), Datuk S Nalakarup
pan memberitahu Mahka
mah Tinggi cfi sini, semalam,
bahawa beliau kecewa dan
dikhianati oleh Datuk Sen
Anwar Ibrahim berhubung
jawatan di dalam Parti Kea
dilan Rakyat (PKR).
Menurutnya, ketika Pili

han Raya Kecil (PRK) Ijok
pada April 2007, beliau
mendakwa Anwar memberi
kebenarannya untuk ber
tanding bagaimanapun ke
cewa apabila diminta me
narik diri daripada penca
lonan.
"Saya tidak akan lupa ke

jadian ketika itu apabila di
minta menarik diri pada saat
akhir bagi memberi laluan
kepada Tan Sri Abdul Khalid
Ibrahim. Saya kecewa ba
gaimanapun hanya seketika.
Selepas itu Anwar datang
dan meminta untuk me
nyampaikan ceramah pada
malam itu dan saya ber
setuju.
"Ketika pemilihan parti,

Anwar menjanjikan jawa
tan sebagai Naib Presiden
bagaimanapun saya sekali
lagi diminta menarik diri
bagi memberi laluan kepa
da Datuk Seri Mohamed
Azmin Ali untuk bertan
ding. Saya tiada pilihan se

lain mengikut arahan," ka
tanya.
Beliau berkata, berikutan

kejadian itu, dirinya mele
takkan jawatan dan keluar
dari PKR.
Nalakaruppan berkata

demikian dalam bicara sa
man fltnah oleh Anwar yang
juga bekas ketua pembang
kang terhadap Menteri Belia
dan Sukan, Khairy Jamalud
din Abu Bakar berhubung
ucapan di dalam satu ce
ramah di Lembah Pantai, la
pan tahun lalu.
Perbicaraan di hadapan

Pesuruhjaya Kehakiman
Azizul Azmi Adnan bersam
bung hari ini.
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Cas percuma
■ Pemihk kmderaan elektnk boleh tambah
'karan' di empat lokasi di sekitar kawasan MBSA

Ayusfiza Azizan
hmetroshahalam@hme

tro.com.my

Pemilik kenderaan
elektrik di bandar ra
ya ini boleh mengecas

kenderaan mereka secara
percuma di empat lokasi
yang disediakan Majlis Ban
daraya Shah Alam (MBSA).
Empat lokasi alat pengecas

elektrik (EV Charger) itu bo
leh didapati di Pusat Akuatik
Seksyen 13, pejabat cawa
ngan MBSA Kota Kemuning
Seksyen 31, pejabat cawa
ngan MBSA Setia Alam Sek
syen U13 dan Perpustakaan
Tun Uda Shah Alam Seksyen
14.
Datuk Bandar Shah Alam

Datuk Ahmad Zaharin Mohd
Saad berkata, inisiatif pema
sangan EV Charger itu adalah
permulaan menggalakkan
orang ramai menggunakan
kenderaan elektrik.
"Kenderaan elektrik ter

nyata membantu mengu
rangkan pencemaran alam
sekitar khususnya pelepasan
karbon dioksida ke ruang
udara.

"Walaupun pada masa ini
jumlah kenderaan elektrik

kurang, pemasangan EV
Charger juga satu langkah
proaktif yang diambil MBSA
serta kerajaan negeri dalam
menggalakkan penggunaan
nya," katanya pada Majlis
Taklimat Kempen Bangunan
Rendah Karbon dan Peras
mian EV Charger Kenderaan
di Wisma MBSA, di sini, se
malam.

Ahmad Zaharin berkata,
EV Charger itu akan dipasang
di lima lokasi lain seperti
Masjid Sultan Salahuddin

Abdul Aziz Shah, Dewan
MBSA Seksyen 4, Aeon Shah
Alam Seksyen 13, SACC Shah
Alam Seksyen .14 dan Taman
Tema Sukan Lasak Shah
Alam Seksyen 13.
Sementara itu, beliau ber

kata, taklimat Kempen Ba
ngunan Rendah Karbon itu
bertujuan memberi pende
dahan secara menyeluruh
mengenai konsep Shah Alam
Bandar Raya Rendah Karbon
Menjelang 2030.
Katanya, taklimat kali ke

tiga itu disampaikan kepada
150 peserta terdiri daripada
wakil pemilik bangunan di
sekitar Shah Alam dan pe
gawai pengurusan MBSA.
"Taklimat ini membuka

ruang kepada pemilik ba
ngunan khususnya hotel,
bangunan pejabat, kompleks
membeli belah, institusi pe
ngajian tinggi swasta (IPTS)
dan hospital swasta bertu
kartukar pendapat terha
dap amalan hijau yang di
praktikkan," katanya.

AHMAD Zaharin (dua kin)
mencuba pengecas
kenderaan elektrik.
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TLUBUK11
ISAMPAHI
■ Persekitaran manias lLg|j
herhamoiran tempat letakWM
> kereta Hospital Serdana ¥•**
dipenuhi sisa makanan 

pelawat serta pesakit yang
melalui kawasan itu sejak
beberapa bulan lalu.
Ttajauan Metro Plus ke

kawasan itu mendapati pel
bagal sisa bekas makanan
dan minuman serta pun
tung rokok bertaburan di
sekltar bawah jejantas ber
kenaanyang hanya dlpisah
kan dengan pagar tempat
letak kereta hospital itu.

»2

Mahaizura Abd MaHc
mahaizura@hmetro.com.my

Serdang

Persekitaran jejantas
di bahu jalan ber
hampiran tempat le

tak kereta Hospital Serdang,
di sini, yang penuh dengan
taburan sampahsarap serta
sisa makanan sudah men

jadi pandangan biasa bagi
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Lantai jejantas berminyak
■ Longgokan sampahsarap,
bekas makanan takung air
hujan boleh biak nyamuk aedes
nDARSMUKAl ^

Keadaan lantai dan peme 
gang jejantas juga berminyak
selain kesan longgokan sisa
buangan yang dibakar serta
takungan air hujan di dalam
bekas makanan dan minu
man boleh meningkatkan rl
siko pembiakan nyamuk ae
deV
Seisin itu, di satu sudut di

bawah jejantas, terdapat be
berapa kerusi dan meja plas
tik diletakkan, sekali gus
mencacatkan ^emandangan
selain tikar plastik yang di
gantung.
Difahamkan, keadaan itu

berpunca daripada aktiviti
menjaja segelintir penjaja
makanan dan minuman
yang beroperasi di situ pada
waktu pagi hingga malam
tanpa kebenaran pihak ber
kuasa tempatan.
Pekerja swasla, Rahimah

Mamat, 29, berkata, dia ke
rap datang ke hospital ber
kenaan bagi membuat pe
meriksaan bulanan kandu
ngan keduanya sejak enam
bulan lalu.

Jaitgan pula tumi
sampai pelawat yang
datang mekwat orang
sakit pula dapai
penyakit scperti
keraciuian makanan
auu denggi disebabkan
persekitaran kotor"
Armor Buyong

PENIAGA meietakkan barang nktga cf bawah jejaitas yang boleh mencacatkan pemandangan.

mengganggu lalu lintas serta
tidak menjaga kebersihan di
kawasan terbabit.
"Jabatan Pelesenan MPSe

pang tidak pernah mcnge
luarkan sebarang lesen nia
ga kepada mereka. Malah
mereka sebenamya boleh
memohon lesen sekiranya
ingin menjaja, tetapi perlu
berniaga di kawasan yang

makanan atau denggi dise
babkan persekitaran yang
kotor," katanya.
Sementara itu, Ketua Unit

Korporat dan Perhubungan
Awam Majlis Perbandaran
Sepang (MPSepang) Afra'
Fardillah Zai Mustapar ber
kata, tindakan tegas akan
diambil sekiranya didapati
mereka masih meniaia dan

hospital, Anuar Buyong, 30,
berkata, pihak berkuasa wa
jar mengenakan tindakan te 
gas terhadap penjaja berke
naan yang menjalankan per
niagaan mereka secara ha
ram di kawasan itu.

"Jangan pula nanti sampai
pelawat yang datang mela
wat orang sakit pula dapat
penyakit seperti keracunan

"Saya biasa nampak kea
daan ini setiap kali buat pe
meriksaan di hospital itu.
Bagi saya, sikap orang awam
dan penjaja menjadikan per
kara ini berlaku.

"Apabila berniaga dalam
keadaan kotor macam ini,
saya khuatir penyakit mudah
dapat terutama denggi. Se
cara tidak langsung, panda
ngan sebegini menjejaskan
reputasi nama baik hospital
ini di mata masyarakat ma
hupun rakyat negara lain
yang berurusan di sini," ka
tanya.
Sementara itu, pelawat

ditetapkan iaitu berhampi
ran Universiti Tenaga Na
sional.
"MPSepang di bawah Ja

batan Pelesenan kerap me
Iakukan serbuan dengan
menyita dan memberi kom
paun kepada penjaja tegar
itu, namun mereka masih
menjaja di kawasan berke
naan," katanya.

>>Keadaan berpunca daripada aktiviti menjaja
tanpa kebenaran pihak berkuasa tempatan

Page 2 of 2

23 Sep 2016
Harian Metro, Malaysia

Author: Mahaizura Abd Malik • Section: Supplement • Page: 1,2
Printed Size: 779.00cm² • Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color
Ad Value: MYR 30,687.88 • PR value: MYR 92,063.64 • Item ID: MY0027103150

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



Paip air bawah tanah bocor hingga laluan mendap, berlopak
Kuala Lumpur: Masalah
kebocoran paip air bawah
tanah di jalan pintas ber
sebelahan Projek Peruma
han Rakyat (PPR) Serf Se
marak, di sini, meresahkan
penduduk teratama pe
nunggang motosikal yang
berulangalik ke tempat
kerja dan menghantar anak
ke sekolah setiap hari.
Menurut mereka,

kegagalan pihak
bertanggungjawab
melakukan kerja
baik pulih kero
sakan itu di Ja
5 / 51f sejak tiga "i
tahun lalu bu

kan saja menje £
jaskan permu ' 
kaan jalan ma
lah turut mem

bahayakan

KAHMSAN berfoku masalah pap bocor di PPR Sri Semarak, Kuala Lumpur.

kontraktor terbabit.
"Mereka ada korek ka

wasan terjejas untuk .me

munmungkinkeranasukar firi""
dibaiki mereka tambak se """ 

Sclain paip rosak dan ja
lan mendap, Abdul Malik *»««" "
berkata, pihak berkenaan Pesala t
perlu meneliti risiko pem Abd Ham
biakan aedes di kawasan penduduk 
longkang yang bertakung. mk menga
"Mungkin masalah paip berkuasa tf

bocor imnampak kecil bagi naikerosak
sesetengah pihak, tetapi se berkenaan
lag! air keluar (dart bawah a
tanah), selagi ltulah long dudukseki
kang akan bertakung. n^mbi! 
Keadaan mi boleh me membetulk

mngkatkan nsiko wabak ian setiap k
denggi di kawasan PPR dan lopak
sekitamya," kacanya "Ada yang meHganglcu

na motosikal. * .
Pesara, Abdul Malik Ha

ron, 66, berkata, penduduk
. dan pengguna jalan terbabit
mahu pihak berkenaan me
ngambil tindakan segera
sebelum berlaku p.erkara ti
dak diingini.
"Bagi saya, tidak berguna

masalah ini diadukan ke
pada Dewan Bandara

ya Kuala Lumpur
s> (DBKL) kerana

rosak

adalah paip
milik Syarikat
Bekalan Air
Selangor Sdn
Bhd (SYABAS).
"Malah, ta

hun ini sahaja
sudah tiga atau
t kali

 DBKL
g untuk
uxap se 
 jalan
 rbsak,
pi kembali
endap dan
erlopak,se
lepas dua
bulan,"

 katanya.
Menu

Pesara tentera, Mahadzir sakibaki binaan untuk
Abd Hamid, S5, berkata, menambak lubang, tidak
penduduk sudah bosan un kurang juga ada yang men
ruk mengadu kepada pihak curah serpihan batu bata
berkuasa tejnpatan menge  untuk keselesaan pengguna

n paip dan jalan laluan berkenaan teratama
g motosikal,"

"Mahu atau tidak, pen katanya.
n Metro Plus men

 yangmengalir ke 
 jalan. berkenaan
dilencongkan ke
 bersebeiahan ppr
rak bagi mengelak

ia bertakung di lopak dan
membahayakan penung
gang motosikal.
Pengairan longkang di

bahu jalan pula tersumbat
dengan sampah manakala
arus longkang bersebelahan
PPR Sen Semarak mengalir
lesu.

Keadaan longkang yang
semak dan tidak terurus
menyebabkan kawasan itu
menjadi tumpuan pembia
kan nyamuk.
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NorasMdn Leman
hmetroshahalam
@hmetro.commy

Katanya, laluan yang di
korek kontraktor diturap se
mula, tetapi mendapan yang
berlaku menyebabkan lalu
an sepanjang satu kilometer
itu berbahaya kepada peng
guna dan jika tidak berha
tihati berisiko berlaku ke
malangan.
"Kebanyakan kenderaan

terpaksa mengelak setiap
kali melaiui jalan itu dan ada
beberapa penunggang mo
tosikal terbabas apabilacuba
mengelak jalan beralun. Wa
laupun tidak membabitkan
kematian, ada yang cedera

ketlka melaluinya.
^ "Keadaan jadi

pada waktu
UjIB malamkerana

jarak peman
danganterhad

keadaan
yang
 mendap.
ak itu per
bagi me
dak diin

rap pihak
an sesua 

ngarahkan
ap semula
gan sem

spesifikasi,"
katanya.

tu, Ketua Ba
agian Korporat dan Perhu
burvgan Awam Majlis Ban
darava Shah Alam (MBSA),

Keadaan jalan raya
berpasir, beralun
dan tidak diseleng

gara dengan baik di Seksyen
7, di sini, boleh menjadi pe
rangkap maut kepada peng
guna jalan raya terutama pe 
nunggang motosikaL
Tinjauan Metroplus men

dapati keadaan jalan
utama dari Sek
syen 7 ke Hos
pital Shah Alam,
di sini, beralun ^HHuLju
dan tidak rata
sepanjang kl
rakira satu ki
lometer disifat
kan berisiko.
Selain laluan

yang beralun sehingga
menjejaskan peman
jalan dua lorong itu me
dan mengundang kebi
ngan penduduk sekitar 
kerap melaiui jalan be
naan.

Peniaga, Ahmed Firdaus
Abdul Rafee, 40, berkata,
masalah berkenaan dipcrca
+yai bermula selepas kerja
pemasangan kabel di kawa
san terbabit selesai pada
Ogos lalu.

m

■ W

v*

m. "

. 2.

KEADAAN jatan berpasir dan penuh dengan batu fcedf bcrfvqya kepada pengguna jatan raya

ss« ■■■ ■■■*?. .asts

tara oleh kontraktor dilantik
pemaju sejak sebulan lalu itu
dijangka selesai dalam masa
terdekat.
"Untuk makluman, kerja

pemasangan paip masih be
lum selesai dan sebaik kerja
siap, MBSA 'mengarahkan
kontraktor dilantik menurap
semula laluan berkenaan
menggunakan kaedah 'mill

laluan terbabit berhatihati
terutama pada waktu ma
lam," katanya.
Shahrin berkata, buat se

mentara waktu, Unit Kore
kan dari Jabatan Kejurute
raan MBSA diarahkan men
jalankan pemantauan di la
luan berkenaan bagi menge
lakkan kejadian tidak diin
gini berlaku.

and pave'.
"Buat masa ini, kontraktor

hanya menurap jalan ber
kenaan untuk sementara
waktu bagi memudahkan
perjalanan pengguna jalan
raya selain mengelakkan ke
sesakan pada waktu pun
cak.

"]usteru MBSA menasihat
kan pengguna jalan raya di

Perangkap maut

Shahrin Ahmad berkata,
kerja pemasangan paip be
lum selesai dl jalan utama
Seksyen 7 menghala ke Hos
pital Shah Alam menyebab
kan laluan jadi beralun dan
mendap sehingga mengun
dang fisiko kepada pengguna
jalan raya.
Menurutnya, kerja pengo

rekan dan tampalan semen

■ Jalan utama Seksyen 7 Shah Alam beralun sepanjang
lkm undang risiko kepada pengguna jalan raya
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Kami dah tak tahanr

pPMnimfMr mtmimiukkan kawasan rumah merefta yang renews aengan *eiwtoru».

■ Rumah penduduk Sungm Kertas
dimasuki sisa air buangan restoran

Fazurawati Che Lah
fazurawat1@hmetro.commy

Batu Caves

Satu keluarga <h Sungai
Kertas. Taman vSri
Gombak, di sini, ber

depan bau yang rncloyakan
setiap hari apabila kediaman
mereka dimasuki air long
kang.
Pasangan suami isteri, Mo 

hd Zulddi Abdullah, 36, dan
Adlina Annuar,

rumah mereka.
Menurut Adlina, 

k ikutan premis keda
Ik kan dan perumah

tiada saluran 

jPSa kang menyeba
air buangan meli

^ A pah memasuki r
B Katanya, masa

lah itu berlaku sc
iak tiga tahun lalu

 danbelumadape
nyelesaian dibuat
emillk premis her

Air kotor itu bukan
berbau busuk, te
berminyak kerana
ai makan mcnye
y a tcrpaksa mcm
nya berkali kali.
 hari saya menga
lah ini dan air bua
elimpah masuk ke
 rumah kami se

 FAKTA 1
 Premis kedai makan \ dan perumahan tiada I
1 sa/uran longkang J
L menyefaabfcan air A

buangan melimpah
jj^L ke rumah

belum memasuki saluran air
bilik air," katanya.
Mcnurutnya, perkara itu

sudah dibincangkan dcngan
pemilik premis perniagaan,
tetapi sehingga kini tiada tin 
dakan dilakukan.
"TLdak adillah kepada

kami kerana masalah itu se
tiap hari berlaku sehingga
saya hendak keluar sebentar
pun risau berikutan bimbang
rumah dimasuki air.
"Pernah berlaku aii masuk

sehingga paras betis pada
waktu . hujan

^^^bandaran Sela
api hanya
an kepada
rkenaan.
ngan MPS
k berkata,
 bertang
ina long

milik persen
dirian.
"Masalah saluran long

kang kerap berlaku di ka
wasan luar bandar. Bagai
manapun, bagi setiap binaan
kediaman pemilik hams
mengikut syarat dan mema
tuhi Akta Bangunan dan Pe
nyelenggaraan termasuk
pembinaan saluran long
kang.
"Kami hanya bolch me

ngeluarkan kompaun sahaja.
Bagi tanah milik persendi
rian, pembinaan longkang di
bawah tanggungjawab pemi 
lik kediaman," katanya.

KEKDTORAN berpunca
danpada kedai makan
menyebabkan bau busufc.pqfuk Irofini makan tiada naluran tonakana menvebabkan air buangan masuk ke rumah.
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Kenapa Azmin tolak PRN mengejut?

Sekiranya Dun
Selangor tidak segera
dibubarkan dalam

masa terdekat, dijangkakan
kerajaan negeri Pakatan
Harapan sukar mengekalkan tampuk
pemerintahan negeri dalam PRU akan datang.

Kerajaan negeri Selangor di bawah
pimpinan Menteri Besar, Datuk Seri
Mohamed Azmin Ali dipercayai akan
menghadapi laluan lebih sukar pada PRU 14,
lebihlebih lagi Suruhanjaya Pilihan Raya
(SPR) menggunakan peta pilihan raya
baharu seperti yang dicadangkan dalam
persempadanan semula ketika ini.

Melalui analisa berita yang ditulis oleh
Hu Yi Dao dalam KwongHwa YitPoh, ada
kalangan orang politil< meramalkan PKR
demi ingin mengekal kuasa, parti itu sedia
bekerjasama dengan Pas dan mengetepikan
prinsip untuk tidak lagi bersama dengan
Amanah dan DAP.

Cadangan Penasihat DAP, Lim Kit Siang
agar kerajaan Pakatan Harapan di Selangor
membubarkan Dun lebih awal ditolak
Mohamed Azmin dengan alasan tidak mahu
mengkhianati mandat yang diberikan rakyat
tetap menjadi tanda tanya.

Menurut Yi Dao, beliau
tidak faham bagaimana
ketika Setiausaha Agung
DAP, Lim Guan Eng
mencadangkan untuk

mengadakan pilihan raya mengejut di Pulau

Pinang, PKR turut menunjukkan nada yang
sama iaitu tidak setuju cadangan daripada
rakan komponennya itu.

"PKR telah menerajui kerajaan negeri
Selangor selama lapan tahun. Jadi tidak ada
sebab parti itu tidak bersedia menghadapi
PRN lebih awal?

"PKR adalah parti pelbagai kaum yang
diterajui kaum Melayu. Bahkan, menteri besar
adalah Melayu dan ditambahkan dengan tiga
exco Melayu serta ada ramai lagi ahli majlis
daerah yang terdiri daripada Melayu.

"Jadi apa yang harus dibimbangi PKR?
Apakah selama ini tidak menjaga pengundi
Melayu, dan hanya harapkan sokongan daripada
pengundi bukan Melayu sahaja?" soal penulis ini.
Tiong Lai dakwa Umno salah faham

Umno tidak sepatutnya membuat
anggapan pengundi Cina tidak akan
menyokong BN pada PRU akan datang hanya
berdasarkan keputusan PRU lalu sematamata.

Presidennya, Datuk Seri Liow Hong Lai
berkata, beliau yakin pengundi Cini akan
menyokong penuh BN setelah mendapati parti
pembangkang tidak dapat menunaikan janji
janji mereka selama ini.

"Semua pemimpin pembangkang hanya
mementingkan agenda mereka masing
masing. Parti pembangkang kini telah
berpecah kepada lima parti. Masyarakat Cina
tidak menaruh keyakinan terhadap barisan
parti seperti ini;' katanya kepada Sin Chew Jit
Poh.

Mengenai isu persempadanan
semula, MCA kata Tiong Lai akan terus
mengumpulkan semua pandangan daripada
pemimpinpemimpin parti daripada
peringkat negeri dan daerah mengenai

cadangan tersebut sebelum mengkaji secara
lebih mendalam.

"Peta persempadanan semula yang
dicadangkan SPR telah memperlihatkan
polarisasi kaum yang serius, MCA
berpendapat ia bakal menjejaskan
keharmonian yang diwujudkan antara kaum
di negara kita. Oleh itu, MCA akan cuba
memperbetulkan keadaan ini demi masa
depan negara yang terdiri daripada pelbagai
kaum dan agamal' katanya.
Ola Bola tayang di China

Filem yang mengisahl<an kejayaan
pasukan bola sepak negara layak ke sukan
Olimpik 80, 'Ola Bola kini ditayangkan di
Xian, China dan bakal menerima sambutan
menggalakkan oleh peminat filem China di
sana, lapor GuangMing Daily.

'Ola Bola selain dapat menemui penonton
di China, ia turut menerima anugerah sebagai
filem terbaik antara filemfilem terbitan
negaranegara Asean yang diumumkan baru
baruini.

Pengarah filem tersebut, Chiu Keng Guan
juga dilaporkan akan mengadakan kerjasama
dengan pengarahpengarah filem China bagi
menghasilkan filem yang lebih bermutu dan
bertaraf antarabangsa.

Keng Guan bersama beberapa pelakon
Malaysia kini berada di Xian untuk menyertai
festival filem bersama dengan tenaga kerja
dunia perfileman dari negaranegara Asean.

Sepanjang penganjuran minggu
perfileman itu, Keng Guan berpeluang
memperkenall<an filemfilem terbitan
Malaysia kepada pesertapeserta luar yang
rataratanya amat berminat dengan tema
filemfilem Malaysa yang berlatarbelakangkan
masyarakat pelbagai kaum dan agama.
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Jangka tarik 1,000 peserta
Kayuhan Santai Jalur Gemilang anjuran MPAJ turut sokong kempen Go Green
AMPANG  Seramai 1,000 peserta
dijangka akan terlibat dalam pro
gram Kayuhan Santai Jalur Gemilang
Majlis Perbandaran Ampang Jaya
(MPAJ) 2016, Ahadini.

Program yang berlangsung di
pekarangan Ampang Point akan
bermula pada jam 7.30 pagi.

Yang Dipertuanya, Abd Hamid
Hussain berkata, Menteri Besar
Selangor, Datuk Seri Mohamed
Azmin Ali bakal merasmikan pro
gram terbabit.

"MPAJ turut menganjurkan
Karnival Kepenggunaan untuk
memberi kesedaran kepada orang
ramai tentang isu kepenggunaan
dan hak pengguna.

"Pelbagai pameran berkaitan ke
penggunaan turut diadakan, pro
gram berbasikal ini juga menyokong
kempen Go Green kerana aktiviti
berbasikal menggalakkan orang ra
mai melakukan aktiviti fizikal dan
memelihara alam sekitar dengan

melakukan kitar semula serta me
nanam pokok," katanya.

Beliau berkata, program ber
kenaan adalah acara tahunan, di
mana pada tahun ini adalah kali ke
tiga ia dianjurkan.

"Antara objektif program ada

lah untuk membimbing masyarakat
bermotivasi diri dan bersikap positif
ketika melibatkan diri dalam pro
gram kemasyarakatan.

"Ia juga dapat meningkatkan se
mangat patriotik, nasionalisme dan
cintakan negara dalam kalangan
rakyat Malaysia, selain merapatkan
hubungan antara MPAJ dan masya
rakat," katanya.

Katanya, beberapa jalan akan
ditutup secara berperingkat ber
mula Jalan Ampang (hadapan
Ampang Point sehingga Bandar
Baru Ampang).

"Peserta akan berkayuh sejauh

14 kilometer melalui Jalan Ayer
Kolam Lama, Jalan Ulu Klang,
Jalan Wawasan 4/2, Bandar Baru
Ampang, Jalan Mewah, Ampang
Mewah, Jalan Cahaya 1, Pandan
Cahaya, Jalan Cempaka, Taman
Cempaka, Jalan Dagang Besar dan
Taman Dagang.

"Para peserta juga akan melalui
Jalan 1 dan Jalan 5, Ampang Utama
kemudian melalui Jalan Air Bukit
(hadapan Jabatan Perairan Saliran
(JPS) Ampang), Jalan Memanda 1,2,3
dan berakhir di Jalan 7/1 Ampang,"
katanya.

Beliau berkata, Polis Diraja
Malaysia (PDRM) bersama pe
nguatkuasa MPAJ akan menjaga lalu
lintas dan keselamatan para peserta.

"Peserta dinasihatkan mengikuti
segala peraturan yang ditetapkan oleh
PDRM dan urusetia program," kata
nya kepada SinarHarian

Abd Hamid (lima, kiri) bergambar bersama pihak penganjur program berkenaan.
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Jangan cemas
dengar tembakan
SUBANG JAYA  Orang ra
mai sekitar Subang Jaya dan
Puchong diminta tidak ter
kejut atau cemas sekiranya
terdengar kekerapan bunyi
tembakan pada Sabtu dan
Ahadini.

Pegawai Komunikasi
Korporat Majlis Perbandaran
Subang Jaya (MPSJ),
Muhammad Azli Miswan
berkata, ia berikutan pihaknya
akan mengadakan Program
Menembak Gagak dengan
kerjasama Kelab Menembak
Subarig selama dua hari
tersebut.

Katanya, kawasan ter
libat pada Sabtu ini adalah
sekitar SS14; SS15; USJ11/3
dan Putra Height. Program
dijangka bermula dari jam 3
petang hingga 8 malam.

Manakala pada hari Ahad
kawasan terlibat adalah di
Lake Edge Puchong, Taman
Kinrara Sekyen 2, Seksyen 4
dan Seksyen 5.

"Pelaksanaan program ini
bagi menangani masalah ka
cau ganggu gagak di kawasan
pentadbiran majlis.

Kami harap orang ramai
tak cemas jika mereka dengar
banyak kali bunyi tembakan,"
katanya kepada pemberita ke
tika ditemui di sini.
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Perkenal skim trafik baharu
Perubahan sistem lalu lintas bakal lancarkan aliran trafik di persimpangan SS2, Taman Megah
PETALING JAYA 
Pengendali konsesi lebuh raya,
Lingkaran Trans Kota Sdn Bhd
(Litrak) bakal melaksanakan
pembahan sistem lalu lintas di
persimpangan SS2 dan Taman
Megah secara berperingkat
bermula 1 Oktober ini.

Ketua Pegawai Eksekutif
Kumpulan Litrak, Sazally Saidi
beri<ata, pelan mitigasi kesesak
an di keduadua persimpang
an di Lebuhraya Damansara
Puchong (LDP) itu dilaksana
kan dengan membabitkan kos
sebanyakRMljuta.

Menurutnya, ketika ini
trafik di persimpangan lampu
isyaratberkenaan padatdanta
happerkhidmatan (LOS) 'F di
rekod pada waktu puncak.

Pengguna katanya, ter
paksa beratur hampir 600 me
ter dan menunggu lama di per
simpangan lampu isyarat tiga
fasa tersebut.

Sazally berkata, skim trafik
baharu diperkenal atas kerjasa
ma Litrak, Lembaga Lebuhraya
Malaysia (LLM) dan Majlis

Bandaraya Petaling Jaya (MBPJ)
itu bakal memberi manfaat ke

pada kirakira 117,000 peng
guna setiaphaii

"Skim ini akan dilaksana
kan selama tiga bulan bagi
menguji keberkesanannya da
lam melancarkan aliran trafik
di kawasan tersebut la dijangka
meningkatkan tahap LOS dari
FkepadaD.

"Menerusi pelan mitigasi
itu, lampu isyarat di SS2 akan
dikurangkan daripada tiga fesa
kepada dua fasa. Manakala di
Taman Megah lampu isyarat
akan dikurangkan daripada
empat fasa kepada tiga fasa!'
katanya.

Beliau berkata, perubahan
trafik membabitkan perjalan
an pengguna dari Jalan SS2/75
untuk memasuki susur LDP
menghala ke Kelana Jaya.

Pengguna dari arah
Damansara dan Kepong ser
ta dari SS2 atau SS2/75 perlu
menggunakan laluan alternatif
berikutan penutupan jalan di
persimpangan lampu isyarat

'Pengguna dari Damansara
dan Kepong yang ingin ke
Kelana Jaya boleh guna lalu
an utama LDP menerusi per
simpangan bertingkat SS2.

"Manakala pengguna dari
SS2 atau SS2/75 perlu guna
jalan SS2/66, menghala ke ka
nan dan melalui Jalan SS2/55
sebelum membelok ke kiri un
tuk ke LDR' katanya pada si
dang media di Pejabat Operasi
Litrak di Bandar Sunway di sini
petang, semalam.

Hadir sama, Ketua Polis
Daerah Petaling Jaya, Asisten
Komisioner Mohd Zani Che
Din.

Sazally berkata, sepanjang
tempoh pelaksanaan kajian, pa
pan tanda arah, kain rentang
akan diletakkan di sepanjang
LDP dan laluan terlibat sebagai
pandiian kepada pengguna.

Katanya, sekiranya hasil
kajian tersebut positif dan me
lancarkan aliran trafik, skim
berkenaan akan diteruskan
di Taman Megah bermula
Disember ini.

Sazally (kiri) ketika memberi penerangan mengenai perubahan sistem lalu lintas di
persimpangan SS2 dan Taman Megah pada sidang media petang semalam.
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Jangan guna semula tong racun
Sisa kimia dikhuatiri bahayakan penduduk, cemar parit sawah
SAWAH SEMPADAN 

Bekas tong racun tidak boleh
digunakan semula bagi tuju
an lain kerana dikhuatiri sisa
nya akan menimbulkan masa
lah dan mencemarkan alam
sekitar.

Pegawai Pertanian Daerah
Kuala Selangor, Mohd Izwan
Hasan berkata, kebanyakan
tong racun yang sudah di
gunakan dijadikan bekas mi
nyak diesel atau dibuang me
ratarata tempat.

Menurutnya, tindakan
seumpama itu boleh meng
undang bahaya kerana masih
ada sisa racun yang menjadi
menyebabkan masalah lain
seperti pencemaran di kawa
san parit sawah.

"Kebanyakan bekas ra
cun ini dibuang di kawasan
parit menyebabkan aliran air
bermasalah dan tersumbat
sekali gus menyebabkan ka
wasan sawah dan tapak per
tanian banjir.

"Lagipun bekas racun ini
tak boleh sewenangwenang
nya diiual semula atau diguna

kan sebagai bekas mengisi mi
nyak diesel sebab sisa racun
masih ada dalam bekas itu,"
katanya.

Mohd Izwan berkata, pi
hak Jabatan Pertanian Daerah
Kuala Selangor mengambil
pendekatan mengadakan
kempen kitar semula bekas
racun di kawasan tumpuan
pesawah.

"Kita wujudkan 14 tem
pat kitar semula di kawasan
tumpuan supaya memudah
kan pesawah membuang
tong racun yang sudah
digunakan.

"Lagipun kita mahu bantu
jadikan kawasan sawah lebih
bersih dan cantik.

"Saya lihat kebanyakan
sampah dibuang di belakang
rumah atau kawasan terusan
utama.. .jadi bila rhereka ba
kar dan sisa sampah terjatuh
ke dalam parit, menyebabkan
kawasan kotor," katanya.

Menurutnya, beliau ber
pandangan perlu ada pe
ngurusan pembuangan sam
pah yang baik di kawasan

penempatan di sawah dan
bagi tujuan itu, satu jawatan
kuasa l<has diwujudkan se
lepas perbincangan dibuat
dengan agensi berkaitan.

Mengulas mengenai se
rangan tikus di kawasan sa
wah, Mohd Izwan menjelas
kan, pihaknya tidak menafikan
menerima aduan mengenai
serangan tikus pada awal pro
ses penanaman dan ketika
padi matang.

"Sebab itu saya tekankan
kerjasama semua pesawah
untuk mengadakan aktiviti
gotongroyong membasmi
haiwan perosak ini kerana
kawalan perlu berterusan dari
masakemasa.

"TakkiraSawahSempadan
atau Sungai Burong, kedua
tempat ini tidak terlepas di
serang tikus.

"Kawalan tikus secaraber
sepadu penting bagi memasti
kan haiwan perosak itu dapat
dibasmi sepenuhnya dan per
lu dijadikan peringatan ber
sama demi memastikan hasil
padi tidak terieias" katanya.

Mohd Izwan (empat, kiri) menunjukkan tempat pembuangan bekas tong racun yang disediakan
untuk npsawah.
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Pusat pemindahan ditutup

SABAK BERN AM  Seramai 56 mangsa daripada 15 keluarga feno
mena air pasang besar yang ditempatl<an di Pusat Pemindahan Banjir
Kampung Sungai Air Tawar, dibenarkan pulang ke kediaman masing
masing sejak petang kelmarin.

Pusat pemindahan itu ditutup kirakira jam 3 petang selepas semua
mangsa yang menetap di Projek Perumahan Rakyat Termiskin (PPRT)
Kampung Sungai Tengar diarahkan berpindah sejak Rabu lala

Difahamkan, satu mesyuarat diadakan berhubung penutupan itu
yang dihadiri beberapa wakil agensi terlibat seperti Pejabat Daerah dan
Tanah Sabak Bemam, polis, Jabatan Pengairan dan Saliran (JPS), bom
ba dan penyelamat, Syaril<at Bekalan Air Selangor (Syabas), Jabatan
Kesihatan dan wakil penduduk.

Setelah pembentangan laporan oleh setiap agensi yang terlibat dan
perbincangan yang diadakan, persetujuan dicapai dengan mengambil
kira keselamatan penduduk yang akan berpindah balik ke rumah ma
singmasing dan juga kerja tambakan pemecah ombak telah siap dibina
semula oleh kontraktor yang dilantik JPS.

Keijakerja pemantauan dan pengawasan akan terus dilakukan oleh
Jawatankuasa Bencana Peringkat Daerah Sabak Bernam.

Sebahagian mangsa banjir pulang ke rumah masingmasing, kelmarin.
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Latar anjur kayuhan sihat
KUALA SELANGOR
 Daerah ini bakal men
jadi tumpuan ramai apabila
Lebuhraya Kuala Lumpur
Kuala Selangor (Latar) julung
kali menganjurkan Kayuhan
Sihat 99KM Latar 2016 pada
25 September ini.

Ahli Parlimen Kuala
Selangor, Datuk Seri Dr
Irmohizam berkata, peng
anjuran itu bukan sahaja me
narik perhatian kaki basikal,
malah bakal memperkenalkan
Kuala Selangor sebagai lokasi
pelancongan.

"Saya harap penganjur
an program yang menawar
kan hadiah lumayan ini akan
menjadi satu tarikan baru buat
Kuala Selangor.

"Selain itu, program ini

juga bakal memberi kesedar
an kepada orang ramai me
ngenai kepentingan amalan
cara hidup sihat dan peserta
berpeluang berbasikal tanpa
halangan di lebuh raya.

"Saya difahamkan, lebih
1,800 peserta pelbagai kate
gori akan menyertai program
ini bagi merebut hadiah yang
ditawarkan bernilai RM27,600
secara keseluruhan berserta

piala," katanya yang akan tu
rut serta dalam kayuhan sejauh
20 kilometer.

Ketua Pegawai Operasi
Latar, Ahmad Fuad Ahmad
Shahimi berkata, Lebuhraya
Latar akan ditutup sementara
pada 25 September ini bagi
membolehkan peserta
kayuhan berlumba dengan

keadaanselamat.
"Lebuhraya Latar akan di

tutup sementara mulai jam 3
pagi hinggajam 1 tengah hari
Semua kenderaan kecemas
an yang memberi perkhidmat
an kepada orang ramai seperti
ambulans, bomba, polis di
benarkan melalui Latar.

"Pelumba dijangka akan
memulakan kayuhan seawal
7 pagi di Kompleks Operasi
Latar menuju ke arah Kuala
Selangor dan peserta terawal
dijangka akan tiba pada jam
9.45 pagi," katanya.

Setiap RM2 daripada
RM100 loitipan yuran pe
lumba akan didermakan ke
pada rumah badan kebaji
kan atau anal< yatim di Kuala
Selangor.

Irmohizam (tiga, kiri) bersama Ahmad Fuad (empat, kiri) dan penaja sempena pra pelancaran
Kayuhan Sihat 99KM Latar 2016 yang berlangsung Ahad ini.
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Prihatin keperluan
penduduk
PULAU CAREY  Pejabat
iPembangunan Persekutuan (ICU)
IVegeri Selangor sentiasa pcka dengan
segala permohonan melibatkan ke

\ perluan rakyat.
kj, Pegawai Kemajuan Daerah Kuala
lllfingat.SitiZubaidah Mohamad ber
kata, pihaknya sentiasa turun padang
melihat sendiri segala permohonan
yang diterima selain memberi kerja
sama dengan pihak parlimen untuk
membantu.

Menumtnya, susulan masalah
ban yang pecah sebelum ini, pihak
nya menerima makluman dari Pejabat
Pembangunan Persekutuan Parlimen
Kuala Langat melalui Datuk Sulaiman
Mohd Karli mengenai permohonan
bailc pulih ban yang merisaukan pen

Tindakan mohon bina ban lebih awal berjaya elak air melimpah
duduk setempat. 

pat maklum fabatan
PengairandanSaliran HH
(IPS) dalam mem Sg
bantu membina ban 
sepanjang kirakira
50 meter di kawasan
Kampung tMelayu, V 
Pulau Carey. A 

"Mungkinselepas ™
ini jikaada keperluan siti
lagi kita akan bantu
pula dan kunjungan ke bebe
wasan termasuk di kawasan
dilihat memerlukan pembai
mun ia masih dalam pem
piliak Pejabat Majlis Pemba

Persekutuan Parlimen
(MPPP) KualaLangat;'
katanya kepada Sinai'
Harian ketika lawat
annya ke Kampung
Melayu, Pulau Carey,
semalam.

baidahber
, beliau melihat
ranya keperlu
mendesak di se
ah kawasan itu

 pihaknya akan
ra menyalurkan

bantuaa

masa ini pihak
MPPP Kuala Langat memaklumkan
pihaknya akan memantau keperlu
an itu.
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Tegas kuat kuasa peraturan
Warga kerja MDSB perlu lengkap diri dengan ilmu, laksanatugas lebih berkesan
SABAK BERNAM  Warga
kerja Majlis Daerah Sabak
Bernam (MDSB) diingat
kan bertindak lebih tegas dan
proaktif bagi melaJ<sanakan
penguatkuasaan undang
undang dan peraturan yang
ditetapkan.

Yang Dipertuanya, Azlinda
Azman berkata, pelanggaran
undangundang seperti men
jalankan perniagaan tanpa
lesen, perniagaan berunsur
perjudian secara haram, pe
langgaran syarat lesen hibu
ran awam, menjaja secara ha
ram dan memulakan projek
sebelum mendapat kebenar
an antara kesalahan yang di
kesan dilakukan pihak tidalc
bertanggungjawab.

"Keadaan ini bukan saja
merugikan MDSB dari segi
penjanaan pendapatan akibat
yuran lesen yang tidak dikutip,
malah ia juga memberi impak
terhadap kredibiliti MDSB se
bagai ejen kawalan sosiai;' kata
nya pada Majlis Perasmian
Penutupan Kursus Asas

Penguati<uasaan Pembantu
Penguatiaiasa (KP19) MDSB
di pekarangan Dewan Seri
Bernam.

Azlinda berkata, warga
kerja MDSB juga perlu me
nangani stigma orang ramai
kononnya mengatakan pe

nguatkuasaan MDSB adalah
lemah dan kurang berupaya
menghadapi cabaran semasa.

"Kurang kemahiran dan
pengetahuan tentang prosedur
dan tindakan perundangan se
bagai punca utama tindakan
penguatioiasaan tidak dapat di
laksanakan secara berkesan.

"Kepincangan ini dikenal
pasti sebagai penyebab kepada
undangundang dan peratur
an Pihak Berkuasa Tempatan
(PBT) yang telah berpuluh
tahun digubal tidak dapat di
kuatkuasakan sepenuhnya,"
katanya.

Menurut beliau, tanpa pe
nguatkuasaan yang tegas, se
baik mana pun kakitangan pe
nguatkuasaan dikerah, ia hanya
tinggal undangundang dan

peraturan sematamata.
Sehubungan itu, katanya,

semua pegawai dan kaldta
ngan diminta terus berusaha
melengkapkan diri dengan
ilmu pengetahuan yang di
perlukan bagi membolehkan
mereka menjalanl<an tugas
dan tanggungjawab mereka
dengan lebih berkesan.

"Amalan meningkat
kan keupayaan pengetahuan,
kreativiti dan inovasi serta me
mupuk minda kelas pertama
perlu dijadil<an sebagai budaya
hidupl' katanya.

Mengulas mengenai kur
sus itu, Azlinda berharap pe
ngetahuan yang diperoleh itu
dapatdimanfaad<ankearahme
ningkatkan lagi kecekapan dan
keberkesanan penguati<uasaan
undangundang.

"Kursus ini pentingkerana
ia memberi pendedahan ke
pada anggota penguat kuasa
yang baharu dilantik dapat me
ngetahui peranan dan fungsi
masingmasing ketika men
jalankan tugas^' katanya.

Azlinda memeriksa kawalan keselamatan pada Majlis Perasmian Penutupan Kursus Asas
Penguatkuasaan Pembantu Penguatkuasa (KP19) MDSB di pekarangan Dewan Seri Bernam.

Headline Tegas kuat kuasa peraturan
MediaTitle Sinar Harian
Date 23 Sep 2016 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 43 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 281 cm²
Journalist N/A AdValue RM 4,793
Frequency Daily PR Value RM 14,380



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Pihak Berkuasa Tempatan (PBT) (Pihak Berkuasa Tempatan (PBT)) 2 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



jenazah gham Mursyldul
Am PAS. Almarhum Tuan
Guru Dato' Dr Haron
Din AlHafiz selesal
dlsempurnakan pada
pagi 17 September lalu di
Masjkl Sultan Salahuddln
Abdul Aziz Shah di Shah

Alam, Selangor, dengan
dflmamkan cucu kepada
Almarhum, Hakeem Hamdi,
17. Turut hadlr Preslden
PAS, Dato' Serl Tuan
Guru Abdul Hadl Awang;
Pemangku Mursyldul Am
PAS, Dato' Ahmad Yakob;
Nalb Preslden PAS, Dato*
Mohd Amar Abdullah;
Exco Kerajaan Selangor,
Dr Ahmad Yunus Haiti; Tan
Sri Muhytddin Yasln, Imam
Besar Masjkl Negert, ahli
keluarga dan pemlmpin
utama PAS lain. Foto FB
USTAZ NASRUDIN HASSAN

SOLATJENAZAH
GH AIB... Majlis solat
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Persempadanan semula SPR
Agenda Umno
rampas Selangor
SHAH ALAM: PAS Selangor yakin
tindakan Suruhanjaya Pilihan
Raya (SPR) membuat persem
padanan semula untuk memban
tu UmnoBN merampas semula
Selangor daripada kerajaan Pakat
an Rakyat.
Timbalan Pesuruhjaya PAS 1,

Dato' Dr Ahmad Yunus Hairi men
egaskan, ia merupakan langkah
bagi memastikan kemenangan
berpihak kepada UmnoBN pada
PRU kei4

"PersempadanEin semula yang
dilakukan SPR amat tidak adil.

Saya yakin mi adalah agenda
Umno untuk meneruskan kuasa
dan merampas Selangor," te

gasnya.
Tambah beliau ini berikutan

persempadan semula paling ban
yak dilakukan di negeri Selangor
dan banyak melibatkan kerusi
PAS, PKR dan DAP.

Mengulas cadangan Pengerusi
DAP, Lim Kit Siang supaya diada
kan pilihan raya mengejut di Se
langor katanya, perkara itu perlu
dibincangkan di peringkat negeri
Selangor dan bukan desakan dari
luar.
"Saya kira pilihan raya negeri

adalah jalan terbaik untuk patah
kan usaha tersebut namun perbin
cangan perlu diadakan untuk men

capai satu persetujuan memben
keuntungan kepada kerajaan Pakat
an Rakyat," tegasnya.
Menurut beliau, PAS Selangor

di bawah Jabatan Pilihan Raya PAS
Negeri dan kawasan akan mengada
kan kajian mengenai persempadana
semula di kawasan masingmasing.

Katanya, bantahan kepada SPR
akan dilakukan PAS di setiap ka
wasan yang yang terlibat.

Beliau yang juga exco kerajaan
negeri Selangor mengingatkan se
luruh rakyat terutama pengundi
perlu sedar dengan mengundi Um
noBN akan meneruskan kebobor
akan pentadbiran UmnoBN.

Dr Ahmad Yunus Hairi
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Persempadan semula untungkan
PAS Selangor ternyata fitnah
PAS Selangor terkejut apabila
terdapat tuduhan pihak media
bahawa persempadanan semula
yang dicadangkan oleh Suru
hanjaya Pilihan Raya mengun .
tungkan PAS di Selangor.

Pesurhjaya PAS, Dato' Iskan
dar Abdul Samad menegaskan
tuduhan tersebut amat berniat
jahat dan tidak berdasarkan
fakta.
Ini kerana katanya, kerasi

kerusi PAS di Selangor juga
menerima kesan yang besar
akibat daripada cadangan SPR
tersebut.
"Cadangan tersebut hanya

menguntungkan Umno dan ti
dak memihak kepada partiparti
lain termasuk PAS," katanya me
lalui aplikasi Whatsapp.
, Beliau kini yang berada di
Makkah berkata, terdapat dae
rahDaerah Mengundi (DM) di
mana PAS telah menang pada
Pilihan Raya Umum 2013 dike
luarkan dari kawasan Dewan
Negeri PAS.
"Manakala terdapat DM

yang dimenangi oleh BN dari

Teratai yang dimenangi oleh
BN pada PRU13 dimasukkan ke
dalam Chempaka.

Katanya, akibat itu berdasar
kan keputusan PRU13, raajoriti
bagi Chempaka akan berkura
ngan 1,829 undi dan perkara
yang sama juga berlaku pada
banyak kerusikerusi PAS.
Berdasarkan keputusan

PRU13, terdapat kerusi De
wan Negeri dafi kerusi Par
limen yang PAS akan kalah,
tegasnya.
"Ini termasuk kerusi yang

disandang oleh Exco PAS. Jelas
sekali persempadanan * ini ti
dak menguntungkan PAS," te
gasnya. • ry.Justeru PAS Selangor mengp
sa pihak yang menyebarkan fit
nah tersebut menghentikan tin
dakan mereka.
• "Jika mereka tidak pandai
mengira, kami bexs^^rfiwye
diakan kelas matematik untuk
mereka. fr}

Kami menggesa rakyat agar
menolak tuduhantuduhan
tersebut," tegasnya.

kawasan yang lain dimasukkan ke
dalam kawasan PAS contohnya ka
wasan Pesuruhjaya PAS, iaitu De
wan Negeri Qiempaka.

Lima DM yang dimenangi oleh
PAS pada PRU13 telah dikeluarkan 1
dari kawasan tersebut iaitu Taman
Dagang, Taman Cahaya, Pandan
Mewah, Kampung Baru Ampang 3
dan Pandan Indah Jalan 5," kata
nya.

Beliau berkata, manakala DM Kg
Cheras Baru Timur dari kawasan
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Kementerian
Perumahan
Iktiraf Polisi
Rumah
Selangorku
KUALA LUMPUR: Tindakan kerajaan
Persekutuan mengambil alih salah
satu projek Rumah Selangorku mem
buktikan keberkesanan polisi rumah
mampu milik kerajaan negeri Selan
gor atau polisi Rumah Selangorku.

Pengerusi Jawatankuasa Peruma
han, Pengurusan Bangunan dan
Kehidupan Bandar, Dato' Iskandar
Abdul Samad berkata, kerajaan
Persekutuan mengakui keberkesanan
polisf tersebut dalam menyelesaikan
masalah perumahan rakyat walau
pun Kementerian Kesejahteraan Ban
dar, Perumahan dan Kerajaan Tempa
tan enggan mengiktiraf keberkesanan
polisi tersebut.

Katanya, pada bulan Jun lepas,
Mesyuarat Exco Kerajaan Negeri ber
setuju sebuah projek Rumah Selan
gorku pemaju swasta dijadikan projek
PRIMA dengan nama baru, Selan
gorku PRIMA.

Kerajaan negeri melihat terdapat
lebih 20,000 unit Rumah Selangorku
yang telah diluluskan maka tidak ada
masalah untuk melepaskan sebaha
gian kecil darinya kepada PRIMA.

"Projek tersebut adalah di Cyber
11, Cyberjaya yang mengandungi 1,932
unit rumah mampu milik," katanya
dalam kenyataan media.

Menurut beliau, pada hakikatnya
walaupun pelbagai tuduhan telah
dilemparkan terhadap Kerajaan Neg
eri Selangor namun Kerajaan Perse
kutuan memerlukan Rumah Selangor
untuk mencapai sasaran perumahan
mereka.

"Yang terkini Pegawai TugasTugas
Khas kepada Menteri Kesejahteraan

Bandar, Perumahan Dan Kerajaan
Tempatan, Dato' Johan Abdul Aziz,
telah mempertikaikan polisi peruma
han kerajaan negeri," katanya.

Kenyataan beliau dalam akhbar
Sinar Harian pada 17 September lepas
turut mendakwa syarikatsyarikat
kerajaan negeri seperti Perbadanan
Kemajuan Negeri Selangor (PKNS) ti
dak lagi membina rumah rakyat.
Iskandar mendakwa, mungkin

Datuk Johan baru dilantik ke jawatan
tersebut dan tidak menyedari bahawa
PKNS telah membina projek rumah
mampu milik yang pertama di Bandar
Baru Bangi dan telah diduduki sejak
2015.

Katanya, terdapat projekprojek
Rumah Selangorku lain oleh PKNS
yang akan siap dalam masa 3 tahun
seperti di Kg Seri Temenggong, Gom
bak dan U12, Shah Alam.
Menurut beliau, PKNS sedang

membina Rumah Selangorku di Kota
Puteri dan Antara Gapi manakala
Perbadanan Negeri Selangor Berhad
(PNSB) juga membina Rumah Se
langorku di Sutera Damansara dan
Ladang Air Manis, Sabak Bernam.
"Saya menasihatkan agar ke

menterian yang bertanggungjawab
menumpukan usahausaha untuk
menyelesaikan masalah perumahan
rakyat dan berhenti menyerang kera
jaan negeri," katanya.

Beliau berkata, kerajaan negeri
adalah lebih fokus dan telah menun
jukkan kami berjiwa besar apabila
sanggup mengadakan rundingan
dengan PRIMA.
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Ban pecah penduduk berpindah di Dewan Orang Ramai

SABAK BERNAM: Limpahan air sun
gai Bernam dan laut menyebabkan
ban sepanjang lima kilometer di
jajaran Sungai Bernam pecah dan
mengakibatkan 15 buah keluarga
berpindah ke Pusat Pemindahan
Mangsa Banjir.

Keadaan air pasang yang naik
pada petang Ahad menyebabkan 15
buah keluarga mengambil langkah
berjagajaga dan berpindah ke De
wan Orang Ramai Sungai Air Tawar
pada pagi Isnin.

Seramai 15 buah keluarga terdiri
dari 14 Keluarga Melayu dan 1 Ke
luarga India telah dipindahkan ke

Pusat Pemindahan ini bagi proses
berjagajaga sekiranya air banjir se
maldn naik.
Adun Sabak, Ustaz Sallehen

Mokhyi bersama pegawai dan kaki
tangan Pusat Khidmat Masyarakat
Sabak membuat lawatan ke Pusat
Pemindahan Mangsa Banjir Ban Pe

cah Sungai Tengar Utara di Sungai Air
Tawar.

Beliau menyampaikan sumbangan
kepada semua mangsa bagi meri
ngankan segala masalah sementara
mereka tinggal di Pusat Pemindahan
tersebut.

Sebelum itu, Ustaz Sallehen telah

mendengar taklimat daripada Agensi
yang terlibat seperti Jabatan Pengali
ran Saliran (JPS); Pejabat Daerah Sa
bak Bernam dan Majlis Daerah Sabak
Bernam.
Beliau berkata, menurut pihak

Agensi tersebut, banjir berpunca dari
pada limpahan air Sungai Bernam
dan laut dan cadangan untuk meny
elesaikan masalah tersebut dalam
jangka waktu pendek dengan menam
bak ban yang rabak.

Manakala katanya cadangan peny
elesaian jangka panjang dengan cara
meninggikan dan mengukuhkan ban
sepanjang jajaran Sungai Bernam.

Ustaz Sallehen menemui semua mangsa yang berpindah ke Dewan
Orang Ramai yang menjadi penempatan sementara kerana ban di
Sungai Tengar Utara pecah.
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Penerangan Akta 355 DHPP beri penerangan
kepada masyarakat NonMuslim

SHAH ALAM: DHPP Selangor men
yokong penuh usul Rang Undang
undang Akta 355 yang mahu mem
perkasa kembali bidang kuasa
Mahkamah Syariah yang dilihat se
makin tunduk dengan sekularisme.

Ketua Penerangan DHPP, Harii
Jhanar Thanan a/1 Anthoni berkata,
usul RUU Akta 355 itu telah dibawa

Presiden PAS, Dato' Seri Tuan
HitAbdul Hadi Awang dan akan
^Dahaskan pada Parlimen Oktober
nanti.

ij Menurut beliau, DHPP akan
membuat penerangan kepada orang
bukan Islam khususnya masyarakat
Tionghua berkenaan dengan Akta

355.
Ini kerana katanya, ramai di ka

langan masyarakat Tionghua yang
masih tidak fahamtentang Akta 355
iaitu kuasa untuk mengemba
likan bidang kuasa Mahkamah Sya
riah dan tidak ada kena mengena
dengan hukuman hudud.

Beliau berkata, PAS mahu Pin

daan Akta 355 adalah pindahan
untuk mempertingkatkan bidang
Kuasa Mahkamah Syariah yang
hanya melibatkan denda, penjara
dan sebatan.

"Ia tidak melibatkan hukuman
mati atau potong tangan. Maka
orang bukan Islam tidak perlu bim

bang dan takut dengan RUU Akta
355," katanya.

Katanya, apabila Islam itu agama
yang diikhtiraf Allah maka sudah
tentu ia merangkumi dan melin
dungi semua agama termasuk aga
ma orang bukan Islam.

Beliau berkata, konsep Rahmat
yang dibawa oleh Rasulullah s.a.w
memberi gambaran bahawa per
aturan Islam bukan sahaja memberi
Rahmat kepada umat Islam bahkan
juga orang bukan Islam dan seluruh
alam ciptaan Allah.

Masyarakat India setakat ini kat
anya tidak ada masalah dan mereka
telah faham dengan Akta 355 yang
dibawa oleh PAS. .

Pimpinan DHPP Selangor bersama Presiden PAS, Dato' Seri Tuan Guru
Abdul Hadi Awang dan Pengarah Pilihan Raya PAS Pusat, Dato' Mustapa All
di Seminar Islam dan Non Muslim.
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Seminar Islam dan NonMuslim

TGNA tank minat masyarakat
India dekati PAS
SHAH ALAM: KETUA Penerangan
DHPP Pusat, Dr K Bala Chandran
berkata, sikap merendah diri serta
perwatakan lembut yang ditun
jukkan oleh bekas Menteri Besar
Kelantan, Allahyarham Tuan Guru
Nik Abdul Aziz Nik Mat telah me
narik minat masyarakat India un
tuk mengenali PAS lebih dekat.

Sebelum mengenali Tuan Guru
Nik Abdul Aziz beliau bersama
rakanrakannya menyimpan per
asaan marah dan mahu menga
jukan pelbagai soalan dengan tu
juan memalukan Tuan Guru.

Bagaimanapun, katanya, per
asaan marah tersebut hilang apa

bila Tuan Guru menuangkan air
kedalam cawan.

"Sebelum bertemu Tuan Guru,

saya bersama rakanrakan sudah
siap soalan untuk memalukan
Tuan Guru. Kami datang ke peja
batnya. Tuan Guru minta izin un
tuk sembahyang Asar ketika itu.

Selepas sembahyang Asar Tuan
Guru bertemu kami, senyum dan
tuangkan air teh o ke cawan kami.
Sertamerta perasaan marah kami
yang dah sedia dengan soalanso

alan hilang. Kami tidak jadi marah
dan tak ingat nak tanya apa," ka
tanya.

Katanya, Tuan Guru telah tun
jukkan keindahan Islam yang se
benar kepada nonMuslim.
Menurut beliau, di Kelantan

hanya ada satu bahasa sahaja iaitu
bahasa Kelantan di mana semua
kaum iaitu India; Cina dan Melayu

bercakap dalam bahasa Kelantan.
Kata beliau, itulah bezanya pim

pinan yang mendaulatkan Islam se
bab itu nampak keberkatan di negeri
Kelantan.

Justeru, beliau menegaskan'
DHPP menyokong hukuman Hudud
yang dicadangkan oleh PAS dan per
caya hanya Islam yang dibawa PAS
boleh menyelamatkan Malaysia.
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Pimpinan DHPP Selangor, Perak dan Johor bersamasama dengan Presiden PAS dan pimpinan
PAS Pusat di Seminar Islam dan NonMuslim

Pengerusi llham, Dr Asiah All bersama penggerak llham yang menganjurkan Seminar
Islam dan NonMuslim di Shah Alam.
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'You're entitled to own opinion'
Annuar: Parties should not make redelineation exercise an issue
KUALA LUMPUR: Barisan Nasional compo
nent parties are entitled to their own opinions
over the proposed redelineation of seats by
the Election Commission (EC), says Tan Sri
Annuar Musa.
The Umno information chief said the exer

cise should not be an issue as election results
and patterns could always change.
"It is wrong to consider the show of support

for a political party or candidate as something
that is permanent.

to discuss the matter, expected to be held today.
Annuar, who'is an Umno supreme council

member, denied that the exercise would
favour Umno as his Ketereh seat was also
affected.
"I found out that more than 20 branches

under my constituency has been carved out.
"This will cause me to lose more than 6,000

voters," said the Ketereh MP.
Annuar reminded all parties to follow the

EC's rules and regulations when filing their
objections.
In Sibu, Sarawak United Peoples Party

(SUPP) was also not in favour of the exercise
as it "put too much emphasis on racial and
religious breakdown of the seats".
"Although this exercise does not affect

Sarawak, SUPP urges the EC to review the
move," said its central assistant treasurer

"Those who complain are making their
own assumptions," he told a press conference
at the party's headquarters yesterday.
On Tuesday, Deputy Prime Minister Datuk

Sen Dr Ahmad Zahid Hamidi called on all par
ties to study the redelineation, adding that
Prime Minister Datuk Seri Najib Tun Razak
would chair a Barisan supreme council meeting

Robert Lau Hui Yew.
Lau said there should not be racial segrega

tion of voters as it was against the multiracial
set up of the country.
'This does not bode well for racial integra

tion," he said.
In Shah Alam, Selangor state government,

local councils and 100 voters from each con
stituency would be filing their objections
against die proposal.
Mentri Bes.ar Datuk Seri Azmin Ali said this

was permitted by provisions in the Federal
Constitution.
"We are helping to prepare the objections

which must be filed within 30 days," he said.
The PKR deputy president said that they

were protesting against the exercise as it was
an "attempt to destroy Selangor's multicul
tural and multireligious society".
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I was played
out by Anwar,
senator
tells court
Nallakaruppan felt upset,
disappointed and betrayed
KUALA LUMPUR: A senator
told the High Court that he has
been "played out" by Datuk Seri
Anwar Ibrahim in politics  caus
ing him to feel upset, disappoint
ed and betrayed.

He wanted me

"An incident that I cannot for
get is the Ijok byelection," said
Senator Tan Sri S.Nallakaruppan,
69, who is the president of
Malaysian Indian United Party.
He told the court he had been

friends with Anwar for more
than 34 years and that they used
to play tennis together.
He is the fifth witness for

Youth and Sports Minister
Khairy Jamaluddin in a
RMlOOmil defamation suit filed
by Anwar.
Questioned by Khairy's lead

"counsel Tan Sri Muhammad
Shafee Abdullah yesterday, he
claimed he was "unfairly dis
carded" in favour of Tan Sri
Khalid Ibrahim as the candidate
during the Ijok byelection held
on April 28, 2007.
"I was supposed to run for

PKR. I thought I got a better
chance to win because of the
Indian population there (Ijok)
but he (Anwar) disappointed
me. Anwar used to refer me as
popular film actor MGR and peo
ple like me," he said.
Nallakaruppan said he felt

betrayed when Anwar later
requested him at the last minute
before the nomination day not to
contest for the Ijok byelection.
In another incident,

Nallakaruppan said in 2007, he
was again asked by Anwar not to

to give way to his
blueeyed boy and
socalled 'first
choice' (Datuk Seri
Mohamed) Azmin
AM.

Tan Sri S. Nallakaruppan

compete or withdraw for the
position of vicepresident in the
PKR party election.
"He wanted me to give way

to his blueeyed boy and
socalled 'first choice' (Datuk
Seri Mohamed) Azmin Ali," he
said.
He said he had no choice but

to follow Anwar's instructions
and he had later submitted his
letter to withdraw from the lead
ership race, although he received
the second highest number of
votes during nomination for the
position.
"This was the beginning of my

differences with him," said
Nallakaruppan.
Anwar had filed the lawsuit

against Khairy on March 7,2008,
alleging that the latter, as then
Umno Youth deputy chief, had
uttered defamatory words and
caused the posting on websites
of a video clip entitled "Anwar
and kin no threat".
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It's all about training your pets
Brian Martin

Instead of restricting ownership, the focus should be on monitoring dogs and educating owners.
Wouldn't it make better sense to

use these funds to locus on respon
sible pet ownership, monitoring the
dogs and educating the owners,
rather than issuing a blanket ban?
Ownership of dogs varies from

state to state in our country, and
there are even differing rulings at
the local council level. For example,
the Johor Baru City Council (MBJB)
does not issue licences for flat and
apartment owners wanting to keep
dogs as pets.

MAN'S best friend seems to be get
ting a bad rep in Malacca.
There was a huge uproar over the

state's recent move to ban owner
ship of dogs in intermediate terrace
homes. Dog lovers around the coun
try were outraged at the state gov
ernment's myopic view on pet own
ership and the resulting online
campaign to protest this decision
garnered more than 30,000 signa
tures.
Malacca Chief Minister Datuk

Seri Idris Haron ordered the city
council not to enforce the ruling
pending a final decision at the state
executive council meeting next
Wednesday.
Actually, this kneejerk reaction

from the Malacca City Council
appears to be a result of complaints
from homeowners over incessant
barking, unruly canines and clean
liness issues.
Ironically, the council has

approved 3,013 applications for dog
licences this year and only rejected
a handful, making it all the more
perplexing then that it should issue
this blanket ban on dog ownership.
At RM50 per dog licence, the

councilhasmadeaheftyRMlSO.OOO.
How are these monies utilised?

The writer believes that basic
courtesy and common sense on the
part of dog owners as well as the
local authorities would be sufficient
to prevent the need for restrictive
laws on pet ownership.

This matter has been stipulated
der the MBJB Bylaws 1995

(UndangUndang Kecil MBJB) and I
urge owners to adhere to the laws,"
Johor Baru Mayor A. Rahim Nin
said, adding that this ruling was
implemented to respect other resi
dents in the neighbourhood, espe
cially in terms of safety, cleanliness
and noise disturbance.
Similar local bylaws are in effect

in Petaling Jaya and Shah Aiam. The
Petaling Jaya City Council only
allows two dogs per terrace house
depending on the floor space. If
there is a complaint, the council
would first issue a warning to the
dog owner. If the problem persists,
the council would bring the matter
to court.

when local authorities come out
with legislation that restricts and, in
a worstcase scenario, bans owner
ship of dogs.
However, I empathise with neigh

bours who are constantly awoken
by the incessant barking of neigh
bourhood dogs or those who feel
the need to tread carefully for fear
of stepping on faeces.
On a separate note, I think it's

cruel to keep a dog, no matter how
small, in a condominium. 1 am also
disappointed that this rule does not
apply for cats. Why the discrimina
tion?
Ultimately, the decision to keep a

pet, be it a fish, tortoise, rabbit or a
cow, comes with responsibilities.
And herein lies the problem because
many dog owners fail to realise this.
The problem in Malaysia is that

many pet owners are either oblivi
ous to, or outrightly shirk, the
responsibilities that come with
owning a dog, such as picking up
and disposing of faeces, maintain
ing the cleanliness of the dog, and

However, a colleague of mine
who lives in PJ said his neighbour
was clearly in violation of the "two
dog" ruling.
"My neighbour has seven dogs!

When I complained to the council,
all they did was visit him and give
him a warning," he told me, adding
that the matter had not been
brought to court.
If you live in Shah Alam and

intend to keep a dog, you must first
obtain consent from your immedi
ate neighbours. Only then will you
be given a licence and even then,
you are restricted to one dog per
terrace home.
The Shah Alam ruling has been in

force for the last two years and is
necessary because, as MBSA deputy
corporate communications director
Shahrin Ahmad puts it, "consent is
vital to preserve ties in the commu
nity".
He said there had been no issues

with the ruling thus far and even if
owners failed to get consent from
their neighbours, they could submit
an appeal letter to MBSA's Licensing
and Enforcement Department.
As a lifelong fan of canines, I can

sympathise with dog lovers who
feel their rights are being denied

training it.
Another problem is the way in

which Asian communities view and
provide for their dogs. Some still
view dogs as merely a security

guard with four legs.
A dog tied to the fences is a com

mon sight in Malaysia. This is tanta
mount to animal abuse, especially
when the animal is left out to brave
the elements, be it rain or shine.
This, obviously, will result in the

animal barking incessantly, causing
distress to neighbours. And this
results in complaints, which then
lead to actions taken by the author
ities. Do you see the pattern here?
This is not saying all dog owners

are irresponsible. This aims to
underline that all parties have a
role to play; that there's much room
for improvement in the way we
treat animals.
I like the idea of animal welfare

education. Perhaps, what we need is
to nip this in the bud and start from
basics  teaching our young ones
how to respect and love animals.
Meanwhile^ let's all be calm and

find a winwin situation  both for
animals and humans.
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> Take action, please
Kajang Municipal Council and the
police still haven't done anything
about the banners advertising
socalled business loans by illegal
moneylenders. The banners are
being put up mostly around Section
8, Bandar Mahkota Cheras. Why
can't the council workers remove
them? Kajang police can also jot
down the numbers and take action
against those advertising the
business. These banners are a
nuisance and an eye sore to
residents in the area.  Resident
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BLand to buy land from BCity for RM155mil
"The proposed acquisition will

not have any material effect on the
consolidated earnings of BLand for
the currcnt financial year ending
April 30, 2017 (FY17).
"However, the proposed acquisi

tion is expected to contribute posi
tively to the future earnings of the
BLand group," it said, adding that
the acquisition is expected, to be
completed by this year.
BLand said the plots of land are

located within an area of Bukit
Tagar zoned for industrial use
according to the Planning
Department of Hulu Selangor
District Council.
"Currently, the land comprises oil

palm estates and vacant land. The

PETALING JAYA: Berjaya Land
Bhd (BLand) is proposing to acquire
871.01 acres in Ulu Selangor from
BerjayaCity Sdn Bhd (BCity) in a
related party transaction worth
RM155mil.

In a filing with Bursa Malaysia
yesterday, BLand said the proposed
acquisition provides an opportunity
for the BLand group to increase its
land bank.
The company said its 100%

owned subsidiary, Alam Baiduri
Sdn Bhd, had entered into a sale
and purchase agreement with BCity,
a 100%owned subsidiary of Berjaya
Corp Bhd, for the acquisition of the
freehold plots of land at RM177,954
per acre.

ages of the oil palm trees as of Aug
1, 2016 are between 15 and 26
years."
BCity is involved in property

investment and development, as
well as cultivation and sale of palm
oil and palm kernel.
Separately, BLand announced

that it had reported a net loss of
RM27.24mil for its first quarter
ended July 31, 2016, compared with
a net profit of RM9.91mil in the pre
vious corresponding period.
BLand said the net loss in the first

quarter was mainly attributed to
losses incurred by the property
development and investment busi
ness from lower progress billings.
The weaker earnings was also

due to an unfavourable foreign
exchange effect recognised by the
group, and a higher share of losses
from associated companies, par
ticularly from Berjaya Assets Bhd
which had reported an impairment
in goodwill.
BLand reported a revenue of

RM1.55bil during the first quarter
of this year compared with
RM1.50bil in the previous corre
sponding period.
On its prospects for the current

financial year, BLand said the per
formance of the hotels and resorts
business is expected to remain satis
factory, while the property market
outlook is expected to remain luke
warm.
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Elavarasan will once again bank
on the deadly strike partnership of
Gabriel Guerra and Juan Cobelli to
deliver against the highriding
Malacca team who have lost only
once in the league all season.
Between them, the Argentine

duo have netted 27 league goals
this season.

If they succeed, it will be the sec
ond time in five years that PKNS
won promotion to the Super
League.
The Red Ants lifted the Premier

League title in 2011, but lasted just
three seasons in the top flight
before being relegated in 2014.

ed 53 on aggregate by defending
champions Selangor.
"Earlier, we were fighting on a

few fronts. Now, our concentration
is solely on finishing second in the
Premier League. Our main target is
still winning promotion to the
Super League.
"The Malaysia Cup loss to

Selangor has not affected the play
ers' morale. We have moved on.

They will not be short on confi
dence when they line up against
Malacca."

two remaining matches.
"PKNS cannot expect an easy

game against Malacca just because
they have the title in the bag. Being
champions, Malacca will be moti
vated to maintain their reputation
and finish the season on a high."
Elavarasan admitted that PKNS'

elimination from the Malaysia Cup
quarterfinals last week could be a
blessing in disguise in their promo
tion battle. The Red Ants, who were
beaten 21 by Johor Darul Ta'zim in
the FA Cup final in May, were oust

PKNS take on Malacca in Shah

Alam today before meeting fourth
placed Kuala Lumpur in their final
fixture on Oct 21. JDT II wrap up
their fixtures with matches against
Kuala Lumpur today and DRB
Hicom on Oct 21.
"Our fate is in our hands. If we

get the six points, wc will be in the
Super League next season," said
PKNS coach E. Elavarasan yester
day.
"It is not an easy task, but we

have to raise ourselves to win the

PKNS not expecting any favours in Super League push
GEORGE TOWN: PKNS FC are not

expecting any favours from other
teams in their pursuit of promo
tion to the Super League.
With two matches to go, the club

side from Selangor are in a two
horse race with Johor Darul Ta'zim
(JDT) II for the Premier League's
second spot. PKNS, on 42 points,
are one point ahead of the
Southerners as the tussle goes
down to the wire.

Newlycrowned champions Ma
lacca, on 49 points, #re assured of
one of the two promotion berths.

By LOGANATH VELLOO
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SWIM FEST
Nonprofit Stingray Swimming Club will
hold its annual swim fest tomorrow to

promote the sport and raise funds for its
operations. It will be held from 8am to
4pm at the MBPJ swimming pool at
Jalan Stadium SS7/15, Kelana Jaya.
There will be food and games, as well as
competitive swimming events.
Admission is free and open to the public.
For details, call 019219 1889 or 012
215 5998.
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TRAFFIC MATTERS
The roads around Ampang Point will be
closed in stages on Sunday, from
6.30am to noon, in conjunction with a
cycling event organised by the Ampang
Jaya Municipal Council. The affected
roads are: Jalan Ampang (in front of
Ampang Point until Bandar Baru
Ampang), Jalan Kolam Ayer Lama, Jalan
Ulu Klang, Jalan Wawasan 4/2, Jalan
Mewah, Jalan Cahaya 1, Jalan Cempaka,
Jalan Dagang Besar, Jalan 1 and Jalan 5
in Ampang Utama, Jalan Air Bukit (in
front of JPS Ampang), Jalan Mamanda 1,
2, 3 and Jalan 7/1. Motorists are advised
to use alternative routes during that
period. For details, call 034280 3753.
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WATER DISRUPTION
Several areas in Petaling and Kuala
Lumpur will experience temporary water
disruption, from 3am on Sept 27 to 8pm
on Sept 28, as part of the equipment
replacement work by Syabas. Some of
the affected areas include SS1 to SS9A,
SS20 to 22A, PJU3, PJU7, PJU8, Bandar
Utama, Tropicana, Bukit Lanjan, Sections
11 to 14, Sections 19 to 22, Taman Tun
Dr Ismail, Jalan Setiabistari, Jalan
Setiabudi, Jalan Setiarasa, Jalan
Setiamurni 5 to 12, Jalan Setiabakti,
Jalan Setiakasih, Jalan Batai and Jalan
Gelenggang. Consumers are advised to
store sufficient water supply before Sept
27. For details, visit www.syabas.com.
my
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Angry over faulty parking machines
MBPJ quick in issuing summonses
but slow in maintaining ticket dispensers
I REFER to the article "MBPJ can be sued for
faulty parking ticket machines" (StarMetro,
Sept 3).
I would like to highlight that almost all of

the parking machines in Petaling Jaya are
poorly maintained.

After finding out that all three parking
machines were not working, 1 walked
towards O&S Restaurant and noticed a few
people queuing at the parking machine in
front of the restaurant.
One of them told me this was the only

parking machine that was working in the
area. However, you have to press "7777"
instead of your car plate number.
I'followed what the others did and

was able to get a ticket. However, the word
ings and numbers on the ticket were not
clear.
I find it odd that the council is efficient

when it comes to issuing summonses to
those who fail to display parking tickets but
not doing enough to ensure that its parking
machines are in working order.

This year alone, I encountered problems
with the parking ticket machines at
Paramount Garden, Seapark, SS2, Bandar
Sunway, PJS8 and PJ Old Town.
I was at the O&S Restaurant on Sept 1 at

Jalan 20/14 for breakfast. All three parking
machines on that road were not working.
I decided to take a video recording to be

submitted to the Petaling Jaya City Council.
An elderly man and I walked from one

parking machine to another on that road; in
the end we walked almost 1km just to get a
parking ticket. The man told me he had no
choice but to get a parking ticket as he was
issued a summons at the area previously.

The 7777' number plate parking ticket issued to the letter writer also lacked ink.
KENT

Petaling Jaya
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Taman Suntex residents protest
against plan for elevated ramp
By STUART MICHAEL
stuart@thestar.com.my

ABOUT 100 residents including
business operators and traders from Taman
Suntex gathered at the community hall in
Batu 9, Cheras, to protest against the elevat
ed ramp proposed by PJ Development
Holdings Berhad (PJD) in Cheras along the
CherasKajang Highway.
The elevated ramp is from the township

of 'YOU' City, developed by PJD, heading into
Taman Suntex.
Resident Low Kong Yong, who lived in

Jalan Kijang, said the proposed elevated
ramp would affect businesses in Taman
Suntex.

"We have not been given sufficient infor
mation by the authorities on its function
and the adequacy of the turning radius at
the junction of Jalan Suntex and Jalan
Kijang on the ramp," he said.
He added that the traffic dispersal ramp

would leave a visual impact on the shops
along Jalan Kijang 1.
"I have got a consultant to study the ramp

proposal and we have come up with a solu
tion that would benefit residents in the long
run.

"If the ramp is being built, we will
request for a design of a traffic manage
ment scheme of the area on the basis of
"without elevated ramp" along Jalan Kijang.
The second request is the junction at Jalan
Suntex/Jalan Kijang be reviewed.
"We have suggested a gradeseparated

interchange at Jalan Kijang/Jalan Suntex to
serve as a main traffic dispersal node.
"This will not only focus on solving the

problems of the area but will avoid compli
cated traffic conflicts at the landing point of
the proposed elevated ramp," said Low.
Dusun Tua assemblyman Razaly Hassan

and Kajang municipal councillor Young

Young Syefura (standing left) addressing Taman Suntex residents during a meeting on the
proposed plan to build an elevated ramp through the area.

Syefura Othman also attended the meeting.
Young Syefura defended the council say

ing that a meeting will be held today with
PJD, the Kajang Municipal Council (MPKj)
and residents on the elevated ramp project.
"The project has not been approved yet.

During this meeting, I will bring up the resi
dents' suggestions and proposals," she said.
Young Syefura explained that under the

project, PJD would also build a twostorey
wet market comprising a carpark, food
court, multipurpose hall and badminton
court as well.
"About 70 wet market traders will be relo

cated from the old market into the new wet
market.
"The residents will only know the out

come after the meeting on Sept 23," she
said.
Razaly, meanwhile, said the ramp project

would only make matters worse for resi
dents, especially along Jalan Kijang and
Jalan Kijang 1.
"Besides this, it does not solve the traffic

problems here, especially during rush hour.
"The ramp does not help the situation

and I will talk to MPKj to see how we can
resolve the situation," he said.
A. K. Marie Joseph, 50, who

lives in Jalan Kinabalu, Taman Suntex, wel
comed development in the area with the
upgrading of drains, MRT and other high
ways but added that it should not come at
the expense of residents.
"If the ramp takes shape, it will be diffi

cult for my family to get into the house as it
will cause a backlog of traffic as my road
will be a main road.
"I hope MPKj listens to our concerns

before making any decision," she said.
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200 take renal function tests at
health screening event in Rawang

People taking the opportunity to get tests done at the National Kidney Foundation (l\IKF) Health
Check in Rawang.

ABOUT 200 people took the opportunity to
undergo renal function tests during the
National Kidney Foundation's (NKF) Health
Check at Aeon Jaya Jusco in Rawang.
They also browsed various booths set up

for the event which was jointly organised by
Persatuan Shirdi Sai Samasthanam Selangor,
NKF and Selayang Municipal Council Zone
18 councillor Durairatnam Selladurai.
Also available were tests for blood pres

sure and sugar, cholesterol as well as body
mass index.
Selayang MP William Leong and Rawang

assemblyman Gan Pei Nei also donated 70
wheelchairs to NKF chief executive officer

Chua Hong Wee at the event.
Gan requested that NKF set up a dialysis

centre in the area to make it easier for
patients to receive treatment.
Durairatnam was pleased with the

response as he said the venue was very
accessible and convenient for residents.
"It shows that Rawang residents are con

cerned about their health and realise that
prevention is better than cure," he added.
To address the rising number of dengue

cases, Durairatnam also announced that a
gotongroyong would be held at Phase 1,
Bandar Country Homes, Rawang at 8am on
Sunday.
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THE residents association (RA) and Rukun
Tetangga (RT) committee in USJ 6, Subang
Jaya are not seeing eyetoeye on the issue of
perimeter fencing erected around the hous
ing area.
The fencing in USJ 6, which is close to the

USJ 7 and Taipan LRT stations, was setup in
August by contractors hired by Prasarana.
However, the RT are not happy that

instead of being set up near the drains, the
fence has been installed on the road shoul
ders along USJ 6/7.
RT chairman Major (R) Ismail Feisol said

this not only reduced parking space but also
obstructed pedestrians from walking by the
road.
"The road is already so narrow. Doing this

endangers pedestrians as they need to walk
on the road," he said.
He said some residents had complained

that the fencing had taken up parking spaces
and that lack of parking was a longstanding
issue in USJ 6.
"Without the road shoulder, it will be

tough for contractors to carry out mainte
nance works on the lights or to repair cables.
Visitors would also have problems finding a
place to park when they visit," he said.
"Logically, it is not right to put the fencing

there. The RA did not discuss the issue with
the RT and we have qualified engineers who
could have had a say in this.
"We just want the fencing moved further

back so that it will be along the drains," he
said.
He said USJ 6 residents living further away

from the station would also not be able to
park their cars closer to the station.
Ismail added that he did not know if the

residents' association had the full support of
all residents when they requested for the
fencing on the road shoulders.
Another issue brought up was that the

height of the fence was only 1.2m when it
should be at least 1.5m for residents' safety.
Ismail said the Subang Jaya Municipal

RT says structure will block parking space along
road shoulder but RA says this was not an issue earlier

OashingirN?&fs on USfB
perimeter fencing

Council (MPSJ) had said it would step in to
bring both parties together to discuss the
fencing issue but he was uncertain when a
meeting would take place.
RA chairman Dr Sairin Salleh, however,

said the RA had not received any complaints
about the perimeter fencing.
"The objective of the perimeter fencing is

to ensure there is no illegal parking.
"Why do they have a problem now when

years ago, no one parked their cars along the
road shoulder?" he asked.
He added that the RA had also requested

for Prasarana to consider raising the height
of the fence to 1.5m for security reasons.
On Aug 23, MPSJ issued a stopwork order

to contractors and asked them to place the
fencing along the drains in areas where fenc
ing had yet to be put up.
MPSJ corporate communications officer

Muhammad Azli Miswan said a stopwork
order was issued to Prasarana as there were
objections from residents.
However, after reviewing the matter and

reason for the fencing's placement, the coun
cil has approved the continuation of work to
set up the perimeter fencing along the road
shoulders along Jalan USJ 6/7.
A spokesman from Prasarana said the

installation of the fencing, at 1.5m tall, had
been completed.

Part of the road shoulder along USJ 6/7 is without fencing following a stopwork order issued by
MPSJ after some residents complained about lack of parking space.

Page 1 of 1

23 Sep 2016
The Star, Malaysia

Author: No author available • Section: Metro • Page: 6 • Printed Size: 435.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 21,892.00
PR value: MYR 65,676.00 • Item ID: MY0027105049

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



Entries open for second
edition of football tourney
KUALA LUMPUR

A CASH prize ofRMl,500 will be given to the
champion team of the Pusat Pakaian HariHari
Boys Under12 Sevenaside football tourna
ment, which will be held at the Kajang
Stadium from Oct 1 to 2.
The second placed team will receive

RM1.000 while thirdplaced winners will get
RM500. There will also be prizes for the top
scorer and best player.
The event is jointly organised by Kajang

Municipal Council (MPKj) Zon 8 councillor Lee
Learn Eng and MVP Marketing Sdn Bhd.
Pusat Pakaian HariHari public relations

officer Amilludin Latip said this was the sec
ond year that the company was sponsoring the
event and hoped more teams would take part.
"Our aim is to get youths, especially primary

school pupils to show interest in this sport, and
one day represent the state or country in foot
ball.

"This competition will also give youngsters a
chance to pit their skills against other players
in the same age group while gaining experi
ence in tournaments and showing their skills,"
he said.
The tournament is limited to 64 teams. The

entry fee for each team is RM60 and each play
er will get a Tshirt.
The other sponsors are Revive, Munich and

Molten.

Teams that are interested in taking part can
call 012358 5911 (Wong).

The Under12 boys and organisers of Pusat Pakaian HariHari Boys Under12 Sevenaside
football tournament at the launch in Kuala Lumpur.
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BLand posts RM27m net Loss in 1Q;
buys Lands from parent for RM155m
BYGHOCHEEYUAN

KUALA LUMPUR: Berjaya Land
Bhd (BLand), which began the
financial year ending April 30,
2017 (FY17) with a quarterly
net loss, is buying 871.01 acres
(352.49ha) of freehold lands in
Sungai Tinggi, Ulu Selangor, to
boost its land bank via a relat

edparty transaction for RM155
million or RM177,954 per acre.

In a bourse filing, BLand said
its unit Alam Baiduri Sdn Bhd
had inked a sale and purchase
agreement with BerjayaCity Sdn
Bhd (BCity), a 100%owned sub
sidiary of its parent, Berjaya Corp
Bhd, to effect the land deal.

BCity owns a parcel of freehold
land measuring about 2,597.4
acres (including the lands in the
deal) in Sungai Tinggi, Ulu Selan
gor, and Bestari Jaya in Selangor.

"The lands are located within an
area zoned for industrial, accord
ing to the Planning Department of
[the] Hulu Selangor District Coun
cil," the property developer said.

Currently, the lands comprise
oil palm estates and vacant lands.
The age of the oil palm trees, as
of Aug 1, ranged between 15 and
26 years old.
The lands should be worth

RM156.2 million or about

RM179,332 per acre, as appraised
by Messrs Jones Lang Wootton
on Aug 26.

"The consideration of RM155

million thus represents a dis
count of 0.77% or RM1.2 million
to the open market valuation of
the lands," said BLand. It targets
to complete the deal this year.
Separately, BLand posted a

net loss of RM27.24 million in the
three months ended July 31,2016
(1QFY17), compared to a net prof
it of RM9.91 million a year ago. It
was its third straight losing quar
ter, though revenue gained 3.3% to
RM1.55 billion from RM1.5 billion
in 1QFY16.
The lower earnings were

dragged down by, among others,
unfavourable foreignexchange
effect recognised by a foreign
subsidiary company of Berjaya
Sports Toto Bhd, higher operating
expenses incurred by HR Owen
pic, and losses incurred by the
property development and in
vestment business on lower pro
gress billings.

Going forward, BLand expects
its operating performance for the
remaining quarters of FY17 to
continue to be challenged by es
calating cost of living, prevailing
economic conditions and increas
ing illegal gaming activities.
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'I wanted to foil opposition's
bid to wrest Putrajaya'
CHOICES: I rejoined
Umno because it
was under threat,
says Lokman

HIDIR REDUAN

KUALA LUMPUR

hidirreduangmst.com.my
FORMER Johor PKR Youth

chief Datuk Lokman Noor
Adam testified that he re

joined Umno to prevent the oppo
sition from ruling the country, the
High Court heard.
During reexamination by lawyer

Tan Sri Dr Muhammad Shafee Ab
dullah yesterday, Lokman said he
left PKR and returned to Umno to
foil the opposition's attempt to wrest
Putrajaya.
Lokman was testifying for Youth

and Sports Minister Khairy Ja
maluddin during a High Court hear
ing of a defamation suit against him
(Khairy) by former opposition lead
er, Datuk Seri Anwar Ibrahim.
Shafee was acting for Khairy.
"In 2007,1 realised that PKR and

its allies, DAP and Pas, were quite
strong. Anwar was having his rallies
across the country," said Lokman,
43, who is with think tank, the De
partment of Special Affairs (Jasa).
"Umno was under threat and

shaky. I wanted to make sure PR
(Pakatan Rakyat, the now defunct
opposition coalition) did not rule
the country," said Lokman, who was
expelled from Umno in 1998 and
became involved with PKR.
Lokman said, despite that fact

that Umno could use some finetun
ing, the party was better than any of

the opposition parties.
Earlier yesterday, during crossex

amination by Anwar's lawyer Lath
eefa Koya, Lokman said he left PKR
because what the opposition party
did was in contradiction to what its
de facto leader Anwar was preach
ing.
^ "They (PKR) talk about freedom of
speech and governance, but they
sacked me," said Lokman, referring
to his expulsion from the opposition

party in 2004 for allegedly criticis
ing the party leadership.
To a question by Shafee, Lokman

said he rejoined Umno in 2007 be
cause Tun Dr Mahathir Mohamad
was not around anymore, by then.
Dr Mahathir had stepped down as
prime minister and Umno president
in 2003.
"I do not like Dr Mahathir because

of his terrible remarks about
(Prophet) Muhammad," said Lok
man, adding that it was not befitting
of the leader of Malaysia.
In the later part of yesterday's

hearing, Khairy's other witness,
Malaysian Indian United Party (MI
UP) president Tan Sri S. Nallakarup
pan, testified that he felt betrayed by
Anwar when he asked him (Nal
lakaruppan) to give way in the Ijok
byelections and PKR party elec
tions for the vice presidency, both
events in 2007.

Senator Nallakaruppan, 69, testi
fied that he was disappointed when
asked to make way for Tan Sri Khalid
Ibrahim in the Ijok byelection of
April 28, and to step aside for Datuk
Seri Azmin Ali for PKR's party elec

tions on May 26.
"I had the secondhighest nom

inations (for the elections for the
PKR vicepresidency)," said Nal
lakaruppan, adding that this was
what finally caused him to resign
from the party on May 18,2007.
Nallakaruppan, however, said it

was all a misunderstanding in the
past as he looked at Anwar, who was
sitting with two Sungai Buloh Pris
ons officers, near the witness stand,
and both men smiled at each other.
Hearing continues today before

judge Azizul Azmi Adnan.
Anwar, under heavy escort by

prisons officials, left for Sungai Bu
loh Prison where he is serving five
years jail over a 2008 sodomy in
cident.

Anwar, 69, is suing Khairy, 40,
over alleged defamatory words ut
tered during a political ceramah at
Lembah Pantai here on Feb 19,
2008.

The words were published on on
line portals, including Malaysiakini,
which carried an article titled Anwar
and Kin No Threat, accompanied by
a video of Khairy's speech.
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£ ATHLETICS

Jeng Tzan is eyeing national
record at Malaysian Open
NATIONAL discus thrower Yap Jeng
Tzan is looking forward to next
weekend's Malaysian Open after
bettering her own meet record in
last month's Selangor Athletics
Championships.
Jeng Tzan, who represented MAF

NSC, registered a distance of
46.02m, bettering her 2011 mark of
45.52m. Teammate Choo Kang Ni

(43.16m) was second and MBPJ's
Joyce Chua Pek Yi (25.50m) third.
Jeng Tzan is now hoping to better

her national record of 47.79m, set at

the Vietnam Open in 2014, in the
Malaysian Open.
"I am training under Slovakian

coach Frank Petrovic and am plan
ning to reach 48 to 49 metres at the

Malaysian Open (Sept 300ct 2, to be
held at the University Malaya Are
na).
Jeng Tzan is hoping to strike gold

in the Malaysian Open after settling
for silver at the Singapore Open in
April and bronze at the Taiwan and
Kazakhstan Opens in May and June.
By Simon Solomon
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Yap Jeng Tzan is just unbeatable in women's discus.
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£ FOOTBALL

PKNS seek early party
PROMOTION: Win over Malacca today will seal their return to the top flight
DEVINDER SINGH

devinder@nst.com.my
PKNS are on the verge of joining

Malacca in the Super League
next season provided they

beat the newlycrowned Premier
League champions today and pro
motion rivals Johor lose to Kuala
Lumpur.
Coach E. Elavarasan's side are

still smarting from their Malaysia
Cup quarterfinal exit against Se
langor last weekend but PKNS will
be able to soothe their pride should
they secure their return to the top
flight.
PKNS were relegated in 2014 after

spending three years in the Super

League but lead thirdplaced Johor
by one point ahead of the penul
timate round of the Premier League
fixtures.

Elavarasan is confident of guiding
PKNS back to the top, having done
so three times previously with Pub
lic Bank (2003), Malacca (2006) and
Felda United (2010).
But he warned his team not to take

anything for granted against Malac
ca in Shah Alam today even though
the champions do not need the

points.
"What we need to do is to main

tain our status as No 2 in the league.
It is going to be tough against Malac
ca even though they have already
won the league," Elavarasan told
Timesport yesterday.
"Malacca have nothing to lose and

they will want to show that they are
worthy of being champions. We
know it is important for us to get a
win and we should not take it (a win)
for granted."
A PKNS win today and a home

defeat for Johor against KL in Pasir
Gudang would mean an early pro
motion celebration for Elavarasan
and his players ahead of the final
game of the season against KL next
month.
PKNS, who won the secondtier

title in 2011, are without suspended
captain Shahrul Azhar Ture and de
fender Nizam Abu Bakar but
Elavarasan has the likes of Abdul
Ghani Rahman and M. Sivakumar
on standby.
"Shahrul and Nizam picked up

yellow card suspensions against Se
langor and because we are out of the

Malaysia Cup, they have to serve
their suspension in the league," said
Elavarasan. "But that should not be

a problem because I have capable
replacements."
At the bottom, three teams are

battling to avoid the drop to the FAM
Cup with the bottom two, Armed
Forces and Sime Darby, going head
tohead in Temerloh.
A win for Forces would relegate

Sime Darby if lOthplaced Universiti
Teknologi Mara gain a point from
their game against Perlis at the
UiTM Stadium in Shah Alam.
There is also one Super League

match scheduled today with Police
in desperate need of a win against
Kelantan at the Hang Jebat Stadium
in Malacca to secure their topflight
status.

With Police also through to the
Malaysia Cup semifinals, coach
Fauzi Pilus must get his players fo
cused on their relegation battle
though a win today should carry
them to safety.
Police are eighth in the standings

but only two points above the drop
zone with two'rounds remaining.
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No Aedes mosquito tested Zika positive  ministry
PUTRAJAYA: Tests and
monitoring of 122 mosquitoes
caught in highrisk areas until
Wednesday(Sept 21) have yet to
find an Aedes mosquito which
tested positive for Zika, said
Health DirectorGeneral Datuk
Dr Noor Hisham Abdullah.
The Health Ministry, he said,

is committed in addressing the
threat brought about the Zika and
dengue infection in the country.
"The responsibility to eradicate

this infection is that of all quarters
to ensure there is no breeding
ground for Aedes mosquito in

their area. No Aedes, No Zika and
Dengue," he said in a statement
yesterday.
He said the number of confirmed

Zika cases remained at six until
yesterday.
From monitoring by the Health

Ministry since June last year, he
said there were 1,058 cases having
symptoms of Zika, but all tested
negative for the disease.
He said genomics testing by

virology experts at the Virology
Unit of the Institute for Medical
Research (IMR) on the Zika virus
of five of the six cases which were

positive found that it was from the
Asian lineage'.
The genome sequence of the Zika

virus for the first case in Selangor
and the third case, which involved
a pregnant woman in Johor,
resembles French Polynesia, like
in Singapore, he added.
As for the genome sequence for

the second case in Sabah and the
fifth case from Miri, Sarawak,
and the sixth, from Kuala
Lumpur, involving siblings,
he said, it resembled local
genome sequence (Micronesia).
 Bernama
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捐血運動籌獲113包血漿
(万挠22日讯）由万桡狮

子会与菁乡岭居民协会主办，

国象血库中心联办的2016年度

捐血运动共筹得113包血浆。

菁乡岭居民协会主席宋明

坤指出，虽然这是第五度与两

"造联办，但却是该会的第15届

捐血运动。

"从过去区区十余人至如

今的逾百人参加，让理事大感

欣慰。我们对威场举办有关活

二动，协助当局拯救人命感到高

兴。"

他说，本届捐血运动亦获

�得菁乡岭蒂莎国中学生的参与

和成为志工，让他喜出望外。

让学生学习团结合作

"类似的活动让志愿参与

的学生有机会学习如何集合来

自不同背景与文化的人士，一

同为社区和慈善做出贡献。他

(万挠22日^1)由万桡狮们也得以从中掌握举办活动的

会与菁乡岭居民协会主办，技巧。"

家血库中心联办的2016年度�有关活动获得多人出席以

血运动共筹得113包血浆。�示支持，包括代表马华总会长

菁乡岭居民协会主席宋明兼交通部长拿#斯里廖中莱出

指出，虽然这是第五度与两席的士拉央马华区会秘书黄浚

联办，但却是该1会_.的第15届毅、士拉央国会议员梁自座�

血运动。�士拉央市议员蔡伟杰、杜莱及

"从过去区区十余人至如万挠永春会馆主席郑江水等

的逾百人参加，让理事大感人。

_

,他冊味巨嵌ft a合威到丨盒lla%�I 1丨�

们也得以从中掌握举办活动的

技巧。"�1

有关活动获得多人出席以

示支持，包括代表马华总会长

兼交通部长拿#斯里廖中莱出

席的士拉央马华区会秘书黄浚

毅、士拉央国会议员梁自坚

士拉央市议员蔡伟杰、杜莱及

万挠永春会馆主席郑江水等

、人.。

▲宋明坤

(右三）率

菁乡岭居协

理事与梁自

坚（左二）

和黄俊毅

(左四）合

摄。

螭捐血运动

的全体理事

和学生志工

合摄"
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商家反映，自从新路工程施工

后，工程断断续续进行，至今7个

月，新路还没有完成�由于生意人

跌，一些商家只好退租搬走。

商家要求工程尽快完成，盼皁

日恢复商业区当初的热闹和兴旺'

无拉港区州议员黄田志接获商

家投诉后，今早与加影市议员苏仁

强及蒸赖11哩新村村长林志远前往

视察》

他告诉记者，这项新路工程不

该拖太久，只是短短100公尺，不

需要耗费这么长时间，他针对事件

向捷运公司投诉�可是对方只是敷

衍了事。

▲蕉赖马朱商业区共有22间商铺，因生意受捷运公司施工

影响，导致越来越多商家退粗离场。

7个月建不好
▲黄田志（左二）与商家等人视察新路施工现场。右一戈

林志远，左一是苏仁强o

(加影22曰讯）蕉赖11喧

捷运（MRT)站衔接无拉港路的

新路，短短100公尺的道路工

程迟迟未完成，严重影响蕉赖

马朱商业区生意，多名商家被

迫暂停营业或退租离场。

蕉赖马朱商业区共有22间商

铺，有银行、公司、餐馆及货仓

等，捷运公司在7个月前动工时，

占用这些商店后巷的10呎地，导致

商家无法上下货，且灰尘6扬，令

顾客止步。

蕉賴馬朱商業區

���傷

#田志表示，商
員家因为有关工

程影响，过去几个月生意

下降，其中一W在角落的

嘛嘛店被迫暂停休业，虽

然店东与业主谈妥�目前

每个月仍要付半个月租

金。

他说�目前无法确定

该工程何时才会完成I商

家担忧再拖卜去，无法继

续做生意。

此外，黄田志也提醒

捷运公司不要忽视民意，

不要坚持在捷运站衔接无

拉港路的路口安装交通

灯，较早前他已向该公司

反睥;a，装又通灯只会加

届丄堵塞问题'.

他说�之前ft逹议凡

是从无拉港去蕉赖马朱商

业区，或在路口去吉隆坡

數個月來生意跌
方向的车辆，可在蕉赖11

哩新村前交通灯及外环大

道高架天桥下u转�以减

低堵塞情况。

图测有出入

.他披露'虽然捷运

公司和工程局承诺会研究

该建议�只是他发现捷运

公司在2012年提呈的图测

与目前最新的图测有所出

人。

他表示�旧的图测是

有行人天桥，而从无拉港

往蕉赖11哩新村也有一条

直路 > 但新图测却不见了

这些设计�新图测在把交

通灯的位置变成斑马线。

他要求懷每袋f炸出

明确交代，如果不作出回

应，他将会每3天针对捷

运召开新闻发布会。

商家暫停業或退租離場

灰塵多影響生意

暫停營業已半年

受辟路工、

M程影响，

我被迫暂停背业至今半

年'顾客耍找睜车位又槐�.

有，灰尘滚汝，生意直？診

F降，唯有停业等工程结

束后再重开。".

谭如健（55岁，餐故业者）

"g#新路的工
程拖得太

慢，后巷路又被占用，要

上下货也困难，而fl.灰尘

又多�人大影响了我们的

生意

阿都哈密（60岁，

嘛痳店业者）
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(八打灵再也22日讯）八打

灵再也市政厅管辖区内的业主们

受従更新门牌税资料！

灵市政厅今日发文告表示，

当局日前已透过产业估价及管理

组发出通知书及I表格（Borang_

I)予辖内的业主们，指示大家

更新门牌税记录。而接获通知的

业主须在2周内填妥相关表格，

并呈交到市政厅。

文告强调，没有在指定期限

内填妥及呈交表格的业主，将在

1976年地方政府法令160 (1)及

(6)条文下辣对付。

产业易主也须填写表格

廳更

-新

華門
f牌

鬻稅

暴資
8IL
格歸

�文告也握醒，倘若产业已

经易主，相关业主也须在转换程

序完成的3个月内，通过填写I表

格通知市政厅，否则可被控罚款

.2000令吉或监禁不超过6个月，

或两者兼施。

此外，产业已经易主者也可通过灵市政厅

官网（www.mbpj.gov.my)下载，或亲临产业估

价及管理组柜台和各分局索取I表格。

欲知更多详情，可致电产业估价及管理组

( 03-7954 5984/86/87/89/90)査询。
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�配合腳車行

隆周曰局部封路
(安邦22日讯）配合"安邦再也市议会辉煌条

文轻松脚车行"活动，市议会将于9月25 B (星期

in沾人如吋30讣屮'丨_.丨2吋�讣丨:mifjU路�

；ifl路侦川�促沼点！ �

有关脚车行活动将于25日早上7时30分，在安

邦坊前方举行，旨在鼓励民众参与社区活动，激励

自己之余，也培养爱国精神，并拉近市议会与人民

为广比沾动华行得虹顺利� 个路抆将J-"l '、

完全及局部)&闭分钟,_!_t中包括安邡路（安

邦坊前至安邛新馆）、旧水塘路（Jalan Kolam

Ayer Lama)、淡江路 CJalan Ulu Klang)、发啡

新镇宏愿4/2路CJnlan Wawasan '1/2)、关毕路、

阳光1路（Jalan Ciihaya 1)、下1'-广女路、达岗花

园大路（Jalan Da^rng Hcsar)、安邦、达舛1路

及5路、亚依武丨1/路(Jalan Air Bukil -安郎水利

灌溉局前力'）、'-i妓达1、2和3路（Jalan Main;.indu

1.2,3)及7/1 路。

'局就封路造成的影响，向逍路使川荇致歉，

并捉附人家作仃关时叫内,避/T�封路路段或侦交

涔路彳」驶�以避免肜响丨jIM.。

欲知由'多作怙:iij致电公X；-部( 03-4280

3753 ) ■"
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▲两辆已损坏及遭肢解的�弃车只 �

剩下空壳且长期霸占道路旁居民

也担忧它会成为滋长蚊虫的温床。 '

经常驾车tf人柏西

K兰乐思达5桕兰岭

(Persiaran Lestari Peiana) 一

带，近年来发觉有两辆癖车辆被

弃置在靠近LP 2/16路@区保安

亭。.：，

这两辆废弃车辆来历不明，极

有可能是贼赃，或许是已损坏及车

厂无法维修，但却不知应该如何处

置的汽车，被拖到这里来|

这些显然遭肢解与长期霸占道

路旁的废弃车辆，妨碍居民进出住

宅区，也因任由风吹雨打，不仅成

为蚊虫滋生的温床，也威胁居民的

安全，尤其是骨痛热症肆虐和兹卡

病毒搞得人心惶惶的当前。

我希望梳邦再也市议会能尽

快派人来拖走这两辆有碍市容的废

车，以还我们一个整洁与卫生的居

家环境。"

议会将派人

I I」到场了解情

况，并在汽车挡风镜前贴

上贴纸通告，以通知车主

在限期内移车。

一旦逋告日期截止

后，芾议会将把废置车子

拖到拖车场，以进行销毁

.行动。"
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頒"A級"衛生證書

假官員向餐館詐財
(八打灵再也22日讯）不法之徒假冒

八打灵再也市政厅官员检查餐馆卫生，并

收取费用派发A级餐馆卫生级别证书，餐

馆业者受促提高警惕，以防受骗！

灵市政厅今午发文告透露，近日有

2名不明人士假扮市政卫生组官员到灵

市餐馆食肆进行卫生检查，同时也以颁发

"A级"卫生证书为由，向业者收费。

文告强调，卫生级别证书是无需付费

的，且所有市政厅的官员都持有获得市长

签名的认证，并标示上名字和职权的识别

卡。..

文告也提醒业者提高警惕，切勿让可

疑人士人店检查'以免被骗。
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< "2016年

雪兰莪州苏

丹杯男女篮

球锦标赛"

'日前进行领

队会议和抽

签仪式。

办，于10月21日至11月12日于士毛月新村有

盖篮球场进行.。

会议由赛会协调叶宝文和竞赛主任王志

伟主持

..叶宝文代表雪州篮总特别感谢各造的支

统导赞助。齊罕可养2000令吉、亚军1000令
舍：、季军6Q'0令舍殿军300令言最佳体育

轎神球队奖200令吉和赛会最有价值球员奖

100令吉，另备有奖杯及奖牌、

欲査阅各赛区赛程，可浏览雪州篮总

'官网.(http://ffww. selangorbasfcetbal 1.

com) °

(八打灵再也22

日讯）"2G16年雪兰莪

州苏丹杯男女篮球锦标

赛"日前于雪州篮总会：

议室进行领队会议和抽

签仪式..
此次赛会获得40:支

球队报名参加，并将从9

月23日掀开序幕，宁3个

赛区进行分区赛，既班达马兰#�■有金篮球

场、蕉鄉11哩村委会多元活动中心和万挠翠
岭有盖篮球场。决赛圈则电身鲁冷岳篮协协
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雙溪威新村有約

後日中秋提燈遊

(八打灵再也22日讯）八打灵再

也北区国会议员潘俭伟服务中心，甘

榜东姑州议员刘永山服务中心、八打

灵市议员温宗龙服务中心、双溪威新

村发展及治安委员会，将于本月25日

(星期0>晚上7时在_威华小活

动中心举办第八届中秋提灯笼园游晚

会。

陈有才村长在新闻发布会上呼吁

该区人民届时热烈参加盛会，大家共

聚欢庆中秋欣赏丰富娱乐节目，推动

中华传统的中秋佳节活动。

中秋晚会上有提灯笼游行，并设

有丰富自由餐会招待，尚有双溪威群

乐体育会醒狮队伍舞狮参与游行，同

时有幸运抽奖和舞蹈歌唱表演。

出席发布会者有陈有才、高润

财、陈亚九、萧思权、黄明及刘志坤

等人。

▲双溪威新村发展及治安委员会吁民众出席第八届中秋提灯

笼游行联欢晚会。右起为萧思权、刘志坤、高润财、陈有

才、陈亚九及黄明。
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�丽货

梁华仓

国镇'

伟居而

前促§
排请i
左安i
七邦g
w再该

与也g
梁市仓
小议。

琴会

^尽

左快

六拆.
丨除

再绿

次肺

联上

合的

班登麗華鎮彳9路綠肺

�法貨倉
说，当地居民曾亲眼目睹该货仓堆满了棚架并向州议员服务中

心投诉，惟行动党莲花苑州议员张菲倩却指该地点将建作羽球

场。

他透露，不过他前往大马公司委员会（SSM)査询，发觉该

公郁持有人并非当地人，而是居住在吉隆坡啤律一带的印裔男

子o

.(安邦22日讯）乌华班登区会主席拿督梁

国伟透露，班登丽华镇( Taman Put ra ) 19路

小绿肺上的货仓在昨日已遭安邦再也市议会查

封0

他今早连同马华班登妇女组主席拿汀梁小琴前往巡视时

曾説貨倉屬合法

梁小琴要求張菲倩解釋
^�w '�■, II W 9W ■ . ■ T- ■'

M小琴也琺'安邦再也市玫会昨日前来_封货仓：'
显示张菲倩说谎。�：:

"我也是当地的居民.希望张菲倩能解释树以她的说词

反覆，之前说市议会已批准充作货仓，如今市议会又来査封

货仓。"
/ ...

菲倩受询时指出，货仓经营者是外来者而非当

W地居民一事�有关资料都是市议员云天样向她

报告|她不清楚，同时也不清楚市议会查封货仓。

貨倉會有羅里進出
謝國良（51歲，麗華鎮居民)綠肺不應轉作貨倉

棟志豪（40歲，麗華鎮居民)
,"居民都不同意在靠近在住宅区

一带的绿肺兴建货仓�因为如果真的

建为货仓，每天都会有罗里上货和卸

货，再加上每逢周五都有夜市小贩摆

档，交通会非常阻塞，所以我们才会

展开和平纠察行动

"我曾向张菲倩追问绿肺兴建货

仓一事，但她没有给予合理的解释"

居民觉得可扩建民众会堂，但却不

可转作货仓。"
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(沙亚南22日讯）.公正党武吉

兰樟州议员黄洁冰指出，其州选区

在选区重新划分下被移至白沙罗

(灵北区）国会议席是不合理的，

同时呼吁选民积极反对。

她表示，选民可到其服务中心签名

反对选委会重划选区的建议，以及要求

武吉兰樟州议席保留在梳邦国席下。

"我的州选区本来就属于梳邦国

席，但却在重新划分下突然从梳邦国席

被抽走至白沙罗；本来属于武吉兰樟州(

选区的万达镇也被划分至万达镇（百乐

镇）州议席。"

她说，梳邦国会议员西华拉沙在上

届大选中的多数票是2万多，而武吉兰樟

州议席的多数票是1万7加（。若武吉兰樟

从3个州议席中被抽走，S梳邦国席的多

数票可能只剩下数千票，这对公正党不

利。�'

重劃對巫統有利

"选委会重划的举动，明显是有利

巫统。而且重划选区的建《有如单一化

种族，别A会觉得反对党fe华人，执政

党则是巫裔。".

黄洁冰也说，布城把选民人数为2

万左右,但灵北区人数超过15万人，因

此选委会应该增多一个国会议席才是"

她说，其州选区在上届选举选民

人数为4万余，目前已增至大约5万5000

人。

報道�蘇俐嬋

黃潔冰：選區重劃不合理

武宙蘭樟應-在補邦

▲黄洁冰认为武吉

兰樟州议席从梳邦

国席中被移走根本

不合理，同时呼吁

选民响应反对重划

选区的签名运动。
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压力；我们希望国阵在下届大选能

够贏得雪州政权，至少也要有马华

代表在州议会扮演]^督的角色。"

备战期应衷心合作丨

周美芬也指出》近来国阵成员

党之间发生隔空"过招"、的现象。'

在备战大选的课题上，各成员党不

应该存在谁支配谁的问题，因为国

阵精神是衷心合作，而不是谁牵谁

的鼻子走。

她说�国阵各成员党的规模

不同，但各有实力和优点，即便有

歧见，可在内部解决，不必公开辩

o�■�■

"大港补选期间，总会长到此

实践马华代表国阵在补选中许下的

诺言，包括给育群国民型中学200

万令吉重建校舍，以及拨款120万

令育给42个华团，协助这里的社区.
发展和活动。

'：她指出，尽管国阵不是十全十

美，但国阵主张各族共享政权，致

力各领域的发展和建设《

马华坚决反对伊刑法

她也说，马华的立场坚决而鲜

明，即绝对不同意伊斯兰刑事法，

因；&违反联邦宪法，破坏多元世俗
体制。

."总会长已经重复表明，官可

以不做，伊斯兰刑事法必须反对到

底。我们反对神权统治，这就是马

华的政治操守。"

出席者包括主席郭诚辉、署理

主席林赞发、副主席林瑞福、谢沐

隆j.、赖东奕、财政谢湖平及妇女组
主席张亚莲等。
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公正党的势力。�，

反观，行动党目前是希盟两

个执政州属，即槟州和雪州议

席最多的"大哥"，闪选守城

相信不成问题；但对公正党而

言，贸然支持闪选，除了担心

大意失荆州，更关注的是会否

动摇该党，或者更贴切地说，

以阿兹敏为首的公正党，在希

盟的影响力和主导权。回顾加

影行动，行动党更换卡立的大

臣第一人选，也不是阿兹敏。

作为一名有智慧的从政者，

阿兹敏显得更深不可测，因为

他的部署必须更面面俱到，方

能巩固他一波三折，得来不易

的大臣职位，而只有保住大克

官职，才能确保公止党在"安

华时代"结束后继续领导希

盟；而他也可以顺理成章，成

为新时代的"实权"领袖。

利，

对，

做，

.我可以认同雪州大臣阿兹敏

阿里所言，州政府必须维护宪

法，捍卫民主精神，尊重2013

年选民赋予公正党、行动党及

伊斯兰党组成联合政府的委

托；伹我很难确定阿兹敏一再

与行动党对干，坚持不愿闪选

是因为这个所谓的尊重及不辜

负选民委托。

选区重划建议对巫统绝对有

任凭马华、国大党极力反

高调宣泄不满，老大安抚

：、老二的台面功夫仍会

最终纵使有调整'，相信大

选区重划有利巫统

老

方向也不会变。为何巫统可以

冒着背信弃义之名，为胜选而

孤注一掷，只因其他盟党势

弱。老大只要一句：我让选区

维持原状，你能贡献多少个议

席？老二、老三，便搭不上

话。

这个情况可以说是希盟的一

面镜子。在雪州，从民'联的三

分天下，到希盟+伊斯兰党的四

强鼎立，半路出家的公正党大

臣阿兹敏必须考量的除了是希

盟的胜算，还有今后在希盟，

谁主王朝？

所以，不能怪阿兹敏必须先

守住自家的公正党大本营，包

盘算伊斯兰党会不会与巫统

暗渡陈仓，还有诚信党的出

征，会否引来伊斯兰党的围剿

等，因为这些都会危及公正党

的选区，以及阿兹敏在雪州与

真摊开来说，组织政党参

选、联盟或个人参选都好，就

算出发点是真为民为国，一心

要把江山图治垂青史，但前提

总得要胜选吧！而且不只是胜

选，你还要能成为掌权者，自

己来规定游戏的规。若他一直

听人说,，被别人牵着走，这样

从政者才是愚蠢的。

你要闪选，我不买*。选委

会重划选区建议不只引起朝野

政党各自争议，就连在同一阵

线的政党联盟也掀起千层浪。

'明显可见选委会重划选区的

建议，确实有为当权者在来届

大选提高胜算铺路之嫌；想像

力再丰富一点，选区重划这步

棋，还可以加大敌对党联盟之

间的嫌隙，让他们未战先乩，

坐收渔翁之利。一石二鸟，高

招！

深不可测的阿兹敏

钊伦■新闻从业员
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"愚蠢之举。"

"还是F1 ！"

删人觀，论尽东節北#今中外，

不失好话坏话气话废话。大街小巷市井小民

看在眼里、听在耳不是脱口赞好，就是

不吐不快。这里的快人快语，呛尽关卞。�_�. � ■

——森州大臣莫哈末哈山否认病重，并自

喻�为还是"一级方_程式赛车"'，在足够休

息后，状态更好。1 �

——行动党雪州主席潘俭伟认为，在选a

重划后才举行州选�，.是愚蠢之举,。

"选民绝不会再吃回头草。"

——公正壳副主席兼武吉卡迪区国会议员

三苏信心满满，.凭着雪州政府为各族提_供

更好服务的记录，'不论如何重划选区，_选

民也不会再支持国阵》

Page 1 of 1

23 Sep 2016
Nanyang Siang Pau, Malaysia

Author: No author available • Section: National • Page: B2 • Printed Size: 129.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 1,622.64
PR value: MYR 4,867.92 • Item ID: MY0027103721

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



槟30%州选区受影响

林冠英：不排除诉选委会
�

lit _议縻》名璗《分
(槟城22日讯）由于槟州有约30%州

选区在最新选区划分建议下受影响，

以及选民被更换投票选区，槟州首席

部长林冠英指出，他本身与槟州政

府、地方政府、受影晌选区人民代议

士以及选民，将在10月14日之前先

向选委会提出反对，不排除过后对选

委会采取法律行动。

'林冠英也指在最新选区划分建议下.，

雪州受影响最大，因为国阵占60%贏面的

上风：希望联盟则40% '虽然槟州情况没

有雪州这么严重，但是Sf选区划分将会拉

平双方的胜数至50对50%。

至于槟州政府是否会效仿雪州政府商

讨闪选的可能性，他表示，.槟州政府暂时

没有讨论此事。

"最新选区划分建议过了 10月14日

的反对期限后，将于明年3月在国会复会

时寻求'宪报通过。因此，我们还有时间争

.取_，惟前提是必须先提出反对，否则一且

丧失机会，即使起诉选委会也为时巳

晚。".

林冠英今日在其办公室召开记者会时

指出，根据计算，槟岛受影响的选区大约

有.6、7个，威省约有5、6个，槟威两地

总共约介于10至12个。

"槟岛方面受影响选区包.括亚逸布迪

州选区、.植物园州选区、害都茅州选区�、

出。

国阵将轻易夺崙六拜

他说，害六拜州选区的3000名选民

林冠英指其亚逸布爹州选区P有1091位选民在最新选区划分下被转换投票选区。

则被移到崙都茅州选区。这可能是一项策

略，让国阵在下一届全国大选更轻易的胜

在场者尚包括槟州第二副首长拉马沙

米、.槟州行政议贵林峰成、彭文宝、佳日

星、章瑛、阿菲夫医生、国会议员兰加

巴、黄泉安、卡斯杜丽、黄伟益、州议员

孙意志_、叶舒惠、郑来兴、'林秀琴、雷尔

及亚依淡区州议员兼首长政治秘书黄汉

伟。

峑六拜州选区、浮罗勿洞州逸区与直落巴

巷州选区。"

位于其州选区的跑马园影响最大，有

863名或26%选民从亚逸布迪州选区移到

植物园州选区区，造成选民从3292人减

至2429人，而其选区的总人数也从2013

年的1万3843名减少至20丨6年的1万

2752人，少掉1091位选民或7.88%。
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依斯甘达：若雪州闪选

伊党将攻打45席位

报道：潘丽婷

兹敏阿里的观点，即没有必要

闪选。

"我们不能违背选民寄托，

随意州选。"

他也说，就此课题，雪州

伊党也没有接获党中央的指

选区重划对伊党不利

依斯甘达重申，雪州伊党

在选区重划后更糟糕，相信将

失去第13届大选获胜的昔江

港、巴生海峡、摩立州选区，

甚至乌鲁冷岳爵席。

他说，淡江、丹绒士拔及

沙白也是相当危险，多数票下

降约1000票。

为此，他强调该党不认同

选区划分，至于有揞会和巫统

合作一事的说法，也是不合逻

辑o .

(莎阿南22日讯）雪兰莪州政

府若在行动党建议下闪电州

选，雪州伊斯兰党将攻打45席

位。'.�'

雪州总共有56个州议▲，

伊党在上届大选总共攻下15

席。.

伊斯兰党雪州主麁拿督依

斯甘达目前正在麦加朝圣，他

接受《南洋商报》访问有关雪

行动党要求选区重划前闪选

时，通过短讯回应，伊龛准备

攻打45席。

"伊党在雪州各国会选区都

有组织：，每区大选机制已启

动。"

无论如何，他认同大臣阿
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下月实行5万人受惠

SS2裹栴

主

{八打灵再也22日讯）环城大道有限公司为改善白蒲

大道（LDP)位于炅市路段阻塞情况，于10月1日午

夜1分开始�在SS2高架天桥（1107出口 }下十宇

路口试验性实行交通管制措施。

他说，为让车主适应，该公

司已印制15万张传单分发给当

地居民；并会在SS2商业区、

沿路张挂横幅，提醒车主注意

新交通系统模式。�-

时说，SS2路口为三向交通流

(3 -Phase Traffic Light system)

设计，交通服务水平（LOS)为

F级（非常糟糕），常在上午及

傍晚繁忙时段，出现约200公

尺长的车龙等待交通灯运作。

他说，采取管制措施，可以

.把上述十字路14交通服务水平

从F级降至D级，车龙减短10

至40%，每日惠及5万5000车

这项计划耗费50万令吉，

估计让5万5000道路使用者受.

惠。根据措施，当局将关闭部

分路口操作，变为双向交通

流，.即从柯拉娜再来的车只通

直透天桥或在桥下右转进人

SS2，以及从SS2左转往柯拉娜

再也及右转往內沙罗卫星市。

这意味着，实施管制方案

后，SS2/75人民将受影响不能

直往柯拉娜再也，须取道SS2/

66路，右转进入SS2/55路转左

进人白蒲大道，惟该路居民不

环城大道有限公司总执行

长沙扎里今午主持新闻发布会

多D

沙扎里（左）及再尼研究SS2高桥下交通流向。
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美嘉花园高桥十字路口

12月试行三向新模式
通灯同步操作，料减短10至

60%车龙，每日惠及6万2000.

道路使用者。

他说，通过新的管制措

施，美嘉花园高桥下交通从四

向变为三向交通流，从美嘉花

园而来交通，只能左转，或取

道别道路通往目地；即左转从

SS2高桥下U转或是取道SS24/

沙扎里说，美嘉花园高桥

下十字路口（1108出口）也将

于12月施行交通改向，相信可

进一步政善该路口及幸福花园

轻快铁站路阻塞情况，这项工

程耗费50万令吉。

他说，美嘉花园一旦在12

月试跑新交通系统模式，将与

SS 2/3路幸福花园轻快铁站交

SS2高桥去年646宗车祸

1路往幸福花园。

他说，这些交通规划由大

马大道烏、八打灵再也市政厅

及八打灵再也警局共同发起为

期3个月，期间会观察井修

正，以取得最好效果。还有靠

近万达镇及马吉里斯路（Jin

Majlis)路口正在规划交通管

制。

八打灵再也警区主任再尼

指出，这些轻重意外事故，大

数在高桥下十字路口处发生，

除轻橛碰撞事.故，也有伤亡意

SS2高桥2015年共发生:T

646宗.轻重型交通意外事故，

今年截至目前为止则有478

宗°

外发生，或在出路口时

前方车尾。

他希望通过今次交通系统

管制，可减少更多意外发生。

，撞及

白蒲大道SS2高架天桥从10月1日起，更改李通系统模式

美嘉花园残障^^
儿童祝

1从白沙罗/甲洞柱 使用高架天桥直通往」

柯拉挪再也

2.从SS2或SS2^75路使用SS2/66路右转，

往柯拉娜再也 顺着SS2/55路往左靠，

驶出白蒲大道。
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居民促安邦市会交代

居民是丁 2周前发现安邦丽华镇

19路绿肺地疑兴建货仓，除了高举大

字报抗议，也促i#安邦再也市议会14

天内拆除有关建筑，

张菲倩之后曾表示为了不让该地丢

空，同意当地一个经营栅架生意的印

裔居民申请，以兴建暂时货仓摆放棚

架，之后则改建为羽球场《

不过，基于咋午市议会派人査封有

关建筑，再引起届民质疑，而针对此

事，张菲倩回应时表示货仓被査封是

因为市议会发现货仓持有人未提呈图

抨击民主行动党莲花苑区州议员张菲

倩，早前在记者会发表不实言论，维

护货仓的经营者。

他今日联同马华班丹区妇女组主席

拿汀梁小琴和一群居民，在:被査封K

货仓前召开记者会时这么说。

(安邦22日讯）安邦丽华镇（Taman

Putra)绿肺被批准作私人仓库用途风

波爆发后，一度被澄清是要建羽球

场，惟有关货仓昨日却遭安邦再也市

议会查封，居民促请有关当局交代-

马华班丹区会主席拿督梁国伟也 测。

V梁国伟（右）要

求有关当局解释为

佴货仓被査封a中

为梁小琴。

梁国伟抨张菲倩维护货仓业者

居民亲眼看见货仓是用来储放搭棚工具，为

何事前声称该地段是学校保留地，却又批准做货

仓？这会重演福泉山庄学校保留地被非法T.厂霸

占后乂费时清空的局面。

这也会开出先例，让其他人有借口把绿肺申

请为其地用途。

张菲倩说棚架公司的持食人是当地届民�因

为不忍看到小孩在凹凸不平的草地打羽毛球，所

以腾出货仓部分面枳做羽球场�是在自编故事。

我们调査过该公司，两名持有人都不姓本区

人，而是居住在碑律，其中一名持有人在公司成

、>.的2CU0年退出-公司也在2012年被列为"逾

期"，相信是没更新执照。

张菲倩和市议员应尽快拆除货仓，还当地居

民一块绿肺，若是没在限时1.4天内拆除，会向市

议会提呈备忘录。

张菲倩：货仓未呈图测

助理云天祥已丧证，货仓

巳获得市议会批准，之所以会

遭查封是因为市议会发现货仓

持有人还未提呈图测。

我没有在货仓风波中撒

谎，而且批准兴建货仓丝毫没

布涉及任何商业利益。货仓持

有人确实居住在安邦，公司在

其他地方并非稀奇，马华若指

控我们在绿肺地上兴建货仓，

这_也不公平，因为当地的民众

会章也是在闰阵时期兴建。
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再迪（左）前往实地视察及向官员了解河堤冲毁情况。

大涨潮袭击巴生滨海

州政府抢修破损河堤

(巴生22日讯）近期罕见大涨

潮袭击巴生滨海区，不仅导致

雪邦、瓜拉冷岳、巴生、瓜拉雪

兰莪及沙白安南一带面临水灾问

题，连带破坏滨海区的河堤，州

政府积极展开抢修工作。

,掌管基本设施、公共设施及

农基工业事务的雪州行政议员

再迪表示，其中沙白安南阿逸达

瓦河堤有两处被大涨潮冲毁，水

利灌溉局已完成修复工作，15

户居住在阿逸达瓦水闸处的居民

也获准从疏散中心搬回家。

他表示，另有两个被冲毁的

河堤分别是位于甘榜双溪榔及甘

榜双溪阿棒，目前仍在抢修中。
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避免误闯高压电缆范围

600公 R
(吉隆坡22日讯）国家能源公司已在蕉赖金

山花园（Cheras Hartamas)与高压电级之

间，兴建长约600公尺的铁网围篱，以加强

及提升安全措施�避免日后有人闯入高压电

缆范围。�.

料本月杪竣工

他是在掌管雪州基本建设、公共设施和农业

工业拿务的行政议员再廸前往巡视蕉赖金山花

园（Cheras Hartamas )高压电缆的情况时这么

国能直辖区中区高级经理（公共和高压电

缆）莫哈末阿里尔说，当局是依居民要求，在

宅K沟渠旁建设铁网围蓠，目前工程巳达

60%，预料本月杪竣工。，��

说。

再迪是于昨午前往巡视，除了居民，其他出

席者包括莲花苑区州�议员张菲倩、加影市议会

策划组官员、雪州水供公司代表、土地局官

员、安邦再也市议会官员等。

莫哈末阿里尔和国能职员，分别向在场人士

解释"蕉赖皇冠城高压电缆兴建计划"的安全

性，尤其是位于金山花园旁的多座鱼骨柱枢。 幼稚园后面就是高压电缆，居民担心安全问题。

高压电缆结构稳
包括轻怏铁计划、大道工程

等，确保不会对该区高压电缆

安全构成影响，或出现居民担

心的土地移位情况。

"即使有土地移位情况出

现，也不会对鱼骨柱枢的稳定

性造成影响，因高压电缆之间

句拉撑力度有足够的应付能

h ° "

他说，高压电缆两旁各有

20公尺距离，加上国能和雪州

水供公司已加强安全措施，水

管破裂也不会引起触电的1*

他说，当局也考量其他计划

主要加

，不会

之间拉撑力度是4倍，

强高压电缆结构稳定性

倒塌。

莫哈末阿里尔強调，蕉赖皇

冠城高压电缆设计符合国际水

准和安全程度，每座鱼骨柱枢

的支撑力度是2.5倍，高压电缆 祝。
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再迪（左）巡视金山花园高压电缆工程！右是张菲倩。

再迪：确保安全

续展幵监督工作

住家的距离、

往枢的安全度

下水管问题等。

鱼骨

、地

雪州政府日前

成立以雪州基本建

设、公共设施和农

业工业事务的行政

议员再迪为首的高

压电缆监督委员

会，并将继续展开

监督工作，确保

"蕉赖皇冠城高压电

缆兴建计划"是符

该委员会成员

包括各技术部门、

地方政府、雪州水

供公司、国能、人

民代议士、居民等

在内，委员会会逐

一监督州内高压电

继工程，包括金山

花园在内。

再迪说，国能

汇报了当地的高压

电缆工程，包括与

不强制围篱

全安全指南和条件

进行。.

他也说，国能

目前正在兴建的铁

网围篱不属强制

性，而是在考量到

安全和居民要求下

建设。

."高压电缆区必

须要有完善的排水

系统，除了避免排

水日后流人毗邻的

住宅区，也预防发

生意外。"

张菲債I让居民了解 民，让居民和家长

了解安全情况。

"虽然国能等日

前曾同意让我们看

报告，尤其是高压

电缆安全报告，但

我们迄今也未见报

告。"

'张菲倩表示，

他们希望国能近日

内召开汇报会，向

居民解释高压电�缆

的安全情况，包括

派发小册子予居
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大 分
优先解决选区重划-

报道：淨丽婷、林海霞

ft不要卿

(八打灵再也、加影22日讯）选举委员会的重划选区建议闹

得沸腾之际，雪州行动党议决要闪选，引起朝野代议士及市

民关注及议论纷纷，大部分受访者认为当前最重要的是先解

决选区重划的课题，而不是闪选。

只是行动党为了本身利益提出的

建议，是否能稳住雪.州政权还说

不得准，木过，也有人对此表示

赞成，认为闪选有助阻止国阵掌

控政局。

-不过.，公众均认同_，无论是

国阵或早前的民联又或现时的希

盟，雪州管理仍然有很多弊病

，不少民生问题有待改善，因此

希望无论是谁执政，都必须以民

生利益为主轴，必须民选的州政

行动党认为闪选可保执政

权，木过统领雪州政权的州务大

臣阿兹敏阿里则表不认同，认为

有违选民的寄托。

《南洋商报》就此事拨电各

朝野政党人士及抽样访问选民，

大部分朝野政治人物包括国阵成

员党员也认为，重划选区的建议

不当，当务之急应是先反对选区

重划的建议。

所谓事有多面着，对于行动

党提出的闪选建议，有者认为这

已提前内定候选人 选区重划很儿戏

马华蒲种区会主席�拿督黄福安
选民肇王和鳜(31岁)

选K靈新划分后太过种族砂卜，也很儿 I
戏'意指谁执政谁就能掌控，这真要不得。�

希望联盟执政雪州后，在福利甘面大有改

善，希議賴制糊M翻。

'雪州议会明年3月就届满3年，一般估

计来届全国大选，不会像往年般拖至4年或5年届满

自5. 05大选后，马华B即时做好准备.

应战来届大_选，把括提前内定候选人，让

他们有足够时间去表现自己'这些可透过ir

媒体报道、服务评估。�\
对于今次选区重划，明显是巫统及伊党

得利较高，对华裔选区没好处，只让行动党区稳胜。尤其是我们一

直以来部署是按照重划拟定；还有大港补选华人票回流，都让我们

信心增加。

不过，金銮.州选区会在重划后，纳入更多的华人区，他们的选

票流向是重点；但马华有信心会比5*05的成绩更好。

重划整体对马华而言还是不利；但我们做好准备应对州闪选，

目前探讨重划后的部署，随时应战闪选。

重划后偏种族化

选民�林锦祥（52岁）

问题的出现在于选举委员会选区划分不

公，必须对痖下药处理，非举行闪电州选了

事。雪州议会期限未届满，举行闪电州选，

浪费人力、物力和财力。选区重新划分后，

偏向种族化，华裔和巫裔各集中不同选区，

.新■代也会出现—衡的何题.
若闪选对民政有利

g州民政党州联委会主席》洪敬达

担心选民被"搬家"

民導余�天牙'T45—岁)⋯⋯据研究，选区重划将使民政党比上届大选输更多，老是雪州闪

电选举，其实也对我们有利，有信心会有更多选票回流。

'自2013年选举后，党即通过委任协调员方式，让潜能人选为

地方上人民服务，建立关系，不时检讨他们表现及人民接受程度，

不排除不达标者，另委合适又获选民接受者上阵。尽管民政党在雪

州巳是反对箄'但服务中心定时为选民服务，尤其是过去一直支持

我们选民，不该如此忽略他们的支持。�'�'

我们也从选民口中得知，近年民联内斗情况，发展大不如前等

事项，例如武吉兰樟州席、有许多居民不满人民代议士没妥善处理

大道问题；还有新委任市议员表现也不达标，令选民感失望。

府就必须对选民负责。

至于马华和民政则不担心闪

选到来，因为自3*08和5*05

大选皆面对惨贩后，该党已改变

策略，提前内定有潜能的人选，

让他们更具信心服务，争取表

现。

.-据t解，两党随时有策略应

对选战。有者也指现有选战都甚

按照目前选区设定，若是重划后

选举，反需重新郁署'。

支持现有的州政府，选区童新划分后抄登■
国会议席易名外，也纳人蒲种地区，选民m ■
"搬家"也让人担心。选区划分的建议会选民■
在原有的投票站找'不到自己的名字，这才是较

重要的，闪不闪选，我没意见。人民支持经济

稳定_的政府.，通货膨胀，百物高涨，.令人难以接受=>
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鼓励使用电动车�

莎市厅拟设20充电站
.�-■���：' '.�

阿末扎哈林（左三）利用新增的EV充电器为电动车充电。

丹沙拉胡丁阿都阿兹回教

堂、第4区莎阿南礼堂、莎

阿南永旺购物中心、莎阿南

会展中心及莎阿南极限途动

主题公园，安装充电站。

他今日为安装在莎阿南市

政厅大厦前的充电站主持推

介礼时这么说。

他说，在公众场所安装充

电站主要是方便公�众使用，

而且都是免费的。

70方推行低碳概念

他说，安装充电站也是配

合州政府鼓励电动车，减少

fl有.碳量的行动这一，莎市政

厅经订赙了电刼车V损计年

-杪送到O�"

阿末查哈林说，市政厅预

算于2030年，把莎阿南打造

为低碳城市，为此准备了 70

万令吉，在明年进行低碳概

念的活动。_

"为了达到这目标，我们

拟定一项低碳城市指南�包

含多项低碳城市元素，让官

员在规划发展时，必须考量

低碳。"

作，已在4个地点安装充电

站，包括13区水上运动中

心、市政厅哥打肯文宁分

行、实达阿南分行及莎阿南

敦乌达图书馆。

他表示，接下来会在苏

(莎阿南22日讯)莎阿南市

政厅预计在莎阿南安置20个

EV充电站，鼓励人们使用电

动车，保护环境。

市长拿督阿末査哈林

说，目前市政厅与州政府合
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逸分鲭火霤州的 親越HB流漏
nam�古Pi坡22日讯丨选委会的选

■鏞�—供I区重划建议，意外点燃s兰莪民

联的分歧火苗，公正党和行动党针对霣州闪电选举

闹分裂！时事评论员认为，此事釅R希望联盟的协

商机制失炅，两党iff空喊话影响民心。

政治评论员潘永强认为，雪

州闪选建议是行动党国会领袖林

吉祥率先提出，但未经过希联高

层讨论与协商，乃是不健康的现

象。

他接受《东方曰报〉访问时

指出，自从公正党实权领袖拿督

斯里安华入狱后，希联就少了一

位能拍板定案的领袖。这也导致

希联三党多次出现意见不一的问

题°

未来将会在各重大议题上如议席

分配，亦会出现『不同调』的问

题°」

他认为，双方皆以巩固雪

州政权，不落入国阵手里为大前

提，只要双方政党领袖冷静坐下

来商讨，火箭蓝眼「不同调」仍

有挽回的空间。

不过，他也警告火箭蓝眼两

党，若双方无法冷静进行协商，

恐会错判形势，导致不堪的后

果。

火箭伊党须达共识

他认为，火箭蓝眼若有任何

分歧应通过希联内部机制沟通，

不应各封外喊话，这只会让雪

州选民途到困惑与失望。

他说：「两党早前在槟州闪

选课题上各执一词，若双方仍无

法通过希联内部进行协商沟通，

另一方面，默迪卡民调中心

研究经理陈承杰则表示，不解为

何行动党不选择希联内部协商机

制，进而对外表态。

「行动党似乎忘记了自身是

雪州政府执政成员党之一；让人

感到耐人寻味的是，行动党在雪

州州政府有3名行政议员，火箭行

政议员大可先与雪大臣商讨，而

不是公开对外表态。」

他点出，行动党提出的闪选

建议，未必能重演在2013年全国

大选的佳绩。经过选区重划、消

潘永〖虽如政治评论员 陈承杰蕙默迪卡民调中心研

究经理

费税、一马发展公司（1MDB)课

题等种种因素影响下，选举佳绩

是否会导向希联，仍是未知数。

他提醒道，伊斯兰党与行动

党的意识形态之争是尚未解决问

题之一。他直言：「若火箭和伊

党无法在选举前达到共识，即使

提早进行选举，伊党势必会发起

多角战，最终未必会出现理想的

结果。」
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^0- 吉隆坡22日讯I

雪州公正党一致议决，

坚持反对最新的重划选

区，惟考虑到无法背

Av 叛选民在上届大选给予

的民意委托，因此拒绝

ih举行闪电州选举，与行

^动党支持在选区划分落
兄实之前，提早进行雪州

tlx闪电选举的立场南辕北

i^：辙！
ipD�选委会日前公布最

新的重划选区后，引起

|aJ朝野政党激烈辩论'尤
其提高各区选民人数差

距，与把许多混合区调

整至特定族群占多数选

区，被认为惠及目前牢牢掌握巫

裔与华裔选票的巫统和行动党，

对主打混合区的其他政党不公

平o

选

考虑到选区重划后对现有政

权的冲击，行动党国会领袖林吉

祥日前也建议雪州政府，抢在选

区重划之前，进行闪电州选以避

免将来陷入苦战，也获得雪州行

动党全力支持，惟雪州大臣兼公

正党全国署理主席拿督斯里阿兹

敏阿里却明确拒绝。

雪州公正党署理主席祖莱达

也在昨晚的常月会议后，发文告

宣布州内领导层一致议决，不会

为了任何政党的要求，进行闪电

州选。
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反对选区重划

「雪州公正党坚持拒绝选

委会最新的选区重划，也会继续

反对到底，并善用州政府、地方

政府与各区选民力量收集反对意

见，准备上庭挑战选委会。」

她强调，雪州公正党也绝

不会背叛选民在上届大选给予的

民意委托，因此拒绝进行闪电州

选0

根据雪州行动党曰前公布

的数据分析指出，重划选区后，

希望联盟可能失去的雪州议席

高达18个，分别是双溪亚依大

华、双溪班让、乌鲁安南、窖冬

加里、双溪武隆、柏马登、武吉

美拉华帝、依约、而榄、轰埠、

杜顺大、士毛月、士文达、巴生

海峡、巴生港口、昔江港，摩立

及龙溪，几乎都是巫统占阵的选

区o

另外，尚有7个安全区，如

邓普勒花园、斯里沙登、美丹花

园、巴也加拉斯、哥打胡姬、

答都知甲以及斯里安达拉斯都

转为灰区，捍卫难度明显提高，

若全部丢失，雪州的政权堪虑。

(406)
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10至12月需_
霤演海区31大涨搞

吉隆坡22日讯I雪州水供管理机构预测，日前

雪州滨海区发生的大涨潮现象，将在10月至12月期

间卷土重来，呼盱沿海一带居民做好准备！

拨350万建防洪堤

小心留意，时时关注潮水变化，

以自身安全为最大前提，遵守警

方与消防局随时下达的指示，避

免发生意外。」

他说，雪州政府会依据「综

合海岸管理计划」应对大涨潮现

象，并和雪州水供管理机构与水

利灌溉局携手应对。

「雪州政府拨款350万令

吉，由水利灌溉局在沙白安南县

沿海地带打造防洪长堤，为了长

期的防洪计划，各地方政府也受

促重新种植红树林，以作为抵挡

大洪潮现象的第一道防线，避免

海岸线遭到直接冲击。」（406)

雪州水供管理机构发言人依

沙卡玛鲁扎曼今曰发文告表示，

自本月17日在西海岸各州沿海

地带，包括雪州的瓜拉雪兰莪、

巴生和瓜拉冷岳县属出现的大涨

潮，是正常的潮汐现象，遵循太

阳、月亮和地球的相对位置形成

潮水变化。

「根据马来西亚水利灌溉局

数据显示，大涨潮期间海浪高度

介于5至5.7公尺之间，而据我国

气象局预测，大涨潮现象将在接

下来3个月内重现，包括下月16

日至19日（每日下午5时50分至8

时)，11月14至16日（下午5时

至7时�），12月13至15日（下午4

时40分至6时40分）。」

「住在沿海地区的居民受促

f—^

olO月16日至19日每日下午5时50分至8时+海浪高度5至5.7公尺

oil月14至16日�下午5时至7时�+海浪高度5至5.7公尺

o 12月13至15日�下午4时40分至6时40分+海浪高度5至5.7公尺
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闪选
已失效，行动党支持者也当感觉幸甚。

静心想一想。「闪选」确能保住雪

州政权吗？雪州政府是在希望联盟框架

下操作吗？或是，依旧在民联模式下，行

驶州政府的权利？行动党和公正党在闪选

中，可以和伊斯兰党合作吗？敦马成立的

土团政党，在闪选中插上一脚吗？在野联

盟的支持者，会抛开分歧，同成为各在野

党的铁杆支持者吗？还有还有⋯⋯疑惑重

重，前路不明朗，是希联原有的优势吗？

以上皆非的话，雪州政府如宣布解

散州议会，进行闪选，无疑就是一场赌

博，成功则已，不幸败选，将付出沉重代

价，当不能预计的负面情况，一再的发生

后，予在野党联盟会构成无形伤害，没有

绝对胜算的闪选布局，实为不智。

闪选是不是一场取巧的游戏，公正

党署理主席阿兹敏阿里，已经以「不」字

来给予媒体回应。

阿兹敏指会通过法律途径，作为

抗议的手段，也充分表现出他冷静的思

维；予他来说，一场不能稳操胜券的赌

博，将会摧毁公正党多年付出的努力，说

「不」，厲意料中事，也是公正党领袖的

政治智慧。

咋听之下，闪选予在野政党，有拍

案叫绝的功效，即以出其不意的举措，一

举打破国阵的如意算盘，粉碎新选区对国

阵提供的预订优势；再者，透过原选区框

架，激起选民对新选区不公的义愤，希联

要保住雪州政权，相信不会困难。

政治阅历丰盛的林老，不愧为政坛

老将，兵家常言「出其不意」的信念，相

信已和他融合成为一体；任由，政敌手段

如何放任'政治再波谲云诡，在他眼中都

拒绝不明智「赌博」

无独有偶，林老所倡议的「雪州闪

选」，却偏和槟州政府早前有意推动的

「闪选」奇想不谋而合，让民众愕然，闪

选一词，隐隐透出一股耐人寻味的议程。

暂且不论，此时此刻，突然提议

「闪选」者，意欲何为，终究「闪选」予

在野政党，也许有其正面意义，一般人会

认为，希联如要保住雪州政权，「闪电选

举」乃属上策。

委会公布新选区划分建议后，引来

m朝野政党的不安；在野党指新选区

划分有偏颇，是为国阵胜利做的准备；执

政党成员指选委会做法有问题，因大部分

的选区，华裔、巫裔差别很大，会使社会

趋向种族化。

无论在朝、在野政党，双方把反对

新选区划分的理由，说的如何响亮，予选

委会而言，相信不会构成压力；究竟，那

是宪法赋予选委会的权力，当如何划分新

选区，选委会并不在错与对，只有应该和

不应该的分别。

朝野政党会如何看待新选区的划分

建议，选委会也说明，不同意新选区划分

提案的人士，可在30天内提出反对你、

我、他都拥有是项权利，没有任何偏差。

为了抗议新选区划分不公，行动党

国（会）老（臣）林吉祥，最为突出，

也最为震撼，其他政党还在思量对策的当

儿，林老却为政坛抛下一颗「闪选」震撼

弹，刹那间，扬起肃杀的气味。

观念平台
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莎阿南低碳城市设20电动车充电站
巴生22日讯|莎阿南市政厅

将在管辖区20个地点设立电动车

充电站，推广使用低污染车辆，

放眼2030年成为低碳城市。

莎阿南市长拿督阿莫扎林今

曰在推介礼指出，该市政厅是全

雪安装最多电动车充电站的地方

政府。

月份于莎阿南清真寺、第4区礼

堂、永旺购物广场、莎阿南会展

中心及第13区的主题体育中心，

陆续安装电动车充电站。

他说，当局会与发展商合

作，在人潮多的地点安装电动车

充电站，如酒店、购物中心、运

动场所等，充电站会设立在停车

场。「充电站免费给电动车车主

充电，我们希望借此鼓励民众多

使用环保减碳的电动车。」

他指出，该市政厅会陆续在

2�个地点安装充电站，为电动车

车主提供便利。 礼° (410)

「我们目前已在市政厅

大厦、水上运动中心（pusat

aquatik )、敦乌达莎阿南图书

馆、莎阿南市政厅及哥打哥文宁

分局安装电动车充电站。」

他指出，市政厅也即将在10

为建筑物附加绿化元素，以助打

他说，市政厅明年将购置电

动车用来取缔或社区用途。「我

们放眼在2030年达到低碳城市，

并拨170万令吉落实目标。」

同时，他也呼吁发展商、酒

店、私人医院等与市政厅合作，

造低碳城市。

阿莫扎林、雪州经济策划

单位地方政府部副主任莫哈末阿

兹林、莎阿南市政厅策划主任阿

妮扎及市议员等人今午在莎阿南

大厦，为电动车充电站主持推介

莫哈末阿兹林（左起）、阿莫扎林、阿妮扎及柏卡拉斯为莎

阿南市政厅停车场的电动车充电站主持推介礼。
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文ft节周六大游行
吉隆坡22日讯I第33节全国华人文化节活动

将在本周末进人高潮，于本月24日星期六举行

924文化大游行、大汇演暨美食聚落。

马来西亚美食园游会「美

食聚落」，以推广华人传统佳

肴，包括友族同胞的经典美食，

让年轻的华裔子弟及各族人民有

机会接触和了解彼此的文化渊源

精髓，以达文化节「承先启后|

多元共生」的目标。这场美食园

1时间I 丫一�1活动I.�I地点I

O下午2时至9时i「美食聚落」�j隆雷华堂对面停车场q
o下午5时30分文化大游行」�|尊孔独中大礼堂

o下午6时正 |「文化大游行-表演区1」 |苏丹街雪兰莪大厪

o晚上7时20分i「文化大游行-表演区2j i隆雪华堂对面停车场

o晚上7时30分！「灯笼万耀照华堂-亮灯仪式」|隆雪华堂户外停车场

e晚上7时45分丨「高被舞獅表演」�丨同上

o晚上8时正 |「文化大汇演」�|隆雷华堂礼堂

o晚上P时30分|「燃放音乐烟花」|隆雪华堂户外停车场

"g|!&以现金交易

1 ff车场1�1地点|

�人镜白话剧社背面停车场> Jalan Sultan

g李霖泰菜市场旁边停车场> Jin Sultan/Jin HS Lee谐街

9戏院街停车场�> Jin panggung,陈氏书馆斜对面

3林连玉纪念馆旁边停车场> Jin Maharajarela

3隆雪华堂山坡上停车场�| DBKL免费停车场
3 Wisma Pahlawan 停车场十 Jin Sultan Sulaiman,隆雷华堂隔壁
B Midah Hotel 附近停车场 Jin Kampung Attap

�隆雪华堂将关闭停车场作为参与者或乘搭公共交通单轨Y
活动地点，鼓励欲前往的民 &火车，至玛哈拉惹里拉路单
众参考以下停车/交通资讯�轨火车站下车。

游会将邀请雪州行政议员欧阳捍

华，下午4时正主持开幕。

现场提供超过50个不同贯

籍、社团组织摊位的美食，也包

括素食、原住民传统及清真食

物，欢迎各族朋友一起来共襄盛

举，促进各族接触和了解彼此文

化。

5分钟音乐烟花

%
'-x '

.�V � .�s . 、

,■； .'.V - y"�'.；>' ..."

，"'/：, ' -丨

为了呈现我国先贤的贡献，

文化大游行队伍制作了 5个10公

斤重的大马代表人物大人偶。其

他表演队伍包括槟城顶大旗、邦

咯岛鱼旗、潮州大锣鼓、DIY敲击

队、民族舞蹈、马来贡邦、500人

的中华内外丹功表演等等。

大游行队伍将于下午5时30

分，由隆雪华堂会长拿督翁清

玉、华总会长丹斯里方天兴挥旗

开跑，从吉隆坡尊孔独中游行步

行至表演区进行街头表演，让茨

厂街社区居民以及游客也有机会

观赏节目，苒回到隆雪华堂。

主办当局邀请我国交通部

长廖中莱代表首相纳吉主持「文

化大汇演」鸣锣仪式。节目汇集

多个本地著名表演艺术团体和个

人，如专艺民族乐、汉凤舞蹈

团、手集团与国家艺术学院舞蹈

团、友弟、乡音演出者、合唱团

等，带来节目精彩的视觉与听觉

效果。

当晚，节目高潮是由红焰烟

花特效有限公司提供长达5分钟音

乐烟花，将会为大家留下深刻的

印象。

任何疑问，请致电隆雪华

堂秘书处03-2274 6645或电邮

mccf33@klscah.org.my，或可浏览

第33届全国华人文化节mccf 33官

方面子书获得最新资讯。
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■ 一

-�

(安邦22日讯）安邦丽华镇

(Taman Putra)绿肺被批准作

私人仓库用途风波爆发后，—

度被澄清即将建成羽球场，但

有关货仓昨日遭查封，让居民

摸不著头绪，有矣当局受促交

代清楚。

2業者非本地人

球場是

他说，居民藥眼看见货仓是用来储

放搭棚工具，甚至有居民到张菲倩服

马华班丹区会主席拿督梁国伟更

抨击良主行动党莲花苑区州议员张
菲倩，在之前的记者会上发表不实言

论，维护货仓的经营者C：,

@国伟促请张菲倩
#和市议员尽快拆

除货仓，还当地居民一

块绿肺0�,

他说，如果没有在限

时14天内拆除，他将向

市议会提呈备忘录。

"无论如何，从过去

的纪录，张菲倩不是保

护华小的人民代议士，

这方面前州议员李映霞

比她做得更好。"

他说，李映霞当年

尽所能把班丹柏兰岭

的一块空地上的小贩中

心和高尔夫球练习场清

空，但张菲倩没有延续

前者的努力，把空地建

华小，而是建迷你体育

馆

、相比之下，张菲倩
显得无能。"

他也回应张菲倩，目

前将专注福泉山庄兴建

华小專宜，而非不务正

事。

促

.业。

V14

天

内

拆

除

賃

倉

务中心理论时因过度激动而中风。

"或许是这样，他们才辩称会兴建

羽球场，但其实都是谎言，'它确实是

一个货仓 "

他今日-同马华班丹医妇女组主席
拿汀梁小琴和一群居民在被査封的货

仓前召开记者会时，这么指出。

梁国伟也质疑张菲倩，为何事前

声称该地段是学校保留地，却又批准

做货仓？这会重演福泉山庄学校保留

"我们调査过该公司，两名持有

人都不是本区人，而是居住在碑律，

其中一名持有人在公司成立的2010

年退出，公司也在2012年被列为"逾

期"，相信是没更新执照。"

★陈先生

(40岁，居民)

地被非法工厂霸占后又费时清空的局

面。

"这也会开出先例，让其他人有藉

口把绿肺申请为其他用途。"

他说，张菲倩声称搭棚公司的持有

人是当地居民，因为不忍看到小孩在

凹凸不平的草地打羽毛球，所以腾出

货仓部分面积做羽球场，是在自编故

★谢国良

(51岁，居民)

羅厘下貨阻交通

建球場也不接受

&坚决反对建货仓，
"因这会引来很多罗

厘下货，造成交通拥挤。

. 这里周五会有夜
人流更多，不适

货仓。

望州议员解释为

#3何会在绿肺上建

？甚至有居民在投诉

'时激动过度中风。
无论如何，我反对

货仓，就算提供羽

场也不接受。
■梁国伟（左8)带领居民再次抗议货仓的31立。左6为梁小琴。
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�仓被查k s
原因，是因为市议

会发现货仓持有人

还未提呈图测。�
惟她说，经过

云天祥证实，该货

仓已获得市议会批

准，尚欠图測。�

"批准兴建货仓

丝毫没有涉及任何

商业利益。"�

张菲倩也反驳梁

国伟指控，澄清自

己没有在货仓风波

中撒谎。�

她说，货仓持

有人确实居住在安

邦，公司在其它地

方并非稀奇。�
"马华若指控

我们在绿肺地上兴建货仓，这也不公

平，因为当地的民众会堂也是在国阵

时期兴建。"

4^1

貝

張菲倩

未
会 CZ3
层BE

獲圖

市測

會才

批查

准封
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T月
(蒲种22日讯）环城大道公司将

；XlO月1曰起，在白蒲,大道（LDP)

灵市SS2.(1.10_7出口）及美嘉花园

(1108出口）_进杆新交通管理计

划，以改善当地在繁|忙.时间严重堵

塞的状况。

貝a

环城大道公司总执行长沙扎

利今日召开记者会指出，从10

角1日起，当局将在SS 2枢纽进

行实验，把SS 2/55路红绿灯，

从现有的3个方向改为2个。

他说，这项变动将禁止来自

甲洞的驾驶者，从当地高

架桥下，经过红绿灯前往

格拉那再也，只能使用高

架桥前往格拉那再也。

他指出，如此可让来自

SS 2/55路的驾驶者，自由

向左进入白蒲夫道，前往
甲洞方向者也只需等待进

入或驶出SS2/55路方向的

红绿灯。

"根据目前情况来说，

SS 2柩纽在繁忙时间的服

务等级（L0S)是F，即非

常精糕，车龙几乎近600公

尺，采取新计划后，预料

服务等级可提升MD，并减

為期3個月

白蒲大道H07及1108出口

他指出，他们调查发

现使用SS 2/75路的用户

不多，前者也可以取道

SS 2/66路，然后右转进入

SS2/55路，作为前往格拉

那再也方向的替代路线。

少10%至40%的车龙。"

他说，这项更动预料可

惠及当地5万5000用户，受

影响的居民则是现有从SS

2/75路驶出白蒲大道的用

户，将无法再从该处前往

格拉那再也方向。

左为蔞

實驗完成調整紅綠燈

他说，这项实验计划是

由该公司、大道局及灵市

政厅共同发起，为期3个

月，期间他们会观察并修

正，以取得最好效果。

"在SS 2枢纽的实验完

成后，我们才开始美嘉花

园枢纽的实验计划，预计

可在12月开始。"

他指出，该公司已印制

15万张传单，以通知SS 2

—带的居民上述变动。.

"我们也会在路旁张挂

横幅、告示牌等。"

出席者包括八打灵警区

主任莫哈末再尼。

■沙扎利（右）讲解该公司即将进行的交通管理计划，

哈末再尼。

他说，调整过后，来自SS

24/9路的美嘉花园居民，将无

法转右往格拉那再也方向，或

直行往幸福花园，不过转左往

.甲洞方向，则能自由流动。

"美嘉花园居民可选择从SS

24/1路驶出白蒲大道，再从该

处U转往格拉那再也，'或转右

进入幸福花园；美嘉花园居民

也可从SS 24/9转左进入大道，

.再在5S 2枢紐处U转往格拉那再

也。"

1指出，这项更动可以减少

10%至60%车龙，.让当地近6万

扎利说，SS2枢纽的实验

V计划完成后v他们将把美
嘉花园枢纽与SS 2/3路交界的

红绿灯，从现有的4方向调整至

3方向，以便能与SS2/3路幸福

花园轻快铁站的红绿灯同步*

他指出,据他们研究，SS

2/3两个个红绿灯无法同步，是

造成交通阻塞的原因之一，因

此他们需把的红绿灯，调整成3

方向。

"2个红绿灯同步，将可令交

通更顺畅，可以直接进入白蒲

大道，而不会如过去般，一

辑樣务Hfe却红
籌W

�>. I'

说，该处在2015年发生646宗交通事

故，其中有一宗死亡意外，今年至目前

则有478宗车祸。

他希望大道公司的交通管理计划.能

减少当地意外率。

警將關注車禍率

#哈末再尼指出，警方会留意10月1曰
起，大道公司进行新的交通管理计

划后的车祸率，并反映给大道公司。：
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■阿末扎哈林（右2)利用新增的EV充电器为电动车充电。

鼓勵民衆使用電動車

莎阿南將設20充電站

(莎阿南&日讯）莎阿南

市政厅预计在莎阿南安置20个

EV充电站，鼓励人们使用电动

车，保护环氣�'

市长拿督阿末扎哈林今曰为

安装于莎阿南市政厅大厦前的

充电站主持推介时指出，目前

市政厅与州政府合作，已在4

个地点安装充电站。

"这些地点分别是13区水上

运动中心、市政厅哥打格文宁

分行、斯迪亚阿南分行及莎阿

南敦乌达图书馆。"

他说，他们接下来也会在

苏丹沙拉胡丁阿都阿兹沙清真

寺、第4区莎阿南礼堂、莎阿

免費讓車主使用

南永旺购物中心、莎阿南会展

中心及莎阿南极限运动主题公

园，安装充电站。

他说，他们主要是在公众

场所安装充电站，方便公众使

用。

。他指出，这些充电站都是免
费让电动车车主使用。

"安装充电站，是我们配

合州政府，其中一项鼓励电动

车，减少排碳量的行动。"

他说，市政厅也订购了电动

车，预计会在年尾送到。
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I.

'濟.

翼2030年成低碳城市

他指出，市政厅多次安排低

碳城市讲座，灌输官员们低碳

概众��

Ik,市政厅也准备70万令
吉，在明年进行低碳概念的活

g!jo

Ksr末扎哈林说，市政厅预算
n在2030年，把莎阿南打造

为低碳城市。

"为了达到这目标，我们拟

定一项低碳城市指南，包含多

项低碳城市元素，让官员在规

划发展时，必须考量低碳。"
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(巴生22日讯）□ 
民主行动党巴生国会tx 

联委会全力支持民主

行动党国会领袖林吉1 J 

祥及雪州主席潘俭po 
伟"提前州选"的建t 
议，以免雪州政权易$ 

°民行巴生国会联委_
会主席吴国民指出，^
选举委员会(SPR) 曰

的最新选区划分，明取A 
显跟前首相敦阿都拉M 
朝代的"混合选区"

划分相同，担心出现g 
"单一种族"选区，

在下届全国大选时，

会影响希盟在雪州的

州议席。�
"届时雪州希联

政府就会失去部分

议席，导致政权易

主■> "

°因此，他认为林吉祥的建议甚为合理，
就是在新选区划分还未拍案定夺之前，提

前州选，对选民做出交代。

他今早召开记者会时，这么指出。

政

權

^na

選

會保

刖

#

挺

HbBl

JaE

■拉沙戈南（前排左起）、吴国民、梁德志及柯金胜，呼盱阿兹敏阿里做出选择，

提前州选。

兰党站在同一个立场，民主行动党可退出

希望联盟，另组政府。

"为了人民的将来，民主行动党应该要

从被动方转为主动方，提前州选，确保雪

州政权不会易主。"

民主行动党巴生国会联委会主席梁德志

也说，配合哥打阿南沙州议员甘纳巴迪劳

在9月25日在港城广场（Harbour Palace)

举办的选民登记活动，也会收集选民民

意，对选区划分提出反对。

"港城广场是从早上10时开始下午5时为

止，另外一场则在班达马兰村委会，早上

10时开始至下午3时，届时会进行收集民意

的活动。"

他说，根据选举委员会告示，最少要有

100名选民提出反对会接纳。

出席者包括班达马兰民联村长柯金胜、

军营路及班达马兰印裔社区协会主席拉沙

戈南等。

吴国°民也呼吁公正党，尤其是雪州大臣
拿督斯里阿兹敏阿里针对"提前州选"做

出选择，并表示如果阿兹敏坚持要跟伊斯

吁公正黨表態
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1�_嗎_脚._山1* 

(吉隆坡22日.讯）伊

斯兰党雪州主席拿督依

斯十达重申，雪州没有

必要提前举行州选，不

提前州选举也不等于是

愚蠢的决定。

依斯干达也是雪州行政议员，他接5

《中国报》访问时说，雪州伊党不同意接

前举行州选举，因他觉得无此必要。

.他说，他也非常赞成雪州大臣拿督斯3

阿兹敏阿里的立场。

"选委会所提出的选区划分，是要协s

国阵夺回雪州政权，目前局势确实对我If

1不利，但提前州选举并不是解决方案，t

不是唯一途径。"、

"他说，他们必须尊重第13届大选时，^

依斯干達：局勢雖不利

雪伊黨反對提前帅隱
� �，霄▼�m-w�v ▼ " �

.持和投票予他们的选民，不能因为雪州政

.权而违背选民委托。

i "伊党e做好准备，随时都可应付大
E�Vfc **

选0�i

！ 他指出，伊党下届大选，会在雪州竞选
"45个州议席0

h 伊党在第13届大选，.在雪州竞选竞选20
\�个州议席中贏得IS席。
b 但被询及伊党在下届大选，.雪州竞选议
^�席将再增加25席时，他没有进一步回应这

义2S席是否属于行动党竞选议席。

斯干达说，一且雪州多个

11X■州议席，在下届大选出现

三角战，情况将有利于国阵。

依斯干达也是千百家区州议

员。他坦言，他们了解三角战二

不会为他们带来好处，且会进<gb
一步加强国阵夺回雪州的可能A

性。�if
他说，针对未来的雪州议席芝

分配，他认为必须通过协商和g
对下扃大选时所使用的公式¥丨|
(formula)达成共识。'�Til

询及伊党是否会与动党和■
国家诚信党举行会议，他说，

伊党目前只与公正党结盟，与�
行动党和国家诚信党没有任何

"来往" o

"我们°只会相公正党协商，不会与
没有''*往'的政党进行协商。"

州

唐
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士拉央國會議員服務中心

簽名運動收集反對意見
士拉央市议员蔡伟杰说，士

拉央国会议员服务中心已开始

发动收集反对重新划分选区签

名运动，希望能10月14曰前，

在士拉央国会选区中收到到两

三千位选民签名。

他说，他们今日在士拉央再

士拉央22日讯）士拉央国会议员服务

中4}已发动收集反对选区划分计划进行签

名g动，抗议选委会在建议选区划分中，

将6t�地区总共超过1万3000多位选民由士

拉央国会选区移入八打灵再也北区国会选

区。

一，

■刹

蔡展

1|
左每
3动

等总
J共
全获
在得
±140

jb.的

f|
til "a

巴。

林立迎 =内閣須下令

也巴刹展开签名运动，短短一

个小时收到140人签名。

他指出，在选委会所提出的

选区划分的建议中，从士拉央

国会选区总共有6个区会被划分

出去，涉及的选民人数是齒过1

万3000多人。

他说，6个地区分别是士拉央

再也、士拉央乌达马、甲洞北

区、达雅花园、英达柏兰岭花

园和百杜里花园等。

"在上届大选，我们在这6个

地区贏取相当多选票，这些地

区也被建议划入八打灵再也北

区国会选区。"，

他指出，他们也会向公众解

释选区划分的不公平。

蔡伟杰说，他们也将于近期

内在士拉央市议会中，针对由

地方政府抗议选区划分建议的

事项讨论。

"除了°雪州政府，各地方政
府也能针对此建议提出反对和

抗议。"

(蒲种22日讯）泗岩沫国会议员林立迎指出，选委

会选区划分的建议遭到朝野政党的一致反对，内阁必

须作出决定，下令选委会取消该项建议。

他说，旣然所有政党都反对这项选区划分，也根本

没有人表示赞同，为何选委会不取消该建议？

他指出，朝野无论哪一个政党，都纷纷对选委会的

选区划分感到不满。

"国阵成员不需向媒体放话,他们可以通过内阁会

议向首相拿督斯里纳吉提出反对。"
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雪蘇丹杯籃賽今掀

3地進行分區賽

(吉隆坡22日讯）"2016年

雪兰莪州苏丹杯男女篮球锦标

赛"从9月23日正式掀开序幕，

将在3个赛区进行分区赛，即班

达马兰新村有盖篮球场、蕉赖

11哩村委会多元活动中心和万

挠翠岭有盖篮球场。

决赛園则由乌鲁冷岳篮协协

办，于10月21日至11月12日，

在士毛月新村有盖篮球场举

行。

此次赛会获得州内各球队

的热烈支持，共40支球队报

名参加。叶宝文代表雪州

篮总特别感谢赛会赞助商：

Hoopsstation 有限公司、

Xballer有限公司和各赛区协办

单位。

他指出，本届赛事奖励丰

厚，即冠军有2000令吉奖金、

亚军1000令吉、季军600令吉，

各获'座奖杯和15面奖牌；第

4名奖金300令吉、最佳体育精

神球队奖200令吉、赛会最有价

值球员奖100令吉，各获一杯奖

杯。

经抽签仪式后，各赛区的

组别顺利出炉。欲查阅各赛

区赛程，可浏览雪州篮总官网

selangorbasketball.com)。

(http://www.
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改進巴士司機服務

'影市议会最近推出免费巴士服务，有关巴士是在固定有市
力口议会标志的巴士站让乘客上下车，反应良好。

但有数辆巴士和负责司机，希望当局注意聘请心理素质良好

的司机。

在9月20日上午10时30分我和一班乘客在加影万顺百货公司

对面、有市议会标志的车站候车，当时乘客有老有幼。

片刻后，巴士来到，司机却不是停在候车站，而是对面隔了2

条车龙而且没有市议会标志的路旁。

我们只能冒险越过马'路，但司机让乘客下车后，.很快就驶
走，搪乘客反映，这已不是该司机第一次这么做，该司机似乎

以此为乐。希望市议会能够加以注意，并且改进。'

■加影■李先生
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#氏父子上邊閃選？�I
H iSSk于今年7月间酝酿的槟州立法议会提前解散如今似已"不曾发生过"，而这回雪兰：
Mi�莪应否举行闪电州选，或许会引起朝野另-轮的争议。�；
m�无独有偶，先在希望联盟执政的槟州，盾在希盟与伊斯兰党"联合"执政的雪兰莪，：
■■ 分别由林冠英及其老父林吉祥所主张的"习选"皆先后遭到阿兹敏以不同的理由加以：

iw "阻拦"。�；
― 身为民主行动党实权领袖的林吉祥日前3张，为了反击国阵尤其是巫统企图通过全国；
■I 选举委员会所进行极不利于反对党的选区畫新划分，从而重夺雪州政权'希盟应考虑举；

行闪电艇，&力國阵得遏。�；
也是人民公正党署理主席的雪兰莪州务^臣阿兹敏却于第一时间否决林吉祥的建议，|

^■1 他认为雪州没有必要提前解散州议会，作)抗议（选区不公平地重新划分）的手段；他丨
■■ 更强调民联干2013年获得雪州选民的强有丈耍托，执政雪州5年，如今若贸贸然举行闪电�：

IW 州选，此鸭赖舰的委托。 ,；
有迹象显示，希盟在这方面仍未达致共ii '也不否定"雪州闪'电州选"应列为抗议选�：

^' 区划分不公的选项之一，但是？可行仍须交由希盟主席理事会定夺。
在这之前，行动党秘书长_英被控上庭，沦为第一位面对贪汚罪的槟：

mSk�州首席部长之后'行动党一佳有意推动f如对林冠英"信任公投"的槟州�|
刘汉良闪电州选；尽管行动党一再声称这么做绝非"拯救林冠英"而是旨在"还�：

编务顾问政予民"，交由槟民栽决是萃愿意再度给予希盟尤其是行动党强有力的委�丨

^^rqgn.ife 托'以继续执政槟州'但由IP可兹敏及公正党坚持维护本身的政府利益'�i
..、願月劉釁.以致希盟各盟党包括国家诚彳f党最终未能取得共识，当时罕见地没有''霸i
■�王硬上弓"的林宼英不得不宣缶放弃槟州闪电州选的念头。�：

I�雪州若闪选非为了一个人�！
■�相对于涉嫌挟持民意及滥用民主以挽救个人政治生命的槟帅〖闪电州选"夭折" '从某�i

I个角度来看，林吉祥所建议的雪州闪电州选显然真有一定的正当性，关键在于这绝不是�：

纯粹"为了一个人"而举行。�i

假设这回让反对党极度不满的重新划分运区建议真的"偏帮"国阵，尤其是"暗助"：
巫统在来届全国大选重夺雪州政权，那么it时此刻一旦举行闪电州选，即使面对某些不�丨

利因素尤其是反对党阵营的重新整合，以i协商议席的分配'希盟或许仍有望打乱国阵�丨

既定的大选部署，化被动为主动，抢得捍卫雪州江山的先机。�；
无论如何，希盟领袖包括阿兹敏和林冠英目前显然倾向于通过法律途径，挑战全国选�丨

委会在重新划分选区的过程中，违反宪法精神，未遵循议会民主的基本原则包括人�丨

一票，同票同值"，甚至"种族化"议会选i举。�i
这回选区重新划分的建议不知是否并未/^重冲击希盟尤其是行动党在来届全国大选捍�丨

卫棱州政权的胜算，因此对林冠英来说，通过槟州闪电州选以反击国阵自然不是优先的�丨

选项°�i

. '�i
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■黄田志（左二）与商家等人视察新路施工现场，不满

工程过度缓慢，右为林志远，左是苏仁强。

輕快鐵工程延誤打撃生意

商家停業退租
(加影22日讯）蕉赖11哩捷运站衔接无拉港路的新路|短短

100公尺的道路工程迟迟未完工，严重影响蕉赖马朱商业区的

生意，多名商家被迫暂停营业或退租禽场。

蕉赖马朱商业区共有22间商铺，有银行、公司、餐馆及货仓

等，捷运公司在7个月前已开始动工，施工期间被占用后巷10

尺地，商家无法上下货，灰尘又多1令顾客止步。

商家反映，自从新路工程施工后，工程断断续续进行，至今

7个月，新路还没有完成，由于生意大跌，一些商家只好退租

搬走。商家要求工程尽快完成，盼早日恢复商业区当初的热闹

和兴旺。

无拉港区州议员黄田志接获商家投诉后，今早与加影市议员

苏仁强及蕉赖11哩新村村长林志远前往视察。

黄田志说，这项新路工程不该拖太久，只是短短100公尺，

不需要耗费这么长时间，他针对事件向捷运公司投诉，可是对

方只是敷衍了事。

"商家因为受到有关工程影响，过去几个月生意下降，其中

一间在角落的嘛嘛店，被迫暂停休业，虽然店东与业主谈妥，

目lil每个月仍要付半个月租金。"

他说，目前无法确定该工程何时才会完成，商家担忧再拖下

去，将无法再继续做生意。

要求捷运公司交代

此外，黄田志也提醒捷运公司不要忽视民意，不要坚持在捷

运站衔接无拉港路的路口安装交通灯，较早前他已向该公司反

映过，装交逋灯只会加剧堵塞问题。

他说，之前有个建议，凡是从无拉港去蕉赖马朱商业区，或

在路口去吉隆坡方向的车辆，可在蕉赖11哩新村前交通灯及外

环大道高架天桥下U转，这可以减低堵塞情况。

�"虽然捷运公司和工程局承诺会研究该建议，只是我发现捷

运公司在2012年提呈的图测，与目前最新的图测有些不一样。

旧的图测是有行人天桥，而从无拉港往蕉赖11哩新村也有一条

直路，但新图测反而不见了这些设计，新图测在交通灯的位置

变成斑马线。"

他要求捷运公司作出明确交代，如果不作出回应，他将会每

3天针对捷运任何一件事召开记者会。（CLL)
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吁阿茲敏不要躲避巴生火箭支持閃選
M巴生22日_讯）行动党巴生国会联委会支持该党国会领袖林吉祥和雪州

_席潘俭伟呼吁雪州政府政府举行闪电选举的声明，并认为州务大臣拿督
潘里阿兹敏要勇敢地面对难关，不要躲避。

该联委会主席吴国民说,选区重划可能再次发生如前首相敦阿都拉时代

的大选事件'反对党一片倒。

他说，如阿兹敏不肯解散州议会举行州选举，也必须与伊斯兰党搞清楚

"关系"。

斯兰党必须选择，他们要跟希望联盟配合，还是跟国阵配合，否则

我建议行动党退出希盟，在下届大选与诚信党配合上阵就好。"

吴国民是在今日的一项记者会上指出，选区重划导致华人区的华人票增

加，马来区的马籴票增加，看似对行动党有利，可是不能确保会因此嬴得

政权。

他强调，伊党雪州主席拿督依斯干达指该党将攻打雪州45个州议席，|明

显已与希盟合作理念背道而驰，为何公正党还要一厢情愿？

此外，该联委会秘书兼巴生市议员梁德志说，选区重划不利希盟，希望

人民与希盟站在同一阵线，在反对表格签名。

"每个选区只需要100位选民反对，所以我们在这个星期日，会在班村

■吴国民（前排左二）促阿兹敏举行州选，也希望巴生选民出来

反对选区重划。左it拉沙瑟嘉兰，右起为班村村长柯金胜和粱德

志。

村委会（上午10时至下.〒3时）和海港城购物中心（上午10时至下午5时）

两地办签名活动。"

他说，届时也有选民注册活动'希望还没注册成为选民者可以拨冗出

席，以便来得及在明年S票。（CLL)
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坡22日讯）第33届全

文化节将于本月24曰

〉举行文化大游行、大

�° i见场除了推

入#雖# ' ■&航朗

经典美食，文化大游行队

作了5个10公斤的大马代

入鮮辅ft '細

跃出席。

陰雪中华大会堂举办的全

人文化节，此次主题设定

、届今国华人又化节为"承先启后，多元共生"
化,大游行路线图。�（Warisan Berzaman, flidup

Berbi lang)，秉承先贤凝聚民间力量的使命，推广优秀中华文

化，并继续创建多元文化交流和融合的平台，让各族携手合作

幵创新猷，使本土文化熠熠生辉。

马来西亚美食园游会将邀请雪州行政议员欧阳捍华于当天下

午4时正主持开幕。现场提供超过5�个不同籍贯、社团组织摊

位的美食，包括素食、原住民传统及清真食物，欢迎各族朋友

一起来共襄盛举，促进各族同胞接触和了解彼此文化。

为了呈现我国先贤的贡献，文化大游行队伍制作了5个10公

斤重的大马代表人物大人偶，分别是国父东姑阿都拉曼、甲必

丹叶亚来、族魂林连玉、印裔黑溶洞及谐街创办人淡波三美比

拉及华裔先贤陆佑全程参与文化大游行。

其他表演队伍包括槟城顶大旗、邦格岛鱼旗、潮州大锣鼓、

DIY敲击队、民族舞蹈、马来贡邦、500人的中华内外丹功表演

明天華人文化節5大人偶參與遊行

1�人镋白话剧社背面停车场 —Jalan Sultan

2�李霖泰菜市场旁边停本场 Jin Sultan/Jin HS Lcc谐街

3�Jin Panggung停车场 —Jin panggung，陈氏书馆斜对面

4�林连玉纪念馆旁边停车场 Jin Maharajarela.

T隆雪华堂山坡上停车场 ——DBKL免费停车场�_

6�ffisma Pahlawan 停车场 Jin Sultan Sulaiman，隆雪华堂隔壁

7�Midah Hotel 附近停车场—Jin Kampun^ At tap

※民众也可搭乘公共交通LRT Monorial至Maharajarela站下车。

任何疑问请致电隆雪华堂秘书处03，2274 6645或电邮：mccf33@klscah.

org, my。欢迎上笫33届全国华入文化节mccf33官方脸书获得最新资讯。

' ""'�"""""""""妄：以现金交易�_�v

一下午5时沅蚤丨文化厂^T~"�—"[泰合：
下罕6碎正文■行—表每Hj地点：苏_SeLangor Komplex

"晚上 7 时—I 运碎瓦—

�晚上式点：运#华~¥77厂停¥运：—
晚上i地点：同上

.晚上8时 |文化大汇演点：軍金才[全
晚上10时30分|燃放音乐烟iT"�"I地点："""

鸣锣仪式》主办单位邀请多个本地著名表演艺术团体和个人，如专艺民族

乐、汉凤舞蹈团、手集团与国家艺术学院舞蹈团、友弟、乡音演出者、合

唱团等到场表演，带来精彩的视觉与听觉效果。

当晚，节目高潮是由红焰烟次特效有限公司提供长达5分钟的音乐烟

火，将会为大家留下深刻的印象。

等等。

大游行队伍将于下午5时30分�由隆雪华堂会长拿督翁清玉、华总会长

丹斯里方天兴主持挥旗开跑'从吉隆坡尊孔独中步行至表演区进行#头表

演，让茨厂街社区居民及游客也有机会观赏节目，再回到隆雪华堂。

主办当局也邀请我国交通部长廖仲莱代表首相纳吉主持"文化大汇演"
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班登麗華鎮市會査封非法貨倉
(安邦22日讯）马华班登区会主席

拿督梁国伟披露，班登丽华镇（Taman

Putra) 19路小绿肺上的货仓昨日已遭安

邦再也市议会查封。

他今早连同马华班登妇女组主席拿汀

梁小琴前往巡视时说，当地居民曾亲眼

目睹该货仓堆满了棚架并向州议员服务

中心投诉，但行动党莲花苑州议员张菲

倩却指该地点将建作羽球场。

"我到大马公司委员会（SSM)查询.，

发觉该公司持有人并非当地人，而是居

住在吉隆坡啤律一带的印裔男子。"

梁小琴也说，安邦再也市议会昨日前

来查封货仓，显示张菲倩说谎。

"我也是当地的居民，希望张菲倩能

解释何以她的说词反覆，之前说市议会

已批准充作货仓，如今市议会又来查封

货☆ ° "�.

此外，张菲倩受询时指出，货仓经营

者是外来者而非当地居民一事，有关资

料都是市议员云天祥向她报告，她不清

楚市议会查封货仓的原因。（CLL)

■梁国伟（前排左七）与梁小琴（左六）再次联合丽华

镇居民促请安邦再也市议会尽快拆除绿肺上的货仓，而

不只是查封该货仓。

Page 1 of 1

23 Sep 2016
Guang Ming Daily, Malaysia

Author: No author available • Section: Sport • Page: B5 • Printed Size: 146.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 2,212.12
PR value: MYR 6,636.36 • Item ID: MY0027102538

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



公正細不大雪�麵火鳙角戏

財兹敏：雪知政府it 祖政迗：輦州公正党

函要求选委会在48小认为没有必要提早举

时内会面。�r行州选。

(吉隆坡22

白讯）人民公

正党意遒木強

烈，_州提卓

选举建议或苒

成民主行劫党

续要求槟州掉

早选举之后，

另一出"独角

戏"。

曰前、芪

主行动党.rf会

领袖林吉祥和

雪州主席潘棱
佳生白雄袖，费

求与选委会：会面|让对方清楚

交代选区蓳嶄划分建议的方式

和基础等详情6

同时：，公正党策略局主任

教志勘和妇女组主席祖莱达不

'妇而同地对外指出，阿兹敏呵
"it在政治局会议±举出条个理

^钓委托，以及避免兰角&等

祖莱达：没有必要举栈:
祖莱达说，公正党继续括

绝任何人做出要求雪州举行氏

电大选的建议，因为政治局会

议认为目前有必要"

'"雪州狻正.笨也困惑为何行
动旄步调趋向_，希望尽快

举杇大选。我桁希望大家团队

:-,m，而不是单方面做出如此

意矢的建议。"�-

"Is莱达也是安邦区国#议

员�她建议所有在野驚应该专

注在收集反对选委会选划分

達政的反对韋见。# 、⋯
.-�...V.... '■ ■�： -

州，应该在大马选举委员会的

选区划分建谀：被鎮布宪报截提、
早举行选举，以保障希拿#里；
挺友的利益。.V ^

不过，行i动縛有轚_势力
平有ei盟友公：芷党i.:#对||早

选奉的�议兴黎缺铁'包掊後,

减治局-翁1〖，向龙逋_舞夜v
姑雪州提皁凌_对#线,并获

得认甩。"

陴兹敏：将致■选委会
.阿兹敏也在昨曰召开的鈿

务政议会后向媒体指出■会议

厂致反对由选委#提出的选区
'蓳新划分逢议、并将致函_

娄会以表明立场。

"我们将致函给埤fT会�要

求双48小时内能#会面，/
以便州政府能宠取逸区撞祐划
分的详尽赛料。H

他说，州玫府在省询律师'

寒典后，发现相关建议已违反

埃軔宪法的痄大条规�因此要

根不幸地,.也没有将雪州于民J
M益作为优先。；"�/ J

目前'雪州_56个州议席|
冲公正党有.13.席、：行动党|
;14席及新.成立的国家诚信.竞;|
有冬fc，__共々9,席而届_阵巫讀
有-12:席，伊兰竞有1.3」矣

有两名挺,立议员分别是前雪州$
臣兼巴生港口区州议员丹斯里令

�立和直落拿督区州议员罗志兴

：'. I'.' ......�"；；
,'^ - '

、举？他坶在菅州也如

■为所欲为，他们凌驾于公正党之

上显示出希望联盟步伐不二致。

"他们任意妄为，无法取得

共识做出决定而显得杂iltp奪，

外，巫统雪州麵藿拿、
"4其席丹斯里诺jtii搪

评〃行动党坚持要雪报寒早选—
举，旨在展现其政治实力f

他说，行动党施压公正党领

导的雪州政府，自认为自己更有

权力。"这不是行动党第一次这

么做'之前他们也这禅建�旗州

.诺奥玛:火翁教认_力
i- 二二，一,ij<^l 識藿,^-―f

1：
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不管怎样，马袖强说，民政党在

槟州有17个国州议席，假如槟州举行

闪选，该党已做好准备迎战

他透露，民政党对多个州属的选

区重划也有不同意的地方，但该党会

通过正确管道向选委会上诉。

他举例，甲州罟樟州选区�选区

重划前共有2万8000名选民，重划后

原有选民只剩下1万人�另外有1万

300�人是新选民。�，

因此|他强调，出现如此剧大变

化的选K重划，民政党会逐一上诉。#

马袖强反对雪州闪选

"火箭为槟闪选找借口"
他强调�倘若认为选区重划不公

平，行动党应通过正确管道提出上

诉，更何况选举委员会有给人民针对

选区重划在一个月时间提出上诉及提

供意见。

'他也是种植及原产业部长|他今
曰为"2016年马来西亚国际农业工艺

展"主持开幕后，在记者会上针对雪

州是否该举行闪选，这么指出。

他相信，一旦雪州举行闪选，模

州也能藉相同理由举行州选|而槟州

州选目的，只是为了保护一两个人的

利益。

城闪选制造理由。

他指出，早前，槟州有惫举行闪

选，却因多数人民反对而作罢，现在

行动党又要雪州政府以选区重划不公

为由举行闪选'该党一看就知道，行

动党葫芦里卖的是什么药。'

E政党全国主席拿督斯里马袖
IX强认为，民主行动党建议希

望联盟应考虑在选区重新划分落实前

举行闪电州选以保住政权，这种举止

不恰当。

他说，行动党是旨在为执政的槟
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Mill I�II�i�■■■.in � .^m

偷天换日乌云起移海挪山地喊摇丨
根据上届505投票趋势，雪州执政三党

有可能失去14个州席。其中，伊党占8

席、公正党6席，火箭不彩响。

难怪，雪州伊党一⑩斯干达，也高

呼伊党亦是受害者，并指至少5席包括

摩立、茜江港、巴生海峡、丹绒士拔、淡

江陷入危急边缘。�，

面对围剿，与其坐以待舞�不如主动

出击？所以'林吉祥离睜闪选、潘俭伟怒

斥不闪选愚蠢？只是，敏大S依然坚持不

必闪选�依斯干达同样也是一句no，并

扬言随时准备竞选雪州45席〃哎呀，雪

州合共才56席，莫非伊党欲同时攻打火

箭和蓝目民？ .���

且#"联为题：�■偷夫换#乌云起，
移海铘山地魄摇。�罢了罢了，对手偷天

换日、移海挪山，而雪州执政三党却各有

所思，是不是准备在大选同归于尽？#

减幅9.1%至74.3% ；史里肯邦安f州议

员欧阳桿华），减幅0.9%至82.6% ；金

:銮镇（州议S黄思汉）|减攉4.5%至

>4.7% ；武吉加星{州议员拉吉夫），减
；幅 0.18%至 68.3% �

行动党还有三个议席没有变动：班达

马兰【州议员陈博雄）华人票比例

59%、适耕庄（州议员黄瑞林）57.3%、

双溪比力（州议员赖玉兰）32.8%。后二

.者选运完全没有调整�'班达马兰则有调整

'但不影响华人票比例。

公正党所占三席华人区，武吉兰槔

名州议员黄洁冰)华人累比钶从56,7%增
至€06%，苏挠（州议员教贝傀}从

50-1%减至49.2% �加彰（旺姐）从

40.5%减至40%。变化不显|影响不大。

然而，雪州行动党欲攻打华人区以外

议席或成泡彩。此前�随着火箭和伊党决

.裂�雪州火箭一哥潘俭伟賛扬言，欲竞逐

8席有一定雎马来粟的伊党选区。依照潘

'俭伟差董�在乌来票略过半的马来区或港

合区|派出马来候选人或美女刺客，火箭

原本也有杀出重围的机会。

如今，在抽离华人票之后，形势马上

不利火箭。比如蒲种的斯里沙登，从混合

区变成马来区|华人票从36.1%减至

26.7% ；乌冷的杜顺大�华人票从37.4%

減至28.5% ； 士拉央的邓普勒公园，华

人票从34.6%减至2彳.8% ；梳邦{改称

双溪毛糯）的柏也加拉斯，华人票从

30.4%减至21.9% ；千百家（改称班登英

达），华人票从38.2%减至30.3%。

火箭沙登国会议员王建民分析'即使

他们在大选胜利�并集中_力追击有权会
胜出的其他选区？

基于同样理由I把华人一集中在华人
区，不怕你行动党华人区完一-因为单单

'靠华人区并不能组成雪州政辟。
行动党上届完胜仂十州议席。如

�今,根据选委会新建议.d 15唐有:7席

华人票比例增加、5席华人票比例减少、

:..3席华人票比例不变。+,. i

其中万津增幅最髙。此区原称直落拿

督，州议员罗志兴已褫火箭开除党籍，华

人票比例从44.8%变成60%，并从一个

华人票居多混合区转成华人区。接下来是

巴生新镇（原称双溪槟榔丨州议员邓章
钦），华人票加了 9全％_集71.8%。再
下莱是无拉港（州议fill甶库）�；华人粟

比例壜加9,1%达64.5%。： '�,

其他依序为甘榜东姑：【州议员対永
山},华人票比例埃幅7.2'达到74% �；

~莲花苑（州议员张菲倚）、增幅3.3%达

61.9% ；新古毛（州议员李继香）'増幅

0.7%达43.4% ；梳邦再也j (州议员杨巧

双】，堆蝠0.3%达57.1.%.4

雪州行动党州席，华人k减幅最高是

哥打阿南莎（州议员甘纳巴迪劳丨'tfc例

减少了 19.8%至37.1%，不过印裔'票却

又猛涨至44.5%，,使此区构成全马少数

印费票居多的混合区。接着�万达镇（原

称百杀镇，州议员杨美盈丨！，华A粟比例

区乾坤大挪移|雷州动手术最多。

乍肴之下.行动霁分酝选区基本都

强化了胜算.，不知究里其销以为选委会是'

火箭伙祥呢。

.原来当调整和划分选�区时，为了避.

免重演所谓华人海繍.，就把岛来票、筚人

票分头集中，意味华人区更华人化、马来

区更马来化，正如胡―刀所说的�尽量避.

免华人票在大选左右大局、。

〃在天知地知、你知我知的议程乏下.，.

雪州不少马来票略微过半选较，�"衣之间

变成马来票占多数议席，换言之华人票很'

难再成为造王者矣。

'华人票被移走的情况尤其明显。基本々

上，在华人票占26%以土的选区，现在

华人票大多被削减了 10%左右产此举不

论对公正党：对兰党^对诚信党都有

很大影响。+

但是也有一些情—外。一是敏大臣
的选E国紅山4，竟¥从一+马来区变成

华人区，马来籌从咚6%变4!.4% ,华

'人票则从35.7%变50.4% ； 二是公正党.

主席旺姐的选区加影，虽仍保留为马来累

居多的混合区，但其马来票却从48.3%

变44.2%，反而华人累保持在.40%，印

裔票提高到14.4%。

如此惊疑不定，胡一刀只能猜度，这

或是围魏救赵的策略。也许这样说吧�，如

果对差旺姐和敏大臣胜算嵌，不如就饪由
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